
��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� � �
�

�
�������	��
���������������

���������������������������	��
������� 


�	 ����	�� ��������� �	 �� ������	 �	 ����	�������� ���	�  �!"��	�	�� �����#�! �	 ���"�
���	�
�	�	������	���"� �$	���!���	���������% !�	��	�	���"��������	�
�	�	������	���"�
& �����	�� '	��	� 	� ��	��	 �����	�  	� �����������  �	 �$������	 �(� �	 �� ��� �(������)*+ ��
�,���	�
�	 ���� ������� �����"����� �	 �$!��� �$�� "	��	 ��������	  ���� �� ��!���	��	 �	 �-
����	��./012� ����	-

��������� �������� 3 ./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#� 	  5/�/812�
594��2�4871����	� �28/9:���'	� ;9��21/��	 62� 2�48<	������ ;2=4/�46	����� 
�>/�;78 2�����	�  /81789��4 �������	  �7801/81 ��	� �	�>	���  5/58/�6
����?���	  �2 �79@20 2��!
��  �7��>2�78 <	��������	   �>7012 ��"	�  �79002�
�'�����	  �2��/642� /��	�����	  ;79��42� /�����  �/ 6/7/�407/ .!����#�	  0/9�A
8��'���	 �2�9A2�0��'�	 >79�484��'��	� �7�1/�42 ��<29002��������	 5/;�42�
<��B� ;2�1>42�2��	��	 �7��21�!���	 =2�4�/@�'� �� 07��42�<	���A�	� =/1>7�/
��	��	 �2�5A5���	� 579</0���� ;�7;2�=2�/�����  �20042������	 �7554�!��4��� 
�2�9�������	-

�	�#�	�� %���	�� �� ��C����! �	� �	�
�	� 	� 	�	���� 	 	� �	��	�� �!��
!�	� ����
�	�	�� 	�
	�!�������	�$������	�������*�����	5!�!����	 �����	������!�1	���������	�-

�������� ������������ � �-�>7012 D������� & �- �>/�;78E  �-;79��42� D���� ��� & �
��	5/�/812�594��2�4871E-

�-�28/9: � ����! �������& �- ;2�1>42�C��#�$& ���  �����!	 & �+'��  �-5/;�42� �
����!�������&�-�/�78C��#�$&��������!	&�+' ��-
�
����������!"#����� � ��	579</D������� ) , * FE ��	�7�1/�42��<29 002D�������,
	��GE ��	=2�4�/D�������*	��FE-

��"������� 3�-�2�79@20	���!��"�!�	��!����	�	�!���	-


�$�%�������� H;��C���&���� ��	�� �*')� �������������� 	��	��	 ����	�������������
�����	�
�	����-

�I	�� �� ����	�� ��������� �$�� ���	 ���� ��������� 	�- 8��� ������ �!C& ��"����!  �	����� ��
�!����	�	���%��	�	�� ������	������������I��%� ��������-4��	������!����������	%���#�I���I� 
���������	�!��
!������-�& �����������	����	 � �$	����	��	����	#�	������"�������	�
��	�������
�	�I����	���#�$������#�	�#�	�%�� ��	�	��� �����	�#�	��C	�����	����	����I�����
��	�	�����	
�	��	������	����$	�	����		��
�	� �J�����	�����������	����		�C	�	�	���	

�	��J��	��	����	�#�������	��	��	���I��"���� 	��	��	�!���	�����	��	���	��	�����������
�����
�	-
/����  ��	 �	���	 ��%�������� ��!���
�	  �� 	�� �	� ����	�	�� �!�	�����	 �	 "���	� �� ���!��
�����!	�	%�?���	����	��	����#�$��������	���� �"	���!����!�	����	��	�������&�'�#�	
%�����������	��	���"�	��	�	����������	����� ����	�'��#�	� ��	����!%!��
�	#�	����"����	K
����	���"	�	���������	�����!	������	���%%�� '!		������!��	�%��������	�	��-
0������IL�	���������
�	 �	���	�����	#�	 �� ��	����������	����������� ������	K#����!
������	�I��	�	�����	%�?��	�&�	���	����&��� �L�	�������!�!����	�I!�������������
�!���	-
8�������	����������	����������#��	�������	 1	��� C	������!���	#�	���	����	
�	�����	�	%���
�	��J�	��	���������� ���� ��	K���	������������%#�������	��	��I�%%��'	� 
��	�����	�!		����CI�������"�#�	�	�� �L�	�� �	�I	������	����I����	��������I������� 
��
���	����	��I	��	�
�	�	���!�	���	��	����� �#���	���	����%��	�&�	���	-<	����



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� � �
�

����	����������		�&�	���	����& ��%�����#�	 ����������	K����	���������#�	 ����!%��� 
���� !���	� �	 
���� ��
���� ���� �	� ������ ���� 	 �%��� ����!� 	� �	 �I�����	��#�	 ����#�	C	
����	�������	&�I���	�������������-
8�������������	���!��
!�������	�����������#� ���	�M��	����##�	������#����������
����	��	�������	�!
���	���!���	-0�����L�	� �I������ ���������������������!�	�&��
���		�����	�	�	����	�����������-
<	��������	��	�����$���	��	���!�	���	��	��! �	��!�-ND ����� -E

�$�%�������� H�	#�����	��
�	��J����"	�	�����	�������#�	  ����	�����	���	K ���!�!
����%�! ���� �	 ����	 �	 �I!��� �I��"	��	 ��������	  	� �� 	�� �
����! & �� ��	�� �	� �	�
�	�
��!�	���������������	�
�	��J����"	�	������	� &-
�-;2�1>42�	�������!-
8����	�����!��"�	����	��!����	�	�!���		���� �C	�	����������	�	����	�&�-�2
�79@20  � ������ ��	 �
C	�����O 4� �$� 	� � ���  � ��� �-�2 �79@20 	�� �!��"�! ����	
�	��!����	�	�!���	-
.�����	K��"�#�	�	���	?�������� ���%���!�	��& �I/�����	�-������������	"!�!����	�
����	������!��	���������	� ������	�	��	�K	�!� ����������	�����	�������	�����	�	���	�����	 ��
��������� #���������!�!	����!	��	����'��- A�������	�#�	������ �	��
C	���������	�
�	���#�	�ON

�$�%������� ����	�������	&�-07��42�-

�$��������� H�����#����	�!���������#������	��	������	�� ����I������������!����	��
�����������F��	5�
��	��!�� �	������������	 ��!	�	��
C	���%��	�������	����	��������O
�	���-N

�$�%�� ������  H1��� & %���  �I	�� �	 �����%	�� �� ����� C	��	�� 	 #�� �	 �����	 ���� �� �'��	
���!����	���	����������	��������	�#������ ���	�������	�����	�	�������	�!����	
#���	��	&�!%��������#���	������I���	����� ����������#��	��	�
�����	�	��������	�#��
	���	��	��	��	��������������-N

�$��������� H4��I��	�����#�I��-N

�$�%�������� H8�� �������������������&-�	�����"	����� 	�	��������	�	�����	-4��������
���������3 �� � � �� ��	��	� ��������#�� ��L��	 �	 �����C	��	��	  �� �	�����	 �I����	��� ����
�	#�	��������
�
�	�	�������
�	�&<6��#��	�� ���������	��!������'��	�	�#����������
�����	�!"��	�	������	&�	�	��������&-<	����� #�$���	������������	 #��	�������	��� ���� 
#����������L��	������!���>������	�0	��	>�
��� �������	�������	����	�	��	����	��	�
����	���C	�-�$	����	
���	�	�	��������	���� ����������� C���	&�P�!�	���'��%%	��		��	
������	�	�����	����	��	-
A�������I����	�#�	�������	���#�	�O
<	�I	���������	��������	�����-

.��� ��	K !"��	�	�� �	?� �	 �*���	�
�	 �	���	�  �	  ��������	�
�� �	 �� �!���	 �� ����	��
�����������F����
�	�	���	�-<	�I������	?��	 �	���#�	����	����%���������	%���	-0�
����	�L�	��I������ C	����������	�����I����� 	��	��������	�
��-
4��������	����	����	��	�����	-�����	;�7;2�= 2��I�
���-N

�&��
��
��'��� H<	�����	�	���	-Q�������	����"	�	)*��� ����	�	����R����
��	K����#�!�����	��./012�H���	�	��������	 �I������	#���������%�	�I������������#�	 
�I	������%%!�	���	��	��������"	 �	�I	������ �����������	�N-<I���	�����	��������	�I����� �
����#�	�	���	���	��!����	�%����	��	�-�	���� ����	�I������	���	�$752� 0�����.���	���
�	����� 	� �� ����	 �	 ����	�����������	�  C	 ���	 H!��
��� �	� �������� ���� �	� ���!	�
����!	� �	����!	�%����	�-/�	���/�����	���� �	������������	����!	�%����	��	���G&
���� ���� �� � ����!-4� 	�� ������! �I!��
��� �	� %��%����&+G�S ���� ���)����, +G�S ����
���,����G ���GS�������G����� ��*�S������� �����* ��)GS�������*����F	�����S
���� ���F����+-8��� ������ ��C����$'��#�	 �	 ���� ��� ��� !���	 	� ��� �� � !�! !����!&
+)�S-7��	���	 ���	#�	�I	����S	��������� �	����!	� ���)����,��� ��	����!���	 
*GS	����������	����!���		����G CI����	� #�	�	����!TN




��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ) �
�

�$�%�� ������ H<	 ���� ����	��	#�	 �I	�� �� �����	 �	���#�	 � ��� ��������  �� �	 �� ���
�	%���	�	�!
��TN

�$�%�������� H�L�	��C$��������#�	�#�	�'��	�$��	���� �	 #���	��	&�!�����	� �	����	
%�?�������	�����������	�'��"	�����#�	�I	�� C���	�������	�	���-�	�����	�	���
	����	  �� �	�� 	� �	����	� ���� �	 ����	 �	�#�	�� ���� ���	��	�  ���� �	 �����	 �	��� 	�� �	
�����	�	��� ���	�	���	%�!�	�#�	�	#���I	�� ����	��������!���	-
�	�$	������I�
C	����!
�� ������	�	������% ��������	�����	�	�������C	�	����	���
#�	������	��	�������!"�����	�	��-N

�&��
��
��'��� H7���	��	����-4��������G����S ��!����� ����I/�����	� �I	�������	
#�	CI�����&���	-N

�$�%�������� H�����	���/�78��	����!�������	-N

�$���(��� H�I	��C���	����	����#�	�#�	C	�	��������	�� ���������	����#�	C	�I!�������
��!�	��&�	��	�!���	������	�����������-N

�$��������� H�	��������	���	����	-�	��������	�
��	��
� 	�%����	&������������#���
	���	���������������������������������	�I� ��	���
����!����CI��������'���!�	�	������
�!�'��	�	�����������	��!���	��	����	�%��"��	 �  ����C	�	����	��	���	����	�I������
#�	C	 �	��	#�$��	� �� ����	 !������#�	 �	� �!���	 ��	� ���#�	�� �	 
�����	�-2����	#�	C	
��������������	��!�'��	��	������ON

�$�%�������� H<I	���	���
���	���		�C	������	��&����	�� �	����	#�	�����	�	��	K�	�
��%���������-�	��������	��07��42�-N

�$����)*� � H�	��� �����	�� �	 ����	- <I����� �������� #�	�#�	 � �
�	�������� �	%���	 ��
�	��!������ �� ����	��  ���� ����	 ���� ��	K ��� #� 	 ���� �$���	K ��	� �	?�  C	 ������� �	
�����"�	�-N

�$�%�������� H�	��	���#�	� �	������ ���!�!���!"�!	�-�I	 ��C���	���	������	����		����
#���	%�"���������������!����!-�	��	���#�	� !��������	�	������	 C	����������	�	
����	������	-0$���I������	���	�����	 C	� ���������	#�����L�	�	�!�	��	��	���	
������� ���� �	� �!��
!������� ���� �!	��	�  ���� L �	� ���� �I������- ��� �I����������  ���
�I�
��	����� C	�����	�	���	-
8������������	�.��F����
�	����-


�  /������� �� ��������	�
�� �	 �� �!���	 �� ����	�� ��������� �� F����
�	 ���� &
�$��������!�	���%%��"	�	�����!�-


U�-�/�78 �-�79002� ��	�2��/642� ��	0/9�A �	 ��	��	��������������	V-

8�������	�?����	����	������	���������I��%��� �����-�$��������I����	���!�!�	����!
����	��	��!�	�������	�I������������������!�! �	������	���������������	��������	������
�	������	�	�����!	-N

�$�����+��+� H�	��������	���	����	-1���%����	��	�	�� �	� ��!��������	�!�	������	�
����������� ���"	�	��	� ����� ���� �	������		 �������	%�����������  	� �I���	����	�	��
����		��������!�!	����	�����	��	�L�	��&�	C ���	��������	���!����	��%%����	#�$�
!�!�	��	������#����	���	�I!����	� C	�	�	� ������������	���	���	��!���	����	��	
�	���������#�!	���#�	�����	-��%������	�	��� 	����!	����8�W� �I	���&����	#�I	��	�	��
���		��	����	�����8�W�	��	���������������� �	�C��������	��	����	�����	��	����I���&��
���C����	�-
/���	���������	������	��������	�	����	������ 	 �����	���	�I���	�
�		������������� 
�$X���/�$	���&����	�I���	�
�	�	6	���'�	�;��� ��	�����	;����'���	��	���������!��������
����	��I	����	�	����
!�!����	������	��-<	� 	��������������	����	��������	���	���
�	�����?��!����&��#�	�����#���!�!���!	-
6	���	� �����  �	� ������� �	 �� ����	 �� ���	�� �	  �IX��� � �	��	������ ����� �	� ������� �	
������������ �I	���&����	������'���K���	�	��� #���	����		���	���)	����,-N



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� , �
�


�$�%�� ������ H�	��� �- �7801/81-<	 ��!���	 �I����	���& �	 �� ��	  �� �I� ���! ��#�	�����
��C����I'���I	������?� �$������	!�	����#�	#�� 	�������$��	�	�C��������	��I������������
&� �	��	� 
�	� �J� 	�#�$	��	 �	�� �!����!	 �����	  �	 
Y���	�� ��� ����#�	 �	� ������� ������
��%%�����	�� �����! ���� �	��	���	 ��� ������������  �����	 �	 
Y���	�� #�� 	�� 	� ����� �	
������������-�	�������	�	"�	��	���� ����	���	� ��	�$���	������	��'!��#�	���� 	�������� 
	� 
�	� !���	��	��  �� �'��"	�� �� ����	#�� � !�! �!����!	 ���� �I������� ����%���	 ����	&
�	��	������	-�����I	������#�	�����	����	���� �	��I������!��#�	�����-N

�$�����+��+�  H2��	 �	 �	�� ��� �!����!	 ���� 	��	 �	�� �!����� 	 	� �	�����!	 ���
��	����	-N

�$�%�������� H�I	�����	�	���	�������%!�!�����	�	
Y���	��- 
6	�����	 ����� �I��������!- �����	�� �2 �79@20 ����  �� ����� ��� �	� ���������%� �$���	 ���
����	�?����-N

�$�������,��� H�	��� �����	�� �	 ����	- �	���%��	�	���!�!�� 	 ����	��	!��	��	 ����
���
�	 �	 ����	�?���� �	 ��������!- 8��� ����	� ��� � �����	�� �	 �	�� ��������� 	� ����
����� ���'���! �	� ����	��� ���� �	��	 �!����	- ��� ��	�� �	 ����	  ��� �	 )�����
�	  �I	��
��
����!����P�!��	�����	�����	����!����	�	�� �%���	�	����	�����!%	����!!���������
�	��	���	�����	������	�����	��	��	��������!- 9�������	��!"��	�	��!�!���	��!���

����	���������������	���%���	�	���	����	���	 ���	����������������	����	������	����������	
����	�?���	���������
�����	���	���	�����	�� 
!�!%���	��I��		���!�������	���	��	������
�	������	�����	�����	���	�
�	����	�I!���� �	����	������	��!�!�	�����%��	�	��-
�������	��� C	����	���	��!"���	���	��I����� �������	�����	�?����	���������	�!
����
���%��	�	�� ���������������!�	��	���	��	���� ������!	�������	��	��	�����	�?����-
2��	��	�!����	 �	�	����	����	��		�� �������� 	����������	��'�����	�����	�?����
������	���	��#�����!�!�	��������'!������� ���	-
����� �	� ������� �	�!	�  �	 �	����	 � �	�	��! ����  �	� ��!��"	�	��� ��� 	� ����	 ��� �	�
����	�?���� ���� �	� �	���	� ��� �	 ���	 �	 �� ���� 	- 4� �	����	 ����� �!"�����	�	�� �	�
����	�?����#������!��"�
�	�&�	�����	����	��	 �$Z��� �	���!"��� ��6!����	�	������
1	�������	����#���I	������	�����	����	%���� ��	����	-
/���	��	�	�����	��������	�?����3���������M ���!���	���	.05�����������	���
���������% �I�������"�	�	��& �� ��"����������� �	�  ����	��	� 	� ��	� ��	� �� ��4- �I	�� ��
���������%#���	�������	���������	��3������ ��	��	��	��� ��	�	���
�������������"������	� 
��	�����"�	�I���	��������	�?����	��I��"������ ����	[	
�����	�-6������	�����	��� 
�����	�%����������	����������"�	�	���	������� ��!&����"�������������	������
C	���%��
��!������I��	���������	�	��		���"�	��������	 ��	�����'�����	�����	�?����-2�������	
���	��%�����	�	����	������	��S����������� �	�����	�?������1	�������	����#�	�	�
����	�?���� �	 ����	�����������	� �����	�� 	� 
!�!% ���	� ������ #�	 �����
�	- 2�%��  ��
�	���	� ��	3 ��	 �����"�	 H�������	� �����N 	�� 	� ����� �	 ����	�	��  ���� ��	
�����"�	�	�������������"������
���#����L��	 ����!	�������������	�������	��	�	
��������!-2��	�!
��	���!
�����	�
�		�	��	�	 �!����	������%���	�	�����	�������������
�����	�������-
������	��������3�	�����������%������!C&	�� �����	�!����	�	�� ������������	�����	
�	���������%�	����4HCI���	�	�����	��	�&�� �����	N����	���	�	������	 ����HC$���	
�	�����	��	�N�I	����������	�!%!�	��	�	��	� �	������������#���	��	��������	�����	��
�	 �����	� ���� �	� ���������%� ��� 	� ����	 ��� �	 ��� ����	�?���� �� �L�	 	������3 �	�
����������  �	� '�����	�  	��-  ��� ��	 ����	 ���	� �����	- Q �	 ����	  ���� �I��	 ���"����	 �	
����	�?�����	���������������������	%���	-
0	�������������%3������	���'!�!&�I��!������ H������	�	8�W�N3�I	����	����	�	����'!
!�'!���	#���	��	��������	�?�����������	�	��� 		���"�	�	��������������������!����	
�	�%L�	�- �I��!������ �	 �!����	 ��� ���� �	 ���� �	 �!�	�
�	 	� ���� 	�C����	�  ��%	�� ��
��	��	�
����#���	��	�����I���	��	���	�!%�	��� �#��	���!C&	������	�#������	��	�����	
	�����	�I�����	������	�	�����	��	��	����	�� ���������	�'!
	�"!����	���	�	������	 
�	#���	��	�������	����	��	������
����!���� ���	�?����	��	�������������	��		���"�	
����	�&�	���!����	�	���%��	�	��-1����	����� �����%���������!����#�	�	���!����!�	�
��	� ���	�� ��	� �	� ����	�?���� #�	 �	 ���� �����  �� ����� �	�� ���	 	� ����	  ���%��� �	��
��	��	�	����	�	������������	���������	��	� ��	����������	�����&�	���-N




��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� G �
�

�$�%�������� H�	��������	���2�79@20-4�%�����!���	��I��� �	���#�	�	�!�'��"	�#�I���
��	� �	� ����	�?���� �����	�� #�$	� %��� �	� ������ ���� �	 ��� ����	�?����  ���� �� ����
�I�������� �$	� ����	� & �I�������� �I�� �M�  ���� ���� ���	��- 4� � � �� �	����� ���
�	 �	
����	�?����#������%	��!�
�	��J� 	�#�������� �%����!�&�	���%%�����!� ��"�W�  ������
�	��������
�	�	����	��	��	
���'	#���������� P�	���������� ��	�#�	����%�����
�	#�	
�I'�
����	 �������	����������#�I������	%���	 �	���	����	������	 ����#�	�	�"	����������
�������
����!�	
��"	� ���������	������	��� ����	���	�������		��	�	�������	������	�
#��%���#�$������C����I'�������	%�!#�	������ �������'!����	�[		B�	��� '�
���	��'���
�!����	��������		�#�	�	����������	��	������� �P���	�������!#���I	���	�%���!	������L�	
#�	 �I����	� ���� 
�	� �J� ���� �	� ��%%�����!� ��� � 
	������ ���� ��"�W� 	� 
	������ ����
�����#�	������	�	���	��%	��	���	-
9�	%����	��	��!�!�	����I��%�������� C	�	�	�� �	�����	���2�79@20�	�������!�	����	
	����!  ���� �	���� ����	��	� �� �!���	 �!��
!����� 	 �$��	 �	�����	%�?�� ��� �� ����������
�	��������!��I��	���%��������	��������������I	 ��	"����	�	��	��	����	��������	��!
���	�
�	��������!��	��������	�	��	�!�����������	� ����������������	���	�!���!������!	-N


� ����+��������+������������������������

-.�������/����/��0���&/0�%�����01�0����2�"���/��0�� ������"������3�01����4�����&�������0��
"/�5������/�� 0��� 0�����3� ��� &/0�%����� 0�� �"�#���� 0� � ��#��/��� ��� �/����%� &#��"���%�
���#�������5/���0�&������%����$�

�$�%�� ������  H�� ��� �� �,���	�
�	 �	���	� ����	 �� �����
��� �! �I��"����	� �� ����	��
��������� 	� ��������%!�	��	 	� �	�� 	�� C����%�! 
 �	� �J� ��� �	 ����	��	 ��������	 	� ��� �	�
�	���	� �	 ���%��	�	��  	� �	�� !���� C����%�! ��� �	 %��� #�	 �	�� ���� �	��	� 
�	� �J� ��	
����	������������	&��%����	�!���	��	�I���� ����������-�I	������#�������������!���!

�	� �J� �I	� ���%��	� ���� �	��	 ��"��������� 	� � ��� ���� �	���� �!���	� 	� �& C	 ����
���!"���	�	���������	�	�����"	-

�	����	�����������  6�%1#����&����0����#22��4����!���&��� 3

�� ���	�	��������!��$��	���%��������	��������� �����	��������	�������	3


� �$����� ������! ���� �� �!����� 	� ���!����%!�	�� 	 �� ����	�� ��������� 	�� �$�����������
�������%�1	���-

� �	��	������������	��	��$��	���%�	�	��	����! 	�������	�	�������������&���!�������
����	��-


�� ���	�	��������!��$	��	"����	�	��	��	����	� �������	��!
����	��������	�������	3


� �	� �!
��� ���� 	��	"����!� ��	� �$����������� 7� 	� ;��������	� 0�%�[��	 D7;�E 
��%%��!�	����	������	�����	%���	�A��1�
		�� ��	
��B-4������	�%������	��!����
�	��	��	����	������	-

� �	� �!
��� %��� �$�
C	� �$��	 �	������������� !�� ��	 ���� �� ��������	�
�� ������ &
�$�����
������	��	�
�	��	�$��"��	�!��
!����-


)� ���	�	��������!��	��������	��������	���� ���	3


� �	�������	����
��� 
� �	���		���!����!������	�������� 
� 2�����	�����"	 ������������		����!����!� ���	 
� �	����	�������	�	�!�����������	#��	���	� ����������������	�
����	��	����	�

�������-

2�����	�	����	�	���	�	��	� �	�����	���	�� ��!�	�$����	��C���&��	�!���	���!��	��	 
�	��	�!���	�	��������	�	���������	�!���!��� ���!	-9�	%����	���!��
��	���� <	����
���	�	
�	��������	��!��
!�	�-A�������	��	� ��#�	����	�#�	������ON
�



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� � �
�

�$����)*� H�	��������	���	����	-7�	��
�	�	��	���%�� ���
�	&�	��	�!��
!������#��
	�����!����������	��������������!"�������	��� ��C	��������	����%��	� ����	������	K��
�	 %���	  ���� ����	� �	 ������� �� �	����	 ��%���� ��#�	 �	 �� ����	 #�� � �	���� 	%%	����	�	��
�$��"����	��	����	������������!���!������!���� �	
���	�����������-<$	����%��	���������
����	��	���������
����! ��������	���&�����	� ���	����	���������	�I���������������!�����	
&�	����%��������	�	����	�'��#�	� �����	���&� ����	��;45/A	�&�	������
����	���	�
�����
�������	�-N

�$�%�������� H�$	�����! �������
�	��J�	�	����	������ ����	��	���	-
<	������������!�	�&�I���	���������	����	�-

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	�D�������&;2�1>42�2��	��	E ;9��21 /��	 62�2�48<	������ ;2=4/�4
6	����� �>/�;782�����	� /81789��4�������	 �780 1/81��	��	�>	��� 5/58/�6
����?���	  �2 �79@20 2��!
��  �7��>2�78 <	��������	   �>7012 ��"	� D������� &
�>/�;78 2�����	�E  �79002� �'�����	  �2��/642� /��	 �����	  ;79��42� /�����
D������� & 5/�/812�594��2�4871 ����	�E  �/6/7/�407/  .!����#�	  0/9�A 8��'���	 
�2�9A2� 0��'�	  >79�484 ��'��	�  �7�1/�42��<29002 � �������	  5/;�42� <��B�
D�������&�/�786�����#�	E ;2�1>42�2��	��	 �7�� 21�!���	 =2�4�/@�'��� 07��42�
<	���A�	� =/1>7�/��	��	 �2�5A5���	� ;�7;2�=2� /����� �20042������	 �7554
�!��4��� �2�9�������	 ���	������V-

<	�����	�	���	�����	��	��������!-N

� �(��������

�.����"���/��&/0�2�"���5���.�-$�

�$�%�������� H4��$�"���	���!����������%������	�	����	
 ��"	�-N

�$��������  H�	��� �����	�� �	 ����	- 8��� ������ ����!�	� & ��	 �!������ ����%������	-
����	�����I������������!�����	����!�	������� ��
��"	� �	������������	������������	�
�	�I	�	����	
��"!����	��������	��&�	����	�& �����	��	���!�������
��"!����	�������
���	����%��������	�	��#�	�	����	�����	�	���-
/� ���	�� �	 �� �	����� �	%��������	�	��  �� ���� #�	 �	� !��������� ���� 	� �	�	��	� #�$	�
�!�	��	� �����	��&�� ����	#�����	�� ��� ����#�	 �� ��������� �$	��#�	 �	 �,��S-4� 	��&
���	� ���� ��	 �!"����������� 	� ����	%��	�� �� �� �1  �	 .05� ���� �)����S  	� �� 	%%	�
�����	��������%��	�	��#���������	�!�&��	�� ����	�	��	������$���	����!�������	 ��
�	���	��	�#�	�	�	�����	����%��!�!�!������� ���	��#�$����	�������I�����	����	
���C	� 	��-������	
����	�	+����S�����
�� "	��	�I����	�	)�����&,�����S�'�#�	
���!	-
/� ���	�� �	 �� �	����� �I���	�����	�	��  �$	%%	� � 	 �� ����	 ��������	 �I	�� %��� �	��	���� ����
��������� ���� 	� �!�	��	� #�I	� �	�	��	�  ��	� �	�  	%%	�� ���%��� �����	����� �� ���	��
�I����	����	������������	������"����'����	�� 	������ �����������	 ����%����������	K
�	���
�	�	�/�\�� ����	��	�����������!��
!�� �����������	-
6	���'����	�������	���������	#�	��!�������# �$�����������	��	��	��������	-
�	������������	��I�������	�����	����!�	�&�� �	����������������	����	�	�;!�����
����)�G���S 	����������&�	���		�M���	��� 	�"�"	�	����	����%������
����!� ���
	�"�"	�	����	�����"�	 ������	���������������� ����&�������
����!��!!	�����	����
�	�������	�����&������I	���������#��	��&� I����	��C���-
9�!�!�	��	�����	%��	��	��#�	�IZ�������	� C	����!����������	���	��	�����	������� 
�� !���� ��!�� #�	 �	 ������� �	� ��	��	� ��� �	� � ����� ��������#�	� �	���� �	�	��! ���
����	������!������	� 	������������
!�!%���	� �$���	�	��	�	���	������S-
���� �!�����	& ��	#�	�����#�I�� � 	� ���� �	 �� ����������  �	��	 �!��������� 	��%���	 ��
��������	���	��	��	�
����!	������������	 �$	 ����	��"�	-7�� ��� �	�$	��	����	K
������� �I	��	����	�$	������	;	���#���%��� ?�T
2� ����!#�	��	  ���� ��!������ �� �	�����& �I	���� �� �����!�	�����	 �I	������GFG���S
�%�� �	 ��!�	��	� ����	 %���� �	 ����	�	�� ���� 	� ���'��� #�	 
�	� !���	��	�� ����
�C���	����  �$	�� ��	 �	����	 �I������������ �	 #��  �I	�� ��� �	����� #�	 ���� �!�������� �	�
	������-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� * �
�

<	 �������	 ���%���!�	�� �� ������� �	 ��!�	�������  	�C	 ���� �	�	���	 �	 
�	� ������� 	�
�!��
!�	�-<	����&����	����������������!����� 	���!�	���	��	�#�	������-N

�$�%�������� H�	��������	���2�5A��	����!�������	-N

�$����)*�  H�	��� �����	�� �	 ����	- �	��� �����	�� 62�2�48 ���� �� �����! �	 ��
��!�	�������-/����
�	�	��	����	�������	�I��	 �!����������%������	�%������������	����	��	
�����	#�	����	�����	�	���	����	��%%�����!� ����#�	���!����!	�����C�������	���%%!�	��	
�	���!�������
��"!����	�-�	��!�	��	�#�	CI��� ���	��	6������	�	�������	�3�����$�
���
����	#�I��������		�	�����	����	#�I���I�� ����	���-
�	��	6���!����	%%	����	�	��������	�	������& '���	���	G+����S-<	����#�	�	�����
�I���!�L� ����%��
�	� 	�#�	 �	%�����	�	�� �	� �� �	�����	�	��� ��� �� �	��	 �	�� ��!�	��	� ��
	%%	��	�	��	�������%-
���� ������  ��%���#�	 �I���	�����	�	�� �	��	��	 	� �����	�����	 ���� �	 �!����	 �	� �!�	��	�
�������	� �����I��!����	��	��	�	��	�]�I	���	 ��	��	������-
�	�	�����	�����3��%���#�����L�	���������� ����!�	�	�
����	��	��������	���	��	-7� 
�� �!"�������� �	 �$����%�����	�	�� 
��� 	� �	 �$�� ��%�����	�	�� �	� �	 �� ����	 �������& ����
���	���"	�������������!�	������	&�
���
	�� 	����	�	������-

���� �!����	  �I	�������	���	��	����"�	��!�	 ���� �	G�S�	�������, �	#�� 	�����
�!"��"	�
�	�%�����������������	��	�R�	���	� ����	��	����	�����	�	����	������		����
��	��&�����	��!#�����	��&�	�������������	 �������	������;9�>21-
<I���	����
�	� ���%���!�	�� ��C����I'�� �����	� ��	 ����		� �����	��62�2�48 #�$�����
#�	�#�	�!�!�	����I!������"	����������!"�	�	� �����"	�	���	��	���������		��������!"�	
%��������	������������
���
	���!�	���	��'��% ������	�-

�	 �	�����	 ����� #�	 C	 ������� �����"�	� %��� �I� 
C	� �	 �� �!��
!������ �������	  �$	��
�I������������� �	� ��!������� 	� /�\��- <I����� �� 	 #�	����� ��� �� ����	 �	 5����	3 ������
����#��� �� �	����	 �	 �G����S �	 ��!���� �	 ���	 �	�� ��� ���� �����#�	 �	� ������� ����
�	����!��	�������"�	��������	���L��	#�	�I	�� 	%%	����	�	���	��!�	��	�����	�'����	�
���� C	 �	��	 #�	 ���� �����	K �	 ����	� �� �!����	 - <	 �������	  ��� ����	���  	� C	
�I���	���	��������������!��
!�������������	 # �	�	��J��	���������	������	��5!�!���
�	5����	 �#���� �L�	 �!���! �	 �*����S 	� �	�� ��� �	#�� 	�� ������!��
�	  	� �	#��
�������&�	�	���	���	#�	�����#�	C	������	�	 �������"�	���&������3	����	#�	������	
�� �	 ���	� �I��	 �������! �	 ������"	 �	� �'����	� � �I���	�����	�	�� ���� ������� !���	� �	�
�!���	�%��������	����	��!���	�	�������	�	�� �����"O
0�� �	 5�����	 �� ����  �� 	�� �� �!
�� �� ���C	� � ���#�$	%%	����	�	�� ?� � !�! ���L�!
������	��&����	�	���7.46��+��������!C&�� ^�	�����J� �������	���������	#�	
�$��� �� �!��������� %����	 �� ���C	�  �	��	 �!���	  �I���	���	 	� ���� #�	 �	 �����J� ���� �	�
����	�����	�� ���� ��������� 	� ���� �& �����#�	�� 	� �	���	� �	 �!���������� �	� ��J�� 	� ��
�������"��	K�������!��	�O
2�%���	���	������3�	��	�!����������%������	� ������	��	��	����	#�I���I�����-�	#�$���I� 
� ���  �	 ���� 	%%	����	�	�� �	� �	���	� �	����!	� & �!�����	 & �� ��������� �	 ����	�
!������#�	 ������		���������	���#�	��	������� �%����!��	�����	�����	��	�������	���	�
�����!������I	���		��-7��	���� �����	��� 
�	������	�����	��#������	���%%�����!��
������������	�����������	��	�	��	��	��	�!��� �������%������	��������L��	�I���������	
�	�����	��������!�
��"!����	��	������		���� ��	%���	
�����	����	��������
�	�	��!����
���� %�����	� �	� �	���	� 	��	������	��	�  �� ���� �	 �����	� ��� ����	�����	�� �	� ����
%��"��	�-
6��� �	� ����	� ������	� �	 "���'	 �I����	��� ����	  �	 �����	 �	� ��C����!� ���������	� �	
��
����	�������	���	����	&�	�����������	��- 2�&����	�����������	� ����	�	����	��
#�	�$	���	����	� ����	���
��
����� �I	���&����	#�$	�%������������	&%��������	� ����	
�� �� !���� 	� ��������� & �	� ���� ������	 ����� # �$�� 	�� 	� ��������� �	 ����	 �����	��
	��	������	��	-
�	� !��� �	 �I����������  ����	#�	 ����	 �P�	 �I	� � ��� ���#�	�	�� �	 �����#�	� �I������ �	 ��
��C����!�����I	��������	%���	�	������������� �������	� �������%������	��������
�	�	
������������&��%������������	� ��������M�� 	��-����	����	��	����	�"	��	��������
�	 �����	� ��� ����	�����	�� �	� ���� �!�����-<	 � 	�� ���� ���	#�	 �� ���� ������	K �	�
�	���	� #�� ���� ���� �	 �	��  �	� !��� �	 �I������ ���� �	� �����	������- <	 ���� �	�	���	
�����	���	����	-N



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� F �
�


�$�%�� ������  H�	��� �����	�� �2�5A- <	 �����	��� �	���L��	 !�	 ���	��	�	�� �����	��
62�2�48�!�����	 
�	��J�-���"�! ���� C	���	#�� �� �L�	#�	 �	 ���	���I���	�����	�	��
����	�������	�����	����!	�����������!�!�	�� !����#�����L�	�	�����	�	����"��%�����%	�
C	�	�����"	�������	������	�	�����#�	��	��	 ��!#�����	��&�	#��	������������	������
��!�!�	�������	�	����%���������	���������%	� ��I���	��������
�	�I���	�����	�	���#��
�����	�� �����	���� ��1	�������	-0� �� ������	& �!������	 �������
�	  �I���	�����	�	�� ���
�	��	�����	����!	��	����!�!�	��	��������	�� ��	�	��!�!���	��������I'������	�	������	-
7��	��������	��!
����	�'�%%�	��	������	�'	 ��	� C	�����I������ ����	���������	��
	����#�	��������	�	��-N

�$�������� H�	#�	C	�	�����		��	��	��$��������	�	���	 ���	��	 ���������������

	���������������	�	�����	��	����#�I����I�
� ���	�!"���!�	������I	������	��	���%��!
�	���'�	�I��������	�	��-8�������	��!�������	� ��������	�	������������������� �	
#��%���#�	�����	�
�������&���	���I	�������	 ��&��'����	 �����	�	�
����������
����#�	�����	�	�
�����	K&��%���	����	���� ����������������������	�������
	������
�������	 �	#��������	
�	�!���	��	�����	��	 &�	�
����	� ����������	�%����%������	��
#�	�������������������	���	���	������	%��� �����	�	��-
����C	 ���	 	� �� ���� ��!�	��	�� �� �����	� ��� � 	 ���%�� �	 �� �	��	 	� ��� 	���������  ����
����	� �$��	 �	� ������	� ���� �� �	��	 ��� '�
���� � 	�� �$��	 �	� ���� %��
�	� ��
�!����	�	��-N

�$�%�������� H�	����-62�2�48-A�������I����	����	��	����� �-<	�I	��������-<	������	���
�	����	������	-N

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	�D�������&;2�1>42�2��	��	E ;9��21 /��	 62�2�48<	������ ;2=4/�4
6	����� �>/�;782�����	� /81789��4�������	 �780 1/81��	��	�>	��� 5/58/�6
����?���	  �2 �79@20 2��!
��  �7��>2�78 <	��������	   �>7012 ��"	� D������� &
�>/�;78 2�����	�E  �79002� �'�����	  �2��/642� /��	 �����	  ;79��42� /�����
D������� & 5/�/812�594��2�4871 ����	�E  �/6/7/�407/  .!����#�	  0/9�A 8��'���	 
�2�9A2� 0��'�	  >79�484 ��'��	�  �7�1/�42��<29002 � �������	  5/;�42� <��B�
D�������&�/�786�����#�	E ;2�1>42�2��	��	 �7�� 21�!���	 =2�4�/@�'��� ���	������V �
�
U07��42� <	���A�	�  =/1>7�/ ��	��	  �2�5A 5���	�  5 79</ 0����  ;�7;2�=2�
/����� �20042������	 �7554�!��4��� �2�9����� ��	 ���	�������	V-

�	����	�����������  6�%��&�7/��������/%#��0����#22��4����!���&��  �������	���!������
����%������	���!�����
��"	������������������ ����3
 



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� + �
�



����������(���+��������+�
�    

�8�� � ����%%�� 
������� �-� +�+���

��� �'��"	�&��������	"!�!��� *G,)F�F )G � *G, )F�F )G

��� �'��"	��	�	�����	� ��+,,)�F �� � ��+,,)�F  �� 

��, /��!��������	��������� )*+��G �� � )*+��G � �

�G /���	��'��"	��	"	������������	 *+�G,)) )� ��)���� ��  *F),,)) )�
 +/��%�0��������0��4����/�� 9��:9����;3�<� ��-9-����3�� � 9��=�-���;3�< �

�� �'��"	�%��������	� ��* ��� �� )+ ��� ��


������ �� 
�* �'��"	�	��	������	��	� �,��� �� � �,��� ��

��� 6!�	��	�����!��	�  � �

 +/��%�0�����������%%���0��
2/�"��/���&��� � 9=�;:9���;3�<� ��>-�;��3��� 9=�9>����;3�< �

��) .��	�	��	��	������I���	�����	�	�� ��GFG�� �� � ��GFG�� ��

�,� 6�������������������	�	��� ��F�+�, �) � �� F�+�, �)

�F ���������� ������ �� � ������ ��

 +/��%�0��������0?/�0���0��
2/�"��/���&��� �

9�<9>�<�;3�9� �� 9�<9>�<�;3�9�
�    

 ���������/��%���0��
2/�"��/���&��� �

;-���9�-�>3�:� ��>-�;��3��� ;��>9-�=�>3�: �
�    

 �������2�"���0��2/�"��/���&����
���/��� �

�� �� ��
�    

 +/��%�0���0��������0��
2/�"��/���&����"#&#%��� �

;-���9�-�>3�:� ��>-�;��3��� ;��>9-�=�>3�: �



����++�����(���+��������+�
�    

�8�� � ����%%�� 
������� �-� +�+���

��) /��!��������	��'��"	� G����� �� �+���� �� ,����� ��

*�
���������	��	����	� ������	�	�
�	��	�

)���F,* �� � )���F,* ��

*) 4��P��	����	� �G*�*��F �� � �G*�*��F �� 

*, 6��������	��������������� **+F�+* +� � **+F �+* +�

*G /���	����������	"	������������	 ,*�+�, �� �� ,*�+�, ��
� +/��%���"������0��4����/�� 9:�--��=-�3>�� ��>�����3��� 9:�����=-�3>� �

*� ��������%������	�� � � �

** ��������	��	������	�� �**��� �� � �**��� ��

 +/��%���"���������%%���0��
2/�"��/���&��� �

9:�9>9�=-�3>�� ��>�����3��� 9:�9�9�=-�3>� �

�,� 7���		���	�	������ F*��� �� � F*��� ��

�,) 7���	���	���	���	����� � � �
    

 +/��%���"������0?/�0���0��
2/�"��/���&��� �

:=����3��� �� :=����3���
�    �
 ��"�������/��%���0��2/�"��/���&��� � 9:�;:��=-:3>�� ��>�����3��� 9:�9>��=-:3>� �



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �� �
�

�    
 ��������!"�0����0��2/�"��/���&��� � <�<;;�:;>3>�� �� <�<;;�:;>3>��
�    

 +/��%�0�����"������0��
2/�"��/���&����"#&#%��� �

;;���<�<�:3:;� ��>�����3��� ;9�>9<�<�:3:; �



��������?��	��+�������+�
�    

�8�
� �

����%%�� 
�������@����� �-� +�+���

��
4���
������������������	��	�D���%
��,E


,,*�+F �,

)*�� ��


,G�,�� �, 
��, 0�
�	�������I!#���	�	���  � �

�� 4���
����������������	��	� *+*�*�, �, �*��� + �� *+��,FG �, 

�) 4���
����������	������


G�*FG�* FG 
G�F��� ��


��+� G�* FG

 +/��%�0��������0?�A#���&���� �����������
-;�-���>=�3=9��� �

;;<�;>93���
��������������

-;�<;:�;�93=
9��� �

�� ��������������	���!���	�������'!	�  � �

�) 0�
�	�������I���	�����	�	�� F)G��� �� � F)G�� � ��

�� 2�������	��	��	��������!	� �*�,*�� �� � �* �,*�� �� 

�� ��������������	���!���	�������'!	�  �G���� �� �G���� ��

�* /���	�����
����������%��������	� )+G� �� � ) +G� ��

,G 7�!����������������	�	��	�� � � �

� +/��%�0�����������%%���
0?��5�������&����

�����������
-��=���:<-3=;��� �

�><�;>93���
��������������

-=�:���9;;3=
;��� �

�,� 7���		���	�	�����


F*��� ��
��)�� ��


��*)�� �� 

�,� 7�!������������������	� ������ �� � ������ � �

 +/��%�0��������0?/�0���
0?��5�������&��� �

����������������
�:= ����3����� �

���9��3���
���������������

=�= �9��3����� �
�    

 ���������/��%���0?��5�������&��� �
�����������

-=�9>9�:<93=;��� �
=-<�:<93���

��������������
-:�-�>�=��3=

;��� �
�    

���
��-����2�"���0?��5�������&����
���/��� �

�������������
� �:�� �9--3:;��� �

��
���������������

� �:�� �9--3:;���
�    

 +/��%�0���0��������
0?��5�������&����"#&#%����

�����������
�;��-;�-�<3<:��� � =-<�:<93���

��������������
�;�>9���-:3<

: �

 



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �� �
�



����++���?��	��+�������+�
�    

�8
�� �

����%%�� 
�������
@���� �

�-� +�+���

�) 0�
�	�������I���	�����	�	��


GF)**�� �G 


)GG��� �� 


��+))�) �G 

�� 2������


F*G���� �� 


GFG�+� �� 


+))*�+� �� 
�� 4���
����������������	��	�  � �

�) 4���
����������	������ ���G)� G� � ���G)� G� 

� +/��%���"������0?�A#���&����
�����������

-; �:�� ��<�3�-���
��������������

>;� �:>93����� �
��������������

-< �=;- �-;<3�-��� �

��
6�������� %�������	��	��!�	��	�
D�����FE


,,�,)FF ), 


�+��� ��


,,*)+FF ), 

�* 7�!����������������	�	��	��  � �

��G  6!�P��	���������	�	����	?��  � �

��,  ���������	��	������ +*���� �� �)�G��� �� �GG� �� ��

,G 7�!����������������	�	��	��  � �

 +/��%���"���������%%���
�����������

�� �-=; ��;�3><���
��������������

�>< �;>93����� �
��������������

�� �:=� �-993><����

�,�  7���		���	�	�����


��F�+�, �) 


��)�� ��


����)�, �) 

��� 
.��	�	���	���	������	
%��������	�	��

��GFG�� �� � ��GFG�� ��

�,�  7�!������������������	� ������ �� � ������ ��

 +/��%���"������0?/�0���
0?��5�������&��� �

�������������
; ��9> �<�;3�9��� �

����������������
�� �9��3����� �

����������������
; ��<> �::;3�9� �

�    

 ��"�������/��%���
0?��5�������&��� �

�����������
�; ��-; �-�<3<:���

��������������
=-< �:<93����� �

��������������
�; �>9� ��-:3<:��� �

�    

 ���-����!"�0����
0?��5�������&�������/��� �

�� � ��

�    

 +/��%�0�����"������
0?��5�������&����"#&#%��� �

�����������
�; ��-; �-�<3<:���

=-<�:<93����� �
��������������

�; �>9� ��-:3<:��� �


9.����/0�2�"���/��0��%1�#�/������/��0����/4��&&���� �"��0����0������&�����%�"����)�#%%�3�
���"����/����B��3��%�"��0��%����5������4C&�����0#�� ��"$�

�$�������� H�	��� �����	�� �	 ����	- �	� /�\��  /����������� ��	 ���"����	 �	 ��!����
�	 ���	�	��  �	��	��	�� & ��	 ����	������! �	 �I	�" �"	� C�����#�	�	�� ��� �����	��� ���!	� 
�����	���	�	����	�����	��	��	������	��������� 	�3

� �����I�
����	�������	�	�$������!
��"!����	 #����!�����I�����������	%%	����	�	��	���
��!����#������L��	�!�	��!������I���!	����	�� !	 

� �	�������	�	�I	�"�"	�	���	���!���� �	�!��	 ���-�G-F*���+�!�	�
�	�+����!����
�I	�"�"	�	���
��"�����	�	���!������!���
�	�&� ��!�	��	�����������	�	���!����
�������
�	�-

��� ����� �	 ����!���!  �	 
��"	� ���� �	������	� � � �������! �	� ��!���� ����	���������& ��	
��!������ �L�	���	�!����	�!����������	�	��	 ��!�������I!�	����������	���	�	����	�-�I��	
�	���%%�����!��I	��#�	������	�	����	�	����	� ���� ��	��!�������	�	������I	�"�"	��I��	
���!	����I����	���%&��!�����	��	%��	��	/�\� �-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �� �
�

�	���
���	 �����	�"����'����	��#���I!���	�� ��������	������!	� ��!�����������	�	��
�	��������	� ����	��	���	������	 �	���!��� ��������%���	������	���L��	�	��	��!	� 
�����	���������	������	�	�����!		���"��� ��	��������������!�������	#�	��!��-
��������	 �	���	������	�	5����		�������� �
�������	����������	����-4���������	�
�I�C���	��	���������������	���"����		��	���� �����������	��!��� 	�����!#�	��	 ����
C	��	��&��!���	�#�	�	���	����%�	����	
��� �%������	� �	�	���!������� 4��I������	
�I����������������� �I��������	���J�� C	������ 	�����	����	 �����	���2�5A ���I�"�� 
�	�
�I���!����"	�����	�	��� ������	�!�	��	���� �����	 �������!����"	��	����	�������
����-
<	 ���� ����	��	 #�	 �	� ��!������� #�� ��� �!C& %� �� �I�
C	� �	 ��!�	������� ���� 	� ����	��
���������#�	��!���
�	�	��	��/7 C	�	�	��	��� #�I��������	��$	��	�!
����	-
<	�	��	#�	������	K���������������	��������� �	��!�	������� C	�����	�	���	�	
�	�
�������	��!��
!�	�-N

�$�%�� ������  H�	��� �����	�� 62�2�48- <	 ���� #�	 �����	�� 07� �42� � �	����! ��
�����	-N
�$��������� H�	��������	���	����	-�����	���7801/81���� ����#�	���������!	 
�	���������!���	�C��#�$&���)����, C	������	# �	�	�����	�/�\��#����������	��!	�&
�	���	����&-N

�$�%�������� H<	�	���!�����	-2%%	����	�	�� �������	K#�I� ��������!��������'��	����
�����!	-�	��	����	����	��'��	���������	��!	� ����	�/�\��	�#�	����������	�'��	
	����	�'��	#��	��
	��������������#�	����#�	 �I	�������	�	���I���"�	�	������������
�	�I����	�P�!	��	#������	��	�I	����	��
���- 6���	%%	����	�	�� �	�/�\���	����	����	��
����	��	��������	�'��	-�I	��	�%������������ ������	������		��	���	����	"��
��	�	��-N

�$����)*�  H�	��� �����	�� �	 ����	- 1��� 
����	�	�� ��� C	 ���� ���	��	�� ��� �	 �����
��!�!�	��-�����	��62�2�48�	%%	����	�	������	�! #�$���I������	�!���	�����!�	�����	
&�	����	�	���J���	����C	�� �����	�	����	!� ����������������"-8!������� �����$��	K
����!���������	��	���	�#��������!��	�����! ���	��I����	��!���	�%��������	�#�	�	����
����	���������	����	�	�����!	��#�	�	���� ����	����������"�����	������-<	�	��	
#�	 �	�� �!�	����	 �	� �	���	� ��������	��	� �	 ��� ���"	 �	� �'����	�� �$���	�����	�	���-
�	���-N

�$�%�������� H�	�����������I����	�#�	������O
<	����������	�	����	������	-N

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	�D�������&;2�1>42�2��	��	E ;9��21 /��	 62�2�48<	������ ;2=4/�4
6	����� �>/�;782�����	� /81789��4�������	 �780 1/81��	��	�>	��� 5/58/�6
����?���	  �2 �79@20 2��!
��  �7��>2�78 <	��������	   �>7012 ��"	� D������� &
�>/�;78 2�����	�E  �79002� �'�����	  �2��/642� /��	 �����	  ;79��42� /�����
D������� & 5/�/812�594��2�4871 ����	�E  �/6/7/�407/  .!����#�	  0/9�A 8��'���	 
�2�9A2� 0��'�	  >79�484 ��'��	�  �7�1/�42��<29002 � �������	  5/;�42� <��B�
D������� & �/�78 6�����#�	E  ;2�1>42� 2��	��	  �7�� 21 �!���	  =2�4�/ @�'���  ���	��
����V-

U07��42� <	���A�	�  =/1>7�/ ��	��	  �2�5A 5���	�  ; �7;2�=2� /�����  �20042�
�����	 �7554�!��4��� �2�9�������	 ���	������ �	V-

�	 ����	�� ���������  6�%��&�7/����� ���/%#��0��� �#22��4��� �!���&��3  �!���	 �	 �!���	� �	�
��������������	���"����		����!����������	��� !�����	���	�	������	����D/�\��E3

�%�"��0#�)�����%�0��)�#%%��������"����
/����B�� 
 



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �) �
�




��!�����

�����	�
�
	���F

����%�������
�F����

���+

����%�������
���	��	�
�

	���+

����%�������
��C����	�

����

����%�������
�����	�
�

	����
�/������4%/��%�0��
%?���

9��9>�:<�3�
� �

9��9>�:<�3�
� �

9�;-���:-3�� �
9�=-��;;�39

� �
9�=-��;;�39

� �
�����F ,GF�,� �� �),G�) F� �),G�) F� �),G�) F�  �),G�) F�

�����+
�++))�, �

�
�F����� �

�
�FF+��� �� 

��,GG+) G
�

��,GG+) G
�

������ GFF,F* ��
���G))F �

�
)FG+�* ��

�))�))) �
�

��F�))) �
�

������     �G���� ��
�
�%�"��0��%����5���



��!�����

�����	�
�
	���F

����%�������
�F����

���+

����%�������
���	��	�
�

	���+

����%�������
��C����	�

����

����%�������
�����	�
�

	����
�/������4%/��%�0��
%?���

��99;���<3�
� �

��99;���<3�
� �

��99;���<3�� �
��99;���<3�

� �
��99;���<3�

� �
�����F )�)�)+ �� **�)� �F **�)� �F **�)� �F * *�)� �F

�����+
�*+�F�, �

�
�*����� �

�
�*����� ��  ,G�,,F )F ,G�,,F )F

������ ��F�G� �� GG�+�F F� GG�+�F F�
������� �

�
�*�,��� �

�
������    ���G�� ,, F�G�� ,,



)C&�����0#����"�



��!�����

�����	�
�
	���F

����%�������
�F����

���+

����%�������
���	��	�
�

	���+

����%�������
��C����	�

����

����%�������
�����	�
�

	����
�/������4%/��%�0��
%?���

��>�>�;�;3�
� �

��>�>�;��3�
� �

��>�>�;��3�� �
=��-=�-:;3�

� �
=��-=�-:;3�

� �
�����F *�*)*F �� )+�,)* F� )+�,)* F� )+�,)* F � )+�,)* F�

�����+
),F�+,G �

�
������� �

�
������� ��  G+G��, �G G+G��, �G

������
������� �

�
G)��+�F �

F G)��+�F �F 
�*����� �

�
�+,,��� �

�

������    )+�G��� G
)

)�F���� G
)



;.� �� ����/����/�� 0#� ����/��� 0�� %�� �/&&����/�� �/"�%� � 0?�5�%#���/�� 0��� �8��4���
+����2������D����+E�0��	�%%����#0�)���0�������0#�-� ��/5�&��������$�

�$�������� H����2�1����������
������	"!�	��	��	����� ��%��������	�	���	��������	
	��	�	�������	-<	�	�	��	���	����%���	��	� ����	��!�	������������	�	%��������	�	��-
<	��	��&��!���	�#�	���	�����!�	��	�����
�	 �I!����	����C����!���	�I���������� ��
�	���	%���	��	�	���	�!������	������������� !�	��	��	���	�	%��������	�	���	����2�1 
�	�$	����������!�	�����-

����2�1�����	���������	�-
9� ����	 %�����3 .���!	 0�� 5���� �����  ��������	 �	�� & 0�� �	 0	��	  �I	�� ��� '�
����!
�	��	���� �$���P� ���	��	�	��- 6	���� ����  �� ���� ��	 �	 ����	�����������	� �	�?��� �	
������� �	 �� ���	 �I'�
�������#�� !���� �	�?� ��� ������� ���	��	�	�� ���0�� �	0	��	- �	�
����	� ���� ���!"���	�	�� �	�	��!	� �� 1	�������	 � L�	 �� 	��	� %�"��	�� ���� �	� ����
�I����������������������	������������	-�	��� �	����&
�����
�	�	����!�����	��� 



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �, �
�

�����	���������������	��	���	�
�!	 �I�%%���	� #�	��������	�������"�	��!��%�������!
�	�����	G�^	����������#�I���I	�!������	� -/�����	�	������%�����	 �����	�	���������
�	GF�����S�	� ���P�� ������  ���	 �I'�
�������  ���������	�	��#�	 ���� �	��	����- �I	��
�����#�	�	���������!�	���	��	������	�����	 �I'�
�������-
4�	��&���	�#�	����	���������	 ������	�	�� ���������		������	
��!����	�'�
�������� 
�!�!�	��	&��
����	�������	�����������	����� ����������#�	�	06�4������I������!
	� #�	 ����	 .05� �	���� ��� �	� ��!�������  ���� � ���� ���� ����� �	�	��! #�I�� �I!����
�������!-

�	��C���	�	���	��	������	������	��	���	��!"��� �������������	���!����������!��	��	�#��
�	�����!����������!"�!	����
��	��	������ �� 	��
!�!%���!�������	������	������S
�	��	���!	-
�	�����%	���	�'��"	����	������������%	���	� ���!�	��	�����#�I��	����	������!�����%��	
�	�����!�	��	���1	�������		�	��	�����%��	�	� ��������	��	��'��"	��	%��������	�	��#��
�������!�-/�����������%	���!C&�!����! �$	�� �C���!�	�����%	���	����!�	��	�����������	
#���!�!�!����!	���J����+	�����������		� �����	��������	����	%���	����!	��	��	
�������-
7����	��#�	�	��'��"	��	%��������	�	������	� 	������	������������������	�����	
�I����	�	,����S�����#�	�I���	�����	�	���!�� ��!���.05������������	���S-�I	���&����	
#�	 "��������� ��%�����G��������#�	.05��! �����	�I���	�����	�	�� �	#���I	�����
��	�������	�����!"�	%��������	�	����	����-

�	��������	!�!�	���	��!�	��	�	�!�!�	���	��	�� ����	����!�������	��&������	��������	-
/����.05�������	�
����!�����+����S�I��'��� �	���#�	�����	����	�����������%
������7.46-
6���"��
��	�	�� �	���%%	��!���	��	�	���$���	 ������	G�G����S�	��	���!	&.05� 
�����		������G��G���S�	����!	���!�!�	��	�# ����	��	�������	�	�����	�!�!�	���-
<	 ���� �	�	���	 �	 
�	� ������� 	� �!��
!�	� 	� C	  ���� ��L� & �!�����	 & �	� #�	������
!�	���	��	�-N
�$�%�������� H�-�2�5A��	����!�������	-N

�$����)*� H�	��������	���	����	-
<$����������!&�������������	�%�����	��	.��� !	0��5���������	�C	��	��&���	#�	�	
��!���	�� �	 �� ���������� 	� �	� �	����	� �� 1	��� ����	 ��� !�! ����� ������ #�	 <	������
62�2�48����	����#�	��	%��������	�	���	����2� 1 ����
����&�����	���	����	���C����
���%�����	�-<	�	��������J�����������#�	�� ��	�
	�������	����������	��������!	�
������������	�&���"����	�	�������-
7�	��
�	�	��	���%�����
�	�&�I�����
������	� 	�������-<	��������#�����L�	�	�	���
����	���������!�!�	���3�����	�	�#�	������	 ����I�C������	�!����	����?��	�	��&
��	�#�I�����	�	�#�	������-�	���-N

�$��������� H9�	�	���	����	����������	#�$����<	������ 62�2�48����I��"�	�������
�	� ���P��-<	 �	��	#�	 ��� ���	���!������ 	��%�� ��	 	�C	 �	��	#�I��%���#�I�� �	"���	#�	
����#�I�����������!�	�I��"�	��������	����P�� �����������	�����%	����1	�������	-<	�	��	
#�	���	���		�����	�������$��"�	��������I	�� ��������!	-�	���-N

�$�������� H����#�I������#�	������������"�	��!	���	 ���!	�����	�I'�
��������	
G,^ C	�	��	#�	�I	�����	�	��"!�!-N

�$���(��� H<	��������C���	���	#�I	%%	����	�	������!�	 ��������	<	������62�2�48	��
�����	 C	��������C���	�����	��I���	������	�I 	��	�
�	�	�!�������	%���#�	��������	�����
��	 ����	 & "�K �
�����	�� �������	�
��
�	 #�� 	�� 	� ����� �	 �	 �����	��%�	� �	 ������	
�	���
�	��	����!������	��5���������-4���	 ��	���
�	��	������������������	����
����	���	1	�������	 C	�	��	#�I���������	�� �R����%���������L�	��	H������	��	�����	
�����	�	N H�������%��	N	�H������	����� 	��N 	��-
7��I��!��&����!������	����!�!�	��	���	���� �������!#�������!�!���������#�����������
�� �� ����%���	 ��	 ����	 �	 ���������� ��� ������ � 	� 	�����	 �	 ��2�1-<	 �	��	#�$��
�!���	���� �����	���R������	�	������%������� �	��'��	�������	��	�������	��C���	�
�	������	�	��	�������	���!���������	��	�� #��%����I����	���#�	�I	���������
�	�	%���	
��	 ������	 �	� ����!	�%��������	� �I�� ���	�� �	� �������� ���� �� ���!	 ����	#�	 �	 ����	



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �G �
�

%�?�� �$	�� �	����
! ���� �	� ��� ��� �	� �	���	�  �	� '����'��	�  	��- 6���  C	 %��� �	��	
�	���#�	����	#�	C	�	��	#�$&�����	�� ����% ������ #�����L�	 #�	���������	��	��	-N

�$�%�������� H�	���-A�������I����	��	����	��	����	�	�� ���	-<	�I	��������-<	����
������	�	����	������	-N

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	�D�������&;2�1>42�2��	��	E ;9��21 /��	 62�2�48<	������ ;2=4/�4
6	����� �>/�;782�����	� /81789��4�������	 �780 1/81��	��	�>	��� 5/58/�6
����?���	  �2 �79@20 2��!
��  �7��>2�78 <	��������	   �>7012 ��"	� D������� &
�>/�;78 2�����	�E  �79002� �'�����	  �2��/642� /��	 �����	  ;79��42� /�����
D������� & 5/�/812�594��2�4871 ����	�E  �/6/7/�407/  .!����#�	  0/9�A 8��'���	 
�2�9A2� 0��'�	  >79�484 ��'��	�  �7�1/�42��<29002 � �������	  5/;�42� <��B�
D�������&�/�786�����#�	E ;2�1>42�2��	��	 �7�� 21�!���	 =2�4�/@�'��� 07��42�
<	���A�	� =/1>7�/��	��	 �2�5A5���	� ;�7;2�=2� /����� �20042������	 �7554
�!��4��� �2�9�������	 ���	������V

�	 ����	�� ���������  6� %1#����&���� 0��� �#22��4��� �!���&��  �������	 �	 ������� �	 ��
���������� �����	 �$Z��������� �	� �'��"	�1����%!� !	�D��2�1E�	 �$Z��
����	�	�� ��
���
1	���������.���!	0��5���������#���$	���!���	 �	�����	�
�	����-


<.����"�#�%�����/��0#���#!�0��%��+�!��01�&���4�&��� $�

�$�������� H�	��� �����	�� �	 ����	- �$	�� �$�������	�����	 %���#�	C$���	���	��  ��� ��� ��
��C	�'�
���	�#���	��	���!"�����	�	��#��	���� 1��	�$/�!��"	�	����C��!	-
����	�����I������!��#�!�������	���	�����	�� ��������� ������	��������!�$'�������	�
�	�����	1��	�$/�!��"	�	����C��!	&�I��	���#�	 �	�	#�I��	������	�����	�#�����	�� �	�
����	��	��	��� &�������	U������������
�	V  	��	��	���;��"�� X���0������-8�������	����
����	%���#�	 �$������	 �-))�-�G�� ���	 �	 �I��
� ����	 ������	 �����	�	��#�	 �	 ���� �	 �	��
L��	��C��!�����	�!��
!�����������!	#�	���� �!����������	���������
������	���	�����	 
�	�!�	���������!������I!#���	�	�����
����"!� !����	���	���	�!�	�����		��������	
�I���������	�	������������������	��	�!��%�!	�� ����	�	��	��-
/ ��������� �	� ����	� ������	�  ��� ���C	�� ���� � 	 ���	������ ���	��	� ���� �I������ �	��
���	��	- �	������ 	�	���	� �	 ������	� ������	� �	� �	�� & �����	� #�	 �	� �����������
��������	�	�%���!���"�!	��	�	��	����	���	� � ���	�	����
���	��	�	�������"	�I!���	&
;�"�	��#�� � ��������� �	 ����	��	� !���	�#�� ���  �� ���&�	 �	����� 	� ��� ���� �
��"!� �	
��!�	�	��	�!���	������I����	�#�����	�������	 ������	�����	��	�!���	�-
/��	�	����� ��������	�	��&�	#��	�����%����� ���! ��1��	�$/�!��"	�	����C��!	�I	��
��������������!	����	������	��#�	����I��#�! �	������#�	?��	��	��&��"�	��	��	����
�	 �	��	�� �	� ������������� 	� ���� �	 #�� �	����� � 	����	 & 	�����	 �������"	 �	�����	�
�����������	�%������"����	��	�����	�	��	�	� 
�	������������-
8��� ����	���� !"��	�	�� #�	 �� ����%������� �� ��� �  �� ���� �	 ���	K ��C����I'��  �	
�I�����#�	��#�$���%����� ���C	�� 	�#�$	� ����� � �� �	� ���C	�� 	� ����� ���� �	� �	���� �	
���������	���!�!�!����!��	�	��������	��!�
<I	� �������	 ���%���!�	�� �� ������� �	 ��!�	����� �� 	�C	���� �	�	���	 �	 
�	� ������� 	�
�!��
!�	�	������!��������&���#�	������#���	 ���#�	��������	�	���-N

�$�%�� ������ H�	��� �����	�� 62�2�48-<I����� ��	 ����������� �I��	��	�	�� �!���! ���
�����	��07��42�-

H4� 	�� ������! �I��	��	� �� �!��
!������ G �	���� �	 & �I������������� �� 1��� �	 �� 1��	
�I/�!��"	�	������	����3

� ����"%��9 
/����HX���0������N �C���	�H!���"���K���"	 96�	���������	��	�����!�'�����'�	�
#�	�!%�������	����C����N-

� ����"%��<��/#5��#� 



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �� �
�

H�I�����#�	� �	 ���� ��C��! �	 �� ���� ��������	 � 	 ��1��	 �I/�!��"	�	�� �	 ��^ ��� �	
�	��	��9;����!���������	���	������	������� 	���	�	���	����6����� ������;����'���
	�;����'����	�#�	�!%�������	�������C����-N 

� ����"%�����/#5��#� 
H�I�����#�	� �	 ���� ��C��! �	 �� ���� ��������	 � 	 ��1��	 �I/�!��"	�	�� �	+^ ��� �	
K���"	9;�����"�&����	;����'���	�&������!	 �	��	�	�#�	�!%�������	�������C����-N

������"%��=��/#5��#�
H�I�����#�	� �	 ���� ��C��! �	 �� ���� ��������	 � 	 ��1��	 �I/�!��"	�	�� �	 ��^ ��� �	
K���"	9�������������	�#�	�!%�������	����� ��C����N




4� 	�� �����"	#�	 ���'	� �28/9: �	 ���� ��� ��� 	� ���	 �	C�����-<	 ��!���	#�	 ���� �	
�	��	����������	���	��	�	���#�����!�!����#�! ����<	������62�2�48������%#��	��
#�	 �� 1��	 �$/�!��"	�	�� 	�� �� ����� #�� 	�� 	��� L�	�	�� 	�����! 	� #�� �!�	����	 ��	
C����%������� �	�����	�	�� ��!���	& �'�#�	%��� �	 � ������� �$��!��"	�	��#�� �	��	��  �I	��
���� ��� �	 �	��	�� �	 �� ���!	  L��	 ���� %����	�	 �� C����%�!� #�	 ��� �I����	�- <	 ��!���	
!"��	�	��#�	�I����	��� ������������	��	����	� �����	��07��42�����	#�$���	�
�	#�	
���� �	 ���C	� �	 ��� �	 %�����	� ���� �I���!	 ���� '���	  �� � ��� �	� ��!��"	�	��� 	� �	�
����������	�	�����!���������!%��������	��1�� 	�$/�!��"	�	��#�������	��	�������	���
L��	 �	 �	 ���� ����!�	� 	%%	����	�	�� �	� ��"�	��� ����� �	 �� 1��	 �$/�!��"	�	�� & ��
�!����������$��!��"	�	�����!���	����������	�� 	��������������-
�I	������#�$&�	���	����& ���� ���������	�!
�� ��	�	 ��1��	�$/�!��"	�	��	��$!���"��
���
�
�	�	��  �	#�	 ���� �	 ���#�	���� ��� �	%��� 	 ��� �� �I	�� ���#�	����� �	%���	 �	�
���	������������	���-4��	�����	#�	�	������ ����	�����	�#�	���������	�����	�	�
�����#�	� ������������	�������	�#������#���� �L�	�	�������	�%������	���R������
�	����	���I������	%���	�����#�	����������� ���������	C��������	-4�	��!���	��#�	����
�	�����	��	��	������	�#�	C��#�$&��!�	�� �	� �����������������%%����	-<	������62�2�48
�I�����
�	�����	�! ��������	�������	��1	�� �����	#������������	�����	��	�������� ��	� 
�	� ��!�������#�� ���� 	� "!�!��� �	 �	���� �����	 �- �	� ��!������� ���� �	� ����	� ������	�
�!����	������
C	���%�&������	�������������� ���	��!������-8�������	�����	��	���	�
�!���������� 	��	������
�		������	�	������� �R��	�������
�	�	�	���	#�I���	���	%���	
�������#�	C�����#�	���� 	�%��� ���	K�	����
 �	��-�I	������#���������������������	
�	%��	�����	��	��	�	������C	�	��	���	�K���"	 ������I���!	����'���	 C	�����	C��	-N

�$���������  H2����	 #�	 ���� �	 �	��	��	K �$���	��	��� 	� �	 C����%�	� �� �����������
�I��	��	�	��ON

�$�%�������� � H;�	��J�-N

�$���������  H�	��� �����	�� �	 ����	- <	 ���� 	%%	����	�	�� ' 	��	�� #�	 <	������
62�2�48 ��� 	��	��� �	 CI�� �� ���	 �� �	���	� ���� 	�� ��������� 	� C	 �	 �	��	����� ���
	%%	����	�	������	��	1��	�$/�!��"	�	��#������ L��	�����������!	 CI������	���"	�	���&�
�	���� ������!	�����	��	�	���	������	� �	�� !�	��� �	���%����������	�����	�	��"���	
�����	��62�2�48�������!��
!������ ���������	 #��	��!#���	�	�����
���� ���������	�



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �* �
�

!���	�  	� C	 �	��	����� ��� �	 �������&  �	 %�?�� & ����	����� ���� �	 
���	� ���������� �	�
����	�����	��-
�	 �	��	 ��C��! 	�� �������! ��� �	� �	��	��� ����� ����	��  �$	���&����	 #�	 �I	�� 
�	� ��	
�	����������� �	 �	��	 ���	 #�� 	�� ������!	3 �� % ��� �� �!�����	� 	� %������� �	� ���C	�� �	
������������#�	���'���	%������	��������	-
4� 	�� ����#�	 �	 �������	 �	 ���������������!  �� �� ��	K ������ �����	�� �	 ����	  ��%���#�$��
��	��	�����	�	��!	�����	�����	�	���#������& %���	-�I	������?�#�	C	�	��	#�	����	
��C����&�$��
�����	#�� ��������	��	��	���!� ��������!&��	��C��������	�����	�	G^
����	�	��	���$!���������	�������������� ����� 	�����	������!��	���	&��^ �	�$!������
��������
�	���������!-
�I	�� ����?�#�$��	 ���	 "��
��	�	�� ������ �	+&  ��^ 	�%������� �	� ���C	�� �	 ����X�
�����!	-
<	���������	�	�������	���C	��	�!��
!������# ��C���	�	��	�� �����	��62�2�48�I���!���! 
����	�+^����	'����	����	;��������-
1���'���L�	�	�� C	�	���������������	K�	��� L��	�	����C	������	�#�	�	������)���	
;������������ ���'��������	���C	���&���!��
! ������������	�I	�������!�������	��	�����	
���C	��)���	;��������-�$!���������	��	������ -�
2�����	  �����	� �	 K���"	 & �� �����	 '���	 �	 �� ��	 ;�������� �	 �'�#�	  C	 �����	 #�$��
�$�������	����	����C	��&�	���-<	����������� ���	�����	����C	��	����������	����0�������
0����	�	�- �
���� �	#�����	� �� 	�� ����	��	�	�� 	� ���C	�� ,�� ������	�	���-7�� �����	�� �	 ����	-<	
�	�������	����	�3*)���0!�������	� )��6�>� 
���� --N �

�$�%�� ������  H�6� >�
���� 	�� �� ���C	� #�� 	�� �
������! �	�� �� �	� ���!	� �����	��
07��42�-N

�$��������� H7������	�%�����C	�	��	#�	�& �������#� ����L�	��	������������ ��
	���
������!���	����!�	��T
,*8	���� �����C	����8	���� ,*0	%�� �GH���� 	�C��	N )�.���� ,G�	��6����
���	�	�'���
�	�I/�	��	�����!�'�����' �I	�����	�����	�� #�	��K��	&+^�	0�������!�����		�
%��� �	� ����� /�	��	 �� ���!�'�� ���'-<	 ������	 #�$	%%	����	�	�� ���� �	��	 �����	��&  ��
�������	�#����	�������������#�$	�%����	�#��� �	�������������������������L��	�!���������� 
��������������#��	����!��	- �
<	�	����	����	�I����	�P�!�����	���������  ������*�'��
�	�	���������"#��	��&��
����	�	�I'P�	������	���	-
�$�%%��� �	 ���������� ��� �	� �	��	��� �!�	������	 �� �
��"�����	�	�� �$��!����	� �I����	�� �	�
	�%����  �� ��%������ �!�����	 ��� ���	��	� �	� '� 
������ ��� �	� !#���	�	��� ��
����#�� ����
�!C&���	��!������	��	��	���-����#����$������� 	K�������� ������C	����8	�����I	������
���� ����#�	�����	������������������	��	���� ��-����#����I�������	K��������!"��	�	��
����	#�����	����������� �����	���	�� ����� �	K������ ���I������	���C	� ��������
���	��#�	�	��	�����	���������	���	���!���!� ������!�����I��"�	��	������	���	������
����-
<	�	��	#�$��%����������	�����	#�	C	�����#� I��������	����C	��&������	��	��&���	�
�	��	����	��������-
����#���	����������! �����	��	��������!��� ���������	)����	�
�	 �I	���	���� ���	
�	�	�
�	���������!�������	���� 	� C����	�����-4�%�����!���� ����������#�I��� �����	�
������������� 	��	������!C&�!	��	�����	#���� �	�0������ 	��	��	�����!	��	������	#�����	�
��������  ���� ����������- <	 ���	 �������� ���� ��  � � �	���L��	 ����� �I����	��� C��#�$&
�I/�	��	5!�!����	��	������	#�	CI��������#�	 �I/�2�/������%	��	�-<	������	#�I�����	�
��������������	��!��	�&�	�	������- �
�������������	���	����%�	����!��
!���������� ������	�������	��'����	�$��	��	���!�'��
���'�����I	��	���	�	+^	��I������	�����	#� �	���I	���!	�	����	 �P�!;�"�	�� ����	����
6����� ������;����'��� ;����'��� 	������	�$� ���	�P�! ����������	;����'���	�����!	
�	��	-
<	 �����	 #�	 �& �$	�� �������	�- /���� �� �	�� %�� �	 ��	 �'!���	 ��� �	 %��� #�$�� �	 �	���� ���
�������
�	#�	 �	� ����%�������� ���	���	��	��-8!� ������  ����#��� �	 ��� �������	� 	� �!C&
��!������� 	� C����	������	�����	������������C��!	������	� K���"	�-
�	��������	���	����	-N




��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �F �
�

�$�%�������� H�	��������	��07��42�-<	��������C���	��!��� 	�#�	����	�!����'		��
��'!�	��	 ����  "��
��	�	��  �� �	 %��� ��� ���%��� �	 �� ����	 �	� ���C	�� ������ ��� �	�
������	�������
���	����	��	��#�������������!� ����������	-
��� 	�	���	 �	 ���C	� ��������'��	� #�� 	������� ��  ���	�� ��	 �	� ;!����� 	� & �$��"�	 �	
�$/�	��	�����!�'�����' ���!�!�	%��!������ ����	-7��	�����C����%���	�I'����'��	#�I���
�����	�	������!%����	��	�#�I��C����	���L��	? ���������������	��I������	��	��C����I'����
�I�������	���C	�-�	���C	�704�/�!�!	�����" !�������#��� �$!������	�	����	�$704�/
#�	 ���� ����� �	%��!	#�� ����	��	 �� �	�����#�� 	�� ���� �� !��� ���� ���������	�#�� �$	��
#�����	���������������
�		��I��!	����P�	���� ��������	�0!�������	�#��	������&%�����
��� 
�	����	������ ;����'���������I	��*)����	��I '!
	�"	�	�� �����	��	�����-<	�	�	��	
��� #�$�� �����	 C����%�	� �	 �$�"�������	�	�� �	� !���	� ��	� �	 ���	 �I!#���	�	��- 4�
����	�����&��
	����#���I	���������������	� ������������	 ����	�����I��	K����	�! 
����������	�����	��I'!
	�"	�	��#������������ �X��	�����	��	�����	�Y"!	������	��
�	�$/�����	 ��	��	����	���	���L��	���	����� ��������	��M��-5��
��	�	�� �	���C	�1���
	� <��	  CI���	��� �	 ���� ��C����I'�� �R �� 	� 	��  ����	 #�	 ���� �	 #�	 C	 ���� �I	�� #�	 �	�
�!����	��	������ �����	 ���	�����%���#�	�� �� ��	�!�!�'��"!		�#�$�������	������ �	
�	������������������	��!�������I���	�����&� �������!�!�	���	%���	�����	������	��	�
���	���	�"	��#������	��%����	�	��%������	�	 ����������	 ����	�������	����!��I����	���-
�	����C	���	�$/�	��	���'�	��������������!� ����������	 �������	�	�����������	� ��
�I	�� ��� �� ������	 �	 �����%������� ����	 ?� � ��  �IL��	 ���� �	������ ���� & �	�����	�
!��#�	�-4��������������!#���I�����#�	  ��� �����	�����	��	��#��	��������!����	�I��
�	����� 	� "��
��	�	�� #���� �	 ������!����	 �����	  �� ��#�!�	�� #�� �	�� !�	���	��	�	��
���������	 �	����  �� %��� ��	 ����	��	 �	 �	��	 �� 	� �	� ���������� ����	����	� #�� ����
�I�
�	������I���	�����	���������		��I�
��"��� ���$	����	��I�
�	����	�	�����	���������	�	
��������������	��-
�$	��&�	���	����&	�"!�!���#�	�������	��	�� �����������	�����C	�-�������	�I	�����
&�I���"��	�	����C	��-�	������	�� �����	�	�� �	���	���� ��	�������������	������	�!�P� 
�	#��	���	�����	��������������	#�$����!%� �	����	���������	����!"��������#�I������
�����	����	�I��%����"������	���	�	�����	�� ������	���I	����	��	�����	�����!�P���
���C	� �� �	���� �	 ���������	- /����  �� �!"���	 � ��� �	���� �	 ���C	�& �� 
����	 �� ���� �	
�������	�������#�	%���	�	�	������	����	��	 %����	�P�	�	�������	�I	��������P�	�	
���������� �����	�!����������	#����������� �����	�#�������$�������������-
8����!�������	����C	��#���������%���	������ ���	����I��
�����	���	��#���	����
������%���	���������	����I��
�����	-4���#�� ���L�	�	�����	������	� C	����#�	���
	�	���	����	���������C	���	%��!� ��	�����
�
 �	#�$���	��������
�	�	������	�������
���X�	�� 	�C�����	 ����	 #�I��� 	����	�� #�	 �� �! ������ 	�� 	��	����	 	� #�	 �	�� ���C	� !����
���%���	��������	����I��
�����	-8����	�����	� �	��"�	 ��	����	�����
��'	�� ����	
#�$	����	 ��	 %���  �	���� �	�� ���  ���� ��������� ��� #���� �L�	 �� %��� ����� #�	 ���
��������	0�	��� *�%��������#�	�����������	 �������	�)�%��������#�	�����������	
�'Y������-
1��� ?� �	�� 
�	� ���	 #�	 �	 �����	�� �$��
�����	 #�	 ���� ����� ������� � 	� �� 	%%	�
����	��	��-8����������L�	�	�	�%���	�����	#�	 �����������L��	�
�����	���	�������	
"������� ��� K��	� ������������	�  ���� "��
��	�	��  �	� ������������� ���� %����	� #����  ���
	�	���	����	�	��	���	�����!	���!���	�I��� !��!��"	�	����
���	�#�$��	��&�I���"��	
�����C	�����
���	�#��	�������	��	������	�-� I	���	�������	�;��"������	#�I������#�$��
����
����	�!�	���	��	�	���	������������������ �	��	���	���!����������
���	��������
�	����#�	�������	K �	�����	����C	��#�� �� ���	������ �����
������!� �����	������ 
�	�����	%��!�����������	#���I������!������ �I��������	��������	��	���������������	%�?�� 
	��	����	- 2��	� ��� !�! �������!	� ���� 8	���� ��� �	 #�I�� � ����� ��	 %���'	 ��������	��	  #��
�$����	��������!�������S&�	����	�#��!���� ����	��	��	�	�����	#��!���������	�	�������! -
�I	������#�	�I	����#�����	��R���������
� ��	�	�����!������	#��	���������C����I'��
"����������	�#�	���������	���	��I�����&��� �����!�!�����	#�����	�����	���	%�?��
�����&��!����	��������!������		��	����
���	 ��	������!������	�����	�!���	�-�	�I	��
�����	���������	��	-.���%���	���	����	&�� ��!�	���	���C	������
���	��	�����	��������
�I	�� ���	��  CI�� �� ����	� ���� ��	 �	 ��� ��
��� ������ ��	 '����'��	 �	 ��*- �	����� ��
�����"�	�I	��*�� ��	������!&��* ������	K� 	���L��	�	���%���������#�	C	�I����� 
C	�I������������I�����C	������I�������-8��� 	�����	��������&�I'	��	C	�	��	�	���L��	
��	�����!�	��������	��0��/-
0�������������	@/�D@��	�$/�!��"	�	������	��! E��	����!�������	�������������!�	
��
����	����	��������
�	�	����	����	�������� ������	 ���	����%����	�	���	 ���	�	���	



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �+ �
�

�	#���I	������!&���������������!���	����� ����	�G����"	�	�������������	���	26� 
��� ���	�� #�I��� ���� ���������	 �G����"	�	���  ��� �	��	�� ��!���� �� �	����� ���
�	 �	
�!�	��	��$��!��"	�	���-
4�� ������������	���C	��#�������	����C	��# ���	��������	���	�������		�#�� ������
������� ����L��	�	%��!�����������	-
.���	�!����'		����'!�	��		�C	�������	���	� �����������"	���-Q�'�#�	%���#�	����
������� �������	� ��� �	 %��� #�I��	 ������������ � ���	 �� �	����� ���
�	 �	 ��J��
�����!�	�����	� �����$'!���	������� ���	K���� ������	�����	��07��42� &%���	���	�
����������	��#���	��	�� �I	���&����	�	������ �	���-N

�$��������� H�����	�� �	 ����	-4� � � ��	 ��	����� �	� ����� �	��� 	�#�	 ��� �	 �	��	��
0�������0������	�  �� � � �	� ���C	�� #�� ���� �	 � !����	� & �� ����� �� ���	� �	��	  ��� �	
���������$	��&���	���&���"�	��	 C	�	���� ��� �����!�	���	�	#�I���	��	�����	
���	� �� ���" �	��	-<	 �	��	#�I��%��� �������	� 	� ��� ��� ���	����	 �$����� �	� �	���� �	
���������	�!���!�����#�$	�����	����L��	����� �������	�����	���	�	�������������	�	��	
1��	�$/�!��"	�	��-N

�$�%�� ������  H.��� ��	K ������- �I	�� ��%%����	 ����	 #�I	� �L �	 �	���  �� �	 %��� ���
	������"	��	����C	��������L�	#�	��������	�� �����	������	#��	����	�	�	�%�	��	�
�	������	"!�!���	-N
/��	�����	�	��  �	� 1��	� �$/�!��"	�	�� �	 ���� ���  ���!	� #�	 ��� �	� ������	���  	�
����	��#�����	�������	����	����	�� ����	�%� �����	������#�!�	���-�	�	��������	�
�'�����'���	�	�"!�!���-
2��	�����	�	�� ������������	��������
�	�	 ���������	��#�����	��#�����L�	��1��	
�$/�!��"	�	��	� �L�	�I�����	�	���!��������� ���	��	��������!���	��	���������	 #����
����%���	���	�!���������	�'��
�	�	���� �	� ���������	��������C�������	�	���	��#��
���	����1��	�$/�!��"	�	��-4�%��������%���	� ��	���������	#�	?�%�������%���	�	�����	�
���	K������!��
�	�-2��	��������!	�����	����� �����	�������	���!���	��	���������	�L�	
�$�����	��
���	�	���-

�$��������� H8!������� �����	���	���	&G^ ?��%%�	�	� ���!�������������	��� �I	��
����?�#�	 ��� �	� �	��	��� �R �I	�� �!C&���� �	� �	  �R �� ���#�	  	�C	 �	��	&0�������
0������	� �I���	�����	�	��������	�'�
������ C	 �����#�	%�	��	��	����!�����	�������	���
�	������	
���	%�����	 �$�R�	%����	%���	�	� ��!��"	�	���	��I�������	�-0��'���#�	C	
���	���&�	��	�!��
!����������#�	�	��������� 	
���	�� �I	����
���!
������C	�	��	
#�I��%������	���������	��������	����	#�$�� �	%�����������	���	#�	�	��	�����	��������� 	
���	���!���!�����	�����"	�!�	���	��	�	����	�� "�	��������	1��	�I/�!��"	�	��-N

�$�%�� ������  H�����	�� 07��42�  C	 ���� ������	 ���� �I�������  �I������	 #�	 %��� ���
�	����	�	������	��������#�	C	����������!	� #�������	%���#�	�����	���������������
��	 ������������ �	 ���C	�� #�� �I	����	�� ���  �$	 �� ��%%����	- ��� �����	  C	 ���� ������	��� 
����#�	������	%�����	��������	��	���	�	��� �	����	��	�����%�������� �����	����	�	
�� ���������� �	� �	���� �	 ���������	 #�	 ���� ��� �� �� "����	 �	 �������#�� �	"���	 	�
%������� �	� ����	��	� ������������ �	 �� ���  ���� #�	� �	��	�� ���� ������� 	� 	%%	���C��	�
�	��	���	-<	�����#�	�	�������	��	�����	���L ��		%%	����	�	���IL��	������������%�����
����	�%���!�	���I����	������	��!���	���	��
�� �������#���I	�����	����	��	%�������
�	����C	���	������	-�	����C	���	������	�� �!�!������!� �������	�������	�!��������� � �
�I� 	� � ��� �	 ����	���  �� �I� � ��� �	 ���'!�- 8 ��� �	 ������� ��� �	���	 �	� 1��	�
�$/�!��"	�	�� ��� 	������� �R ���� �$����� ��� ��!� � �	 ���������	- <	 ���� ������	 �	
�	"���	��	������#����	�	����	��	�����������	�	 ���#���	��������!����������	��	����	
%�����	������I���!	����'���	-

<	 ���� �	�	���	- 8��� ������ ���� ����	� �� ���	- 8��� ����� �	�� ���	�& ��"����	�- �	
��	��	� #�� 	�� �	 ���	 �	 �I��	��	�	��- 6��� �	 �� �� �� �����	 �I��	��	�	�� ������! ���
�I����������	��������!��������	��07��42�-
2����	�����	���	 �����	�	�����!����������	 ��	� #������	��	���I��������������	��
�!��
!������-

<	��������	������	�	����������&�I��	��	�	�� ������!����I����������-




��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �� �
�

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	�D�������&;2�1>42�2��	��	E ;9��21 /��	 62�2�48<	������ ;2=4/�4
6	����� �>/�;782�����	� /81789��4�������	 �780 1/81��	��	�>	��� 5/58/�6
����?���	  �2 �79@20 2��!
��  �7��>2�78 <	��������	   �>7012 ��"	� D������� &
�>/�;78 2�����	�E  �79002� �'�����	  �2��/642� /��	 �����	  ;79��42� /�����
D������� & 5/�/812�594��2�4871 ����	�E  �/6/7/�407/  .!����#�	  0/9�A 8��'���	 
�2�9A2� 0��'�	  >79�484 ��'��	�  �7�1/�42��<29002 � �������	  5/;�42� <��B�
D������� & �/�78 6�����#�	E  ;2�1>42� 2��	��	  �7�� 21 �!���	  =2�4�/ @�'���  ���	��
�����	V-

U07��42� <	���A�	�  =/1>7�/ ��	��	  �2�5A 5���	�  5 79</ 0����  ;�7;2�=2�
/����� �20042������	 �7554�!��4��� �2�9����� ��	 ���	������V-N

/�	��	�	�� ��7����6�%��&�7/��������/%#��0����#22��4����!���&�� 

�$�%�������� H8������������	��������!��
!�����������	�� !	�	��	#�$	��	�!�!������!	
��������	��62�2�48-N

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	�D�������&;2�1>42�2��	��	E ;9��21 /��	 62�2�48<	������ ;2=4/�4
6	����� �>/�;782�����	� /81789��4�������	 �780 1/81��	��	�>	��� 5/58/�6
����?���	  �2 �79@20 2��!
��  �7��>2�78 <	��������	   �>7012 ��"	� D������� &
�>/�;78 2�����	�E  �79002� �'�����	  �2��/642� /��	 �����	  ;79��42� /�����
D������� & 5/�/812�594��2�4871 ����	�E  �/6/7/�407/  .!����#�	  0/9�A 8��'���	 
�2�9A2� 0��'�	  >79�484 ��'��	�  �7�1/�42��<29002 � �������	  5/;�42� <��B�
D�������&�/�786�����#�	E ;2�1>42�2��	��	 �7�� 21�!���	 =2�4�/@�'��� 07��42�
<	���A�	�  =/1>7�/ ��	��	  �2�5A 5���	�  579</ 0��� � ;�7;2�=2� /�����  �20042�
�����	 �7554�!��4��� �2�9�������	 ���	������ V

�$�%�������� H<	�����	�	���	�����	�	���	������	����� ���	�$��!��"	�	��-N

�	����	�����������  6�%1#����&����0����#22��4����!���&��3� �!���	�	3


� �����	��� �	 ���� �	 �� ���	 �$��!��"	�	��&G^  '��� �	��	�� ��C��!  �������
�	&
����	�����������	� 


� �����	��������	��%��%������	�	����	��	���� ����	�	�������������	����������%��	

������
�	�	��������������&G���S 


� �����	����	������C��!�	��������������	�	 �����	�$��!��"	�	��&+^����	
�	��	��H����	%����	�����!	N H;��"���������� N	�H�$X���0������N�	��#�	�!%����
����	����C����&����!�	��	�!��
!������ 


� �����#�	��	������C��!�	��������������	�	 �����	�$��!��"	�	��&+^����	

�	��	��H;��������8���N �	�#�	�!%�������	� ���C����&����!�	��	�!��
!������ 

����!�	��	�!��
!������	��	����C�����	������ �	�!�������������$9�
�����	�������!�	
*�������* 	����C���������L�!�	�GC����	�� ��F �	���!�	�
�	���+	��	����������-

� ������

�.�������������/��0#�����/���01�"��5����0��%������� ���������	�%%����#0�F�)���0�������
�/#��%1�!��"�"����->$�

0���	�����%���	��	�	�!���	&�+'��-
��!�	�����������	����������$�������!�����6�� 	�����	�	��0��/-
�!���	����	�	�!���	&��'��-




��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �� �
�

�$�%�������� H8����������&���!��
!�������������	#���I	� ������	�!��
!�������I����	���
������	����	�I���		�C	������������	���	�� �!���	%���	��	�	��	��	����	�&�����	
8	����48/96�	�����	C�����	-

;�����������	�48/96-

/������ ��0��/��������#�	�����������!!		� ������	�������	�	�������������	����
�	"���	������������	����!�	��	#�������!�! ���%��#�!	��������871�	���	��	�!�!
�����%!�!	 �� 1	�������	 	� ���� �	��	� �	 �������	 � & "���	� �� ���� ��� �	� ��!�������
�$��!��"	�	�� #�� ����	��	�� ����	 ������	 ��� �	� ����� ���� ���� ����� �!C& �!
���� &
�����	����	����	�	�#����!����������	�������	 � ��������	�	����'�#�	���!	�	���� �	
����	�����������	����	��I	��	�
�	�	���!������� �!����!	��I����	�����������	����������!
	�	����������	����������	�	����	�����������	 �	��	 
�	��J� 	�����	��������	��	-
<	��������	��������	&�����	�48/96#������� �%���	�	��������	�I���!	���+-<	����
'	��	��#�I	��	�����������	�	���!��
��	����#�	 ������������!��#�	�	���� ��!�	��!��
��!�!�	�� ����	�� ���������- >!��� �	 �7.46 	� � �! ���! ����	�	�� ���� C	 ������
#�$�����	��	��������	K����	��!�	��	!��	��	��� ����
���	-
<	��������	�������	-N

�&�������� H<	���������"	��������	���������	���#�	 �	����	���"������	���	�
�	� ��!�	����	��� �	 �� �!����� �	��	�� �����"	�- 6 ��� C	 �����	 �� ����- 8�����	�	�� ��
��!�	������������!�!	����!	!"��	�	��-<	���� �	���L��	��	���	�	�����P�	�����������
"!�	�����!�	�������-<	��	����	�����P�	-

<	��������!���!��	�	���	����'��	���������� ����������	 �����	��./012� #��	���	
��!�	�����������	���I/��������������	������	 �	����	�����������	�-�I	����	����'��	-
�$��!	 !���	��	�� 	�� �	 ����P� �����	� �� ����	 & �	 �I!�'��"	 ������	�� ��� �	� ��������
�!����!	�&����	�����������	�-<	�����������	� ���	K�����	�	������	������	�	�C	����
!���	��	��&������������������!�����	��	��!� ��	��C	�	��	� !���	��	�� �����!�	���
C	�	�	������!�����	�����I���!����-

�I������������-
��� ������� & ���F ��	� �I� �'��"!- +�^ �� �������  	�� �!�	�� ��� �IZ��
����	�	�� ��
���
1	��������� .���!	0��5��������� �^��������� 	�	������� 	�,^���������	�	����	����
�������	�-
�� ����	 �	 ����	�����������	� ������	 �I�� ����	 � I�����������	�� �	��!�	��!& �I/��	�
�!	
5!�!���	�	��0��/��������	��./012� ���	��!�	 �����	�����#�$2�1.���!	0��5����
�����#��	������	��	����	��C����	 �����	�245/ 6/-
�I�
C	���%��C����I'��	���	������!�	��	��	��� �����	���+����#�	�I	���������!	����+O
6��� �	 �������  ���� ��	K �� ����� ��� ���� �	� �� ��	��� �I/������������� 	� ����	� �	�
������������I���	��I�%%�	�#�����!�!�!����!�� ����	����	�	�I	�	����	���+-6����	����	
�	�	��	�������! 	��/7�����	�!�������I�!�!� ���	 �����	�����
������	�	���	�	���������
�	 ����	�����������	� 	� �	�����	� �!������� �� ��� �	�� �I/������������� ��� !�! ����	�
����	�����!���	��	������	�����������	�-

�	����	��'�������	������!�!-
/�)��!�	�
�	���+ ����!��������	�����	� ��� ^�����	��	�����	�	��������&���!	
���!�	����!	  �	 ���� �	%!���������� 	�� ���� ���� ����� ���� �	��	 ���%	����� 	�#�� �	 �	%���	
��������	����!�!F�^	�	����	��	 	����+ ��� �������+ )�������!�	�	%%	���%�&�	���
��	��-

�����	������	�-
<	�	�	�������������������	�'�%%�	�-�	�!��� ������+	��
!�!%������	�	���,��S 	����F 
��!�����	)++G��S ��	����'�%%�	�I�%%���	�� 	�,)�+���S-�I	��	���	��	������	��I�������!
	�� �� @/� �� ��������- 8��� ����� �����!�!  	� ��� +  �	� ��#��������� %������	� ��� �	
��������	���'	�������'��	�&26�-�I	��	���	� �	�����	�	���	����!&�I��!�������	��
@/�����������#��	���$��!������	�
�!����#�	!� ��	��	���	��0��/-

�����	�
�����-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �� �
�

.��� ��	K ��	 �	��������� �!�����!	- 8��� ����� �� 
���� �	 �G�)��F�S- �I	��	���	� �	�
����	�	���	����!&�I��!�������	��@/�������� ���-
<	 ���� �	�	��� !���	��	�� ��� �	� �������� �	 ���� 	�����������	� 	� ���	 #�	�� ���� �	�
����	�	���%������	��#�$�����������	����+-
�����	�����%3��	�������	F��)��)S#��	�� �J&�I��!�������	���L��&�������#��	��
�$��!�������	�	����������������	���	����	����� 	��	���	�����	-

<I���I�
�����!����	��!�	��������	��������!�� 	����	�����������	� C	����������	#�I��
	� �!
���	 	� 
�	� !���	��	�� �� ���� ���'���	K ��� �� ���� �I��%��������� ��� �	� ����	�
��!��������	������!�! C	����&����	��������� ��������!�����	-

�I�������!-
�I���!	���+�%����I�
C	������	)����	������� ����3

� ������	������I��!��"	�	���	��"��	�	������� 
� ������	������	�I��!��"	�	�������C	��	8P��	 &�������
� �	�������I!���	���'�	�'	��&����	�����������	 �-

�I	��	���	� �	 ��� �������� 	�� ��"�! ��	� ��� ���� ������	�  �	��� #�� � �� ����!�	��	
��!��"	�	��!�����	�IZ��
����	�	����
���1	����� ����.���!	0��5��������� �I	��	���	��	�
��������	����������	��IZ��
����	�	����
���1	� ��������-
+�^�	����	�����	�	�������	�"	���!�����	���C 	��	��@/����������� G^�	��	�	��
�����	�	���	����	�����6	���	K-
��#������������!�	���!���!�������	�?�	����� ����!�!	����!	&��@/���������������#�	
*,^�	����	�!���!��������	���	�	��	�������! #��������	��
	������������	�	���-
2� �	��	� �	 �����������! ���� ����� ��	 �	���	 �!� ������ ����#�	 ���� ����� ��"�	��! �	�
	%%	���%�	� �����������	��	�	�� ��� �	 ����'!-8�� � ����	� ���� ��C����I'��&*����S���
������!3�	#��	��#�����L�	���	K����
�	-
����	������I�������!�I��!��"	��3*�^�	%����	� ������X����!� �I	��	��	���	��	�	����@/�
�� �������� 	� �	� ���"����	� �	 ������������ ��!� & �� ���	 	� �'����	� #�� ���� ���� �	�
!�!�	���������������	����!
���	���������%�� ���+#��������X������	��	���F,� � �	
��"	�	���-
2� ����	������������  ��� ��@/� �� ��������  �� �� �� �	��	& ����	�������	� �� �'��	 � ��
���������$�R�	�����	����	�������������	,+^- 

����	������	����C	����1	�������	�	����	������ �����	� �	����C	���	������"�	��-
�	��	��	���C	�����	��	�	�����������'	�!	���! �	��!	�	�"����	�����	 ��������	��	��
��	����	�#�	������������	K����#�	C	�����	�� ���!�	��!	��I���!	�	�����	�����	��#��
!���	���&����C	�	��	#�	�I	��	���	��I	���	�� ��!�����!C&�����!-
2��	���������	�����������'	�!	�!���	��	���� �����	�����������	�3���	����		�
%���-
0�� �	� �������� ��'	�!	�  �� � � �� ������� �� ��� ����� !��#�!	 ���� & �I'	��	- <	 ����
����	��	  �� �$�"������ �	 �	�	� ��	 �!%�	����  %�� �	 �	� !���	� ��!���
�	� ��� �� %����	�
�	�����	�	�� ��������� #�� �����	�� �	 �2/  �	 ���� 	 �� ��������  �� ���"�	 �	��	 ��
�������� 	������I��!	!�����	%���	�����"���� ����
���	�����	��	
��	�	���������!�	���	
������	���%%!�	�����!�������$��!��"	�	�� �	��� �������!������	�!"�"	���	������������
��������������	����	�#�	�#�	�'��	��������	� 	��'��	��!�������	��	-
�I	����������#���!�!���%�!&��0��/��	�#�	 &����!�����	����*���������	�	����	����
�������	� 	� �I	�� �� ����'! #�� � !�! �����%!�! & �IZ��
����	�	�� ��
��� 1	��������� ���� ��
�����%	���	����!�	��	�-
�I	����	!���	��!�	��!	�I���!	�	�����	-�I��!	 !�����	�������	��	�P�	������% �	�	���%�"��	� 
	� �	 �!���	�-4� �$�"������ ����� �	 �!��%�	� �	� ���������� �	 ����
����!#�� �������	�� ���"��  	�
!�	���	��	�	���	���		�M���	�����C	�#������� ����	������"	�	���	��@/�����������
�	���!�'!���-

/� )��!�	�
�	 ���+  �I���!"�����! �	 �� ������� � !�! �!����!	-Q �I����	 �	 �� ��!�	�������
��!�!�	��	 ���	��������#�	��#�	���	���	�
��� �����!%�����	+*�+�G+S 	������	�	���	
�	�!%���� ���!�!�!���!���������	������!�	 �	������������		��	�	����I���	��	��	����
���C	���!�������	�	�������	��!���!�	�I���	� �	��	����	�����	�	��������������	����P�	
������%-�	��	!���	� �	�����	�	���		�!���	��	 #�	 �	 ���C	���
����I!��������������
�	
��C����I'������	�	��	��-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �) �
�

���� �	 ��������  �I	�� ��C����I'�� ��	 ������� #��  	�� �������	�	�� ��'	�!	 ����
�IZ��
����	�	����
���1	������������������!�	 #�����-

�	����;��������-
4��$�"�������$��	!���	#�	C	�����������!�	�� !	!"��	�	��-�	����;������������!����	
���"�	����	;��������	��	���������-�I��!	�	 �	���C	�!�����	%���	��!����	���	��C�����# �	
����#�$�� � � �� 	���	���	�	�� �	 ��������!�!�  �$	 ����	� �	 �!"�"	� �� ���C	�  �	 ������ �	��	
������	 ���������	 ���!������������	 �	������� 	������	���	�	���	��	���	���
����!	�
�!�	����	� �	��������	��I�%%�	����	�����	����	 ���!��"	�����	����	��
����	#�����!-
�I	�� �� ���C	�#�	C	���� ����� �����!- �I��!	 !� ��� �	 �!����� ���� �	� !�!�	��� ���"	�  �	
�	��������	� �� ������	 ��	� ��	 	���!	 & �� ����	 	������ 	� �	 ������ �$�� !���� 	�����"	�
�	
�$���	���	�	����	��	������������������	�	��	� �-
Q �I����	 �	� !���	�  �� �	����� �� ����� �	� �!�	� �	� �	 �,�S- 9�	 ��
�	����� �	
�IZ��
����	�	�� ��
���1	���������#�� ���	����� �	  ��	���	 	� �'��"	 �	�%���� �	 �� ������	- ��
�����
����! ���� �� 026 D.���!	 0�� 6!�	����	�	��E �I��#�!��� �	� ����	��	�  ���� �������
�!"!�!�	�-
0	�������������#�	������	����������������	 ������		��	������������
����!-�I	����	#�	�� ���
#�� � !�! ���	 ����	���� �	 �� ����	 ���� �	 �I!�! ���+ ��	� ��	 ��!�	������� �	 �I!���	 ���
����	�����	����	���		��������� ������-�	��		� �����������P���!����	 �������#���!�!�	
����� �	 �	��	 ������� 	� ��	 �!%�	����& ������ �	  �	 ���	�� ���� ����	� 	� ��!�������	� 	�
	��������	�����	���!#����
�	-2����+ ������� ����P���!�����������	���	�	���	����	
�	���		���!�����������!&�	���-�	��	�������	 ���	����!	��C����I'��-
9�	 ����	 ������� ����	��!	 	� ���+ 	� ��'	�!	 	� � ��+ 	�� ��	 ������� �I���������	 &
��X����	�I�����"	�������	�IZ��
����	�	����
��� 1	���������������!	���@/���#�����	��	�
�������- �IZ��
����	�	�� ��
��� 1	��������� � ����� �! ���� ����	 �	��	 ������� ���� ���� ��
��!���������������	��	��������	��	��!�����# �	�������!����������	������	�������	���
���		�M���	�	������!���	-�	��	����!���	�I	� ���'	�!	��	��I�����
������������	��	
��!���������IZ��
����	�	����
���1	���������	� �	��	�
�	���+-

�	���"����	3

� 6!���������	F))��"	�	����������	��	���	��� ���������]
� �������������	�����"	�	���	����	���������!	 ]
� �	#����%��������������	��#�����	�-

�	��	�������	����C����I'����'	�!	-

���	�����	�������	����	�������#��	��	����� �����#�I	��	�����!�!���%�!	&��%���	
�I���!	���+#���I	�������P���!	-4��$�"����% ��	���������I!���	���!���
�	�&���!%�������
�I�����C	���
��������	�����	�����	�	�����	� �	���/1� ����'�	�'	��	��	�
Y���	���
����	�I4�08&����	�����������	�-
�I	���IZ��
����	�	����
���1	���������#�� ���� �	����	�	������������	 	��������!����	��
��'�	�'	��#�����'���	�	�	���	�!%�	��������	 �	�	����	�	
Y���	������#�I�������!����	�
�	"������	�����	�	��� 	��I��!	�	�	��	!���		 ���I!����	��	��������!��	���������	���
���	������%���!�	��	��	�������	��	#�	����� �	���������	������	 ���$�"���	�	���	�
���	�	�	���	���#�	������	���������������	 �/1�	����������������	4�08��������
�$���������������
����!�	�!����	������C	�" ��
��-�I�
C	���%!�����	%���	�����"������	�� 	����
	%%	����	�	�����I	�������
�	����� ����#�	�� !���	�	�%��������	����	���-
<	����#�I������"����!
��#�������!�!C&�	 ����	����������������#�	������	���/1�-
2��	 ���� � �	����	�!� ���� �	 ����	 �	 �	��	 !���	 #�I	��	 �	 ���'������ ���%���	 ���	� ���
%����	�& ����� 	� ���	� �	��	- 2��	 ��P� �	 ��C	� �I��	 �������� ��"����!	 ������	 ��	� �	
��'�	�'	�����	��'�	�'	���I���	�����-
�	� �	���	����	� ���� ����P� ���� ��������	� ��� ��  �/1�  �� �I���	��	 ����P� �	�� ��	 ������	
�$��	!���	��
���	&�I!�'	��	�	�IX�������'�	� '	��-�����I������� ��	��	�������	�	"���	�
�	#�	?������������	���������	�����	������ ��&�������"�	��	�	���/1�����#�	
�����������	�	�����	�����'�	�'	���I�������	� �����	!���������	�	%����	� �������/1�
D�����	�
��E��������	#�	������		�������!"�# �	�����I_�	��	������	-
�I	�� ��	 !���	#�� � ���� �� �	� �	 �	���� �����	 �	�� �� ����	��	  ����#�$�� �� �������
����	��	�&��!�	��	�&�����	���	����	�I����� %���	�I���!	 ��	����	 �������!
���	
�I���!	����'���	-
�	�����	����������	����	�����������	�-�	#�	 C	����������	�I	��#�	�������������
!�'��"	� ��� �	� ��������- �� ��!�	������� 	�� 
	�� ���� ���� ���"�	  ���� ����	K ���� �	



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �, �
�

���	� �	�#�	������ ��� �	� ����	� ��!�������#�� � 	 ����	��	�� ��� ����	�����������	� C	
�	�������	�I��!�����	-N

�$�%�������� H�	��������	�48/96-/�	K������	����!ON

�&�������� H7��-N

�$�%�������� H<	�������	����$�����������	����	��	�!
�� 	��	�#�	������-
��%��������	������!�!��
��#�	�����	�$��!��"	 �	���$�������������	�!�'�����"�	 ����
�����	�����#�$!����	��!�������#������	���L� 	�	�������	� #��	�"�"	���I��	��� #������
�$��	 "����	 �����	���!  ����	 #�$	��	� �L�	�� & ��  %��� �	� ���
���	� �	�'��#�	�  �	�
���
���	� %������	��  �	� ���
���	� �	 �I��"������� �� ��
���	 	� �	� ��%%!�	��� !�!�	���
�!�	����	���	���������	���	�	��!���������	�� ����	�!�!�	���#�������	������������
����!
�������	 �I�� �	��	�� & �� �!��������� �I	��	����	�  �	�'��#�	� �� �I������	 �	� ���� �� �	
���������  �� � � 	� �� �	����� ���
�	 �	 ���	�� �� � �� �	����� ���
�	 �$!���	�#�� �	��	��	��
�I����� ���� �	� !�!�	��� �!�������	�� ���� ��	���	  ��	 ���	������� �����!"�#�	 	� �!���	� ��	
������#�	���������������	��-
�	����
	�	�	���	#�	������	K���! C	����'	� �	��#�	����	���	K����!����#�	����
������	��	����	������	�L�	����	�����������& ����&�I'	��	 �I	���	���
���	������	��
��������3��������������
�	�#�	�	����	���� ������	����	��������	#����!�	��	��	
"����	 �����	���! ����	#�	 �	%����	� �	 ���� ���� ���	�� ���  �� �������	�� ��6!����	�	�� 
�I	�� ��	 ����	��	 �!�'��"	 '������#�	�	�� #�� ���	  �	� ���
���	� �	�'��#�	� �I��	 ����
"����	�����	���! #�$���I������������	�	��	�� #��	��	���	��	����������
���	 	�#�����	
��	��	�
�	�	���
���	�&��������!�I�����	���� �!-1����	�!�!�	��������	�!�!�	���
#���� �L�	 	���L�	�	�� �����	�	� 	� 	� ����#�I!���  �	 ����	�����������	�  ���� �����
����	��������	�����	�	������	���	��	�I�����	�& �����	��	����	���I��	�!���������	�	
����	#��	����C����I'����	��������� #����!�	�� 	���	��������
�	�	����
�	�	�#���I	�����
"!�!&��'���	���	�I	��	��	��	�	���������%�� �����	������	�	������I��'�!����	-
�	��	�������������	�����I!����	��	���%%!�	�� 	�������� ����������	��!�!���	�	%����
����! 
�	�������!�	������������#������������!����� ���
�		�#���
�����&�	#�	�	�'���%������
�������������!����C���	�	���	 �	 ������������	 �� ���� ����������!"�	���	��������#������
�I��	 ����	 �����	 	� �	��	 �������� �I��	 ����	 �� ���	 	�� ����P� �� �	���������������� �	
�I!#���	�	��������%�	%�?��&�	#�	�	1	������� 	�����	�	�%�������#�	�	���	�!���������	
�I!#���	�	��������%	��	��	��	�	��!�	��	��	�� �	������%���	����	��	-Q�	��	�'��	����
����#�$������	�I��'�!����	�	
�����	���!�	���� 	�	�	���������	��	���
��	 �!�	����	��
���
�	�I!#���	�	���#��������	����!��������	� �	�!�!�	����!�������	�������
�����	��
�!�	�����	�����	�I���!�!�I����	����	�!�!�	��� ����	����;��������#����������	�����	
����#�$	��	��	��I���������	���'����	� �	���� �	���	��������������&��!�������������	�
&��
�����	��
�	����������	������!�����	��! ����'����I���	���	-
�$	�� �	#�� ���� ����	 �I����	���  ���� ���� & �	 #�	 ���� ���%���� ��	 ����	��	 �������
�$��!��"	�	��& �� ����!�! ��
��#�	 �����	 �$��!��" 	�	��#�� �%��� �	� �'��� �������	�	��
��%%!�	���#���	��	��	��&��%����IL��	�!�����
 �	����������	������!	�	��L�	�	����$L��	
������������$���!�L��	�����������	��-
8��� ����	� ���� ��	 �!�'�����"�	 #��  & �'�#�	 %�� �  �	 ���	 �	� �L�	� #�	������3
�I���	�
�	��'�	�'	��	��&�I���������	��1	����� ��	#���������������	����	��	�������������
�	 �
������ �	 �I���	�
�	 #�$�� ������	- ���� ��%������� � �� �/1� 	�� 	� ����� �	 �	 ��!���	� &
����	���� �	 ���	 ���� 	� %���	 �� ���	 "�K 	� ����  ���� �	������	� ���� ���� �	� ���������	�
���	���	��	�#�	�	���	�� �����#�	������	���	- 2� ������� �I	����C����I'���� �������� �	 ��
�/1� #�� ���� � ������! #�	 �	 ���	 !���� �����!"�# �	 �� ����� C��#�$& ��)G- �	 ���� �	�
!�'	��	��	�	������	K��������	�-
�$	�� �	 #�	C	 ������� ��!���	� ����	 #�$	����	 �� 	%���  �� 0��/ 	�� �� ����� 	���L�	�	��
�	�%������	�#��������������	�!�!�	����!����� ��	��#�������
�����	���!�	�����	�&��	
����	�	�!�����������	���C	���	�	��	�������� �		�#���������������"�	�����	������
���C	�� ���� ���������� ����	 �� @/� �	� ������� 	�  ���� #�$��!��"	��  ��� �� �������
�I��!��"	�	������;��������#�������	���C	���I ��������!��������-N

�&����))�� H�	��������	���	����	-;��C��������	�48/96- �I	������	����	%���#�	
�������������� ������������	��!������������ ��	����	�����	%���-<I��
�	����	�������
#��%���F)��"	� ����
	�������I���"	������	 �I	����������	���	#���������!�	��	����
�	��C	�-�	#���������!�	��	����P� �I	���	#� I���I�	�����-<	��������	����#�	��	�������



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �G �
�

����	�#�	�����	��	������#�	C	��	��	������� 	�	�����)������	�	�����#�����������
	��������	�������	�� ���#�	�������I��	K�!���� �#�	�����	��	�	�����	�����	%���-<	����
�	�	���	��� �������I����	K����I������!��	��  �	�!�����	�����	�	��&�	������	�-
8�������	���C����I'���	�����	�
�	����	����� %���	�����������I�������!�����I���!	
���+-�I	���&����	#�	���	�C����	����+������ 	K������	�!������ �	�����	�����	�����	��
#�����	���	����������#�	������	K������	�!� �����-�$	�����!����"	#���I	�������
���� ����������% ����#�	 �� �I���!"�����! �� ����	� � ��������� �� �	� ����	�����	�� �	 �	��	��
��������	��������	��	�!�������	��	#�����	� ����
���	�	�!�������	�����	-�	�I	�����
�	��	�	����	��	�	�!��4����7554 �
����	����	� ����	���������	&����	�����������	� 
C	%����	������!����	��	��	�����!�!��I!������ 	����	 ������	K����������	�������	�
�����	� �	 ������+#�� �������� �!C& ��� �	 ���#�	  �	 ��������	��	 	� �	��	 ������!- �	��	
������!�!����	�	�	�!����"	�����	�	��� ���� �	�������C���	�IL��	��%���!�-8����I	�
����	������������������������#�	C	����#�	 �$	���	#�I�����	�!�����	&�'�#�	
%���#�	C	�	����	 �	� ��%���������-8��� ����	� � 	�C�����	� 	� ���� ����� �	� ��	�� ���
�	��	-8����	����	���������������	��	�!���� '	��& �����������L��	��%���!�-
4���������	�����#���	C���������	��	������  �	�������	��./012�%����	�	����������	��
����	�� �I/������������� �	 �� 0��/  �$	�� �	 #�	 � ��� ��	K ��� �����	 �48/96  �$	����	
���ON

�&�������� H1���&%��� ���	��!�	��	�	,^�	������	�	 ����	�����������	�-N

�&����))�� H���'	��	��	�	�� ���	�����������#�	����	�� �%��������� C	�����!���!	
�����	��./012� ���������$������������	��	�� �%���������-
0���	�	���	�����	�����" ����������	��#�	�� 0��/�����	��	�����������#����	���	
&����	�����������	� &���������!���	��	0������ ��������	��	��-8����	����������	
#�I�����	%���	 �����	�����	�������
�	��	# �	��0��/��	��%���	��	�����.�	�>�
���� 
�	#�$���	����	 �	#�$����-<	��������L��	� �%���!	3�	��!���	����	���!���	��	0���������
�	���'���	������� ���������	��	��	����	�	� �	�	��-8���������	��	����	�	�C	
�	%�����C����I'���	����	������	�	�	��	�����	 �-<	��������������	������	��	�����	�
#���	"���	���	����	�������������0��/�I�����	 �	�����"������C	���	������	-8��������
�	����;�������� �	�������� �	���C	���'�	�'	� � 0���������	��	��������-

1��� ?� ���� ���	 #�	 �	� ����	� �	 �!������� �	 ��  0�/ �	 �	��	�� ��� L��	 �����	� �	 ��
�!�������	�����	�	�	��	%�?��-
�	�����	����C	���	����	�����������	� �	�	�� ������	����C	���	��0��/	�&�	����	
�	� ����	�����	��  �� �$������ ��� �	��#������	�  ����	��L��	 ��%���!� �	 �	� ���C	��  �	 �	��
�����	�	��-8����	�	����������	���	�	���	�	 �����	�������	����	���I�%%�	�����������
#�I���	����	�	��'��	�-
<	 �	 ���� ��� �� �	� �	�����	� #�� ��������	�� & � � 0��/ ���	�� & ����	�����������	�- �	�
�	�����	��	��0��/�I�������	�������	�	�	#� ��	����	&����	�����������	�-�	����
�	�����	�����	��#����������	������C	�� #��� ����	���
���	�������������������	������
#�I��� ���� �	� ������	�- Q �	 ����	  �� 	�� �!�	�� ���	 #�	 �	� ����	�����	�� 	� �	� ������������
��������	��
	���������������	�	��&�������!��� ������	������C	��-
/����C	 ���� �	 #�	 ���� ���	K �	 �!�����	3 ���� ���	K �	 �!�����	 #�$�� � � �	� 	�#�L�	�
��
��#�	������	�� ���������	�48/96 ����L�	� C�����	������#�	��� �������	K����

�	�#�	�	�	�#�L�	���
��#�	����������	��	� #� 	�	������	�������%���!�	��!����!� ��
�L�	�	��	�������������		�#�L�	��	�#�I��C����I '���	�	�#�L�	���
��#�	��	�!����	��
���&��	����	�	����	 �	�� ����������	��	��	� �	�������������&�I������ ��
��#�	-�I	��
����?�#�	C	 ���� �	����	  ���� �� �����	 ��"�	 � 	 ����	 ������	� �	 �!
�� ���	�
�	 #�	
����	� �	� ��%��������� �	 ��0��/  �	� !���	�#�� �	 ����#�	 ���� �����	��	�	�� �	���������	�
�����	��������I�������!�	F)��"	�-�	�	���� #�	�	�!���	�#������	��	������	��������
���	� ��������	�I	���������	�	�������	-6��� �������'���	�����#�I	��	����	������!	�&
�������������	�	�����	�����	������������	��� ����������#����������	��&�������!��������
�	�	����C	��-�	�����	�����	�����	��#������ ����	��	��	����C	��	������I	��&	���	
��������	�&�	��-N

�&�������� H�	��������	�!�'��"	-N

�$�%�������� H�����	�7554 C	���������	������	�48/96�!�� ���	����C	��������C���	
%���	��	�	���#�	3������!�	��	��!��"	�	���!� !�����%!�!	��1	�������	-2������	%���



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �� �
�

#�	��������������	����	�!
������	�P�	�	�� 0��/ �I	������	#�I	��		����	�!C&	�����	
#�	����	�%�����������	������	�!
���I	����	� ������&�I���������I������	������������	
����	�����������	�- �� �	��	 ��������	 �	���������	  ����!�	��	 ���� ����	� �	 �I��!��"	�	��
�I	�� �	1	�������	-2�C	���� �!���! �	 ���� ���	 #�	 �� ���� �I������ ��� ��!! ��0��/  ����
�I�����������	�!
����C����I'��	�����	������� ����-4�%��������������	��	���1	�������	
	�������	�	�� 	� �� �!������ �	�� 	����	 
�	� ���� ���� �	� ����	�����	�� #�$	��	 �	 �$	��
��C����I'��-
<	�����#�I����
	�������	���%�����3��0��/ �I���	���	��������������!�!������!	���
������	 �������C����	���	�!��
!������#��� �������0��/	��	��	�!��
!������	�����%���!	� ��
�IZ��
����	�	�� ��
��� 1	��������� #�� � �� ����!�	 ��	- ���� �� �I� � ��� �	 ���C	�� ���'!� 	�
�'�����	����C	��	��%�����	��	�����	�����	��- �	����
	�	�	���	!������@/��	��������
�R �	����G ���  �����C	 ���� 
�	� #�I�� �	 ���� �  ��� �� 
	������ ��� �!������ �����	
�7554 ����"��
��	�	���	���C	��	����������� !�!���!��
��!��	��I	��	�
�	�	�'�
������
	� �� 0��/ 	�� ���	��	��	 	� ���� #�	 �	�'����	� �I �������"�	�	��-4�� �	 ���� ��� �& ����
��	���	�	��!�����������������	-�I	����	���� �����	�	�'��#�	-2����	�$!���������0��/
�	�������� �	�	������	����	��������	�I��
��� ��	#���!����	�����I!���	�����	�����	��
1	�������	�����	�	�	�������������	-4���
 	�������	���%����������	#�	�������	�-N

�&��������  H�� ��!�	������� �	 �I�������! �	 �� 0��/ ��	�� � � %��� #�	 ���� ��	K ��
�	��!�	�����������	���I/�������������	�#�	�	 �	��!�	�����������	���I/�����������������
��!�	��	��I�������!�	��0��/-8�������������' ��� �I	���I���������	������	��	���!�������
	� �I!�'��"	� ��� �	� ��!�������- �	 ���	 ��!������ 	 #�� � !�! ������!  	� #�� %��������	
��C����I'�� 	��#�	����	��	�����	������!����� &�I���������	 �	�����	� �I	���&����	#�	�	��� �	
!��������!���	���	�IZ��
����	�	����
���1	���� ���������	���'����	��������	�����	�������� 
����	%����$�����	�����	������	��I	������	 ��	�	����	#�	�IZ��
����	�	����
���1	���������
	�"�"	 �	� �������� �	 ������  �	 ����	����� �$��!� �"	�	�� �� �I���������	 	� ��X����	
�I�����"	- �	 ����	�� ��� 	� ����	 ����	��	 �	� �	� �	� �	 ���C	�� ��	� �	� �	����	�  �	�
�����!�1	�'��#�	���	��	��	����	�-7��	%����� ������C	�������	���		������	�$����
������	���	��	����	��	�������	���	��	����	� �	�'��#�	�#������	������	�	�������	� �	�
������������� �� �	� �����"	� #�	 �I�� �� �!����	� ���� �����	�� ��	 ����	������� & �I!�'	��	
�	�'��#�	- 7� � ����� �	� �����!� �	 ������"	 �R �� �� �	��!�	��!� �	 ��!���	�� �	
�IZ��
����	�	�� ��
���1	��������� ���� !"��	�	�� � 	 ����	 	� �	� !��� ����	��!�  ������	��&
�$!���	�I��
�����	-
�	 ���� �	� ���C	�� ���� �	�#�	�� �� �����	 ��� & � �� ��	� �	� �	����	� 	� �� ����	������!
����	��!	- 2�����	  ����	����� �� ����	�������3 �� �� ��	K %��� �� �!����	 ��� �$	�#�L�	
��
��#�	 C	����	��	�	���	 C	�I�������	���L�� 	���������!��#�!�$	�#�L�	��
��#�	 ����
C	����	��	#�����L�	#�$��C����I'�������	���� ����	��������������#�	��	�����	���	
����	�������!���!������	�����������C	������ ������	��I����		�	���	������;��������-
6�� ����	 �������  ���� ����� �	������! ���� �	� �� ������!����	�  �	� ��������!�!�  �	�
�	��!�	������ ���������%����	��!��������	��� ��	��	���������!�!� ��	��	��	��!�	������
�	���������!�!� �����	����	������	����!�!%��� 	�-8���������!����!�����I!"��	�	��	����	�
�	��	%��	��	����	���������	��	��	%��	��		���� �����������	�R����������	��	�����I����
�	� ����	�����	��- 8��� �	 �	 %������ ��� �����	 	� �  ���� �	 %������ ��	� 	��  ���� �	�
	��	����� �����	���������!"�!��I�R�	���C	�# �	��������	�	�������	����	�	��'��	
��!�������	��	-������	�������	����	-
����	����� �� ������������ �	� !���	�  �� 0��/ 	�� �� �����  �	� !���	� ���� ������!�! �	
�IZ��
����	�	����
���1	���������-6��� ���#�	� ����I��	K���!��#�	����� C$���	����!�	
#�I�� 	� !���� 	� CI���	��� ��	 �!����	 �����	- 6��  #�	 CI����� ��	 �!����	 �����	 	� #�	 ���
Z��
����	�	����
���1	����������	���#�	C	�	�� �������#�	� C	�������#�	��� C	�I�������
���
���	��	��	��-
4��I������	�	��	�����	�	��������	���	��� �	-N

�$�%�������� H�	��������	�48/96-�����	�7��21��	����!�� �����	-N

�&�������+� H�	���-<	�������C���	�	
����������%���	�	 �#�	�������	�����	�7554
#���	�'�#�	���%���!�	��-<	�	��	#�I	�������	 �	��������	��	 ����!�	��	�	�����	
�48/96�����	 �	��	 ������! �	 ��������	��	- ���%� ��	 �� ������ %���	 �� ������&��0��/
�����L�	�����X��	�	��
�����������������	���� �	����	#�I���������#�	�	��������	��	
�����#�$������	�!����'	���������	�	�	����� !�	��	��	����C	�� �	�	���������	� C	�����	
?��������������-<	�����'�#�!	�����%���	-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �* �
�

2�����	 ����#�	�������	�#�	�����	��./012��	 %�������I��%�������� �&	����	�	���	
�'�#�	����	#�	��������	K�I��	�	���	������� �����	������	�����"�K��	 ���	�	�
�	
#�	 �	 ����	��� ��"�K��	 	�� �	 ��"�K��	 �	 �I	��	� 
�	 �	� ����	�����	��  �I	�� 
�	� ��	
������!�I��%�����������������	�	�����	�����	 �����	�� �	����C	�� ��������		�	���	�I�
������	�� ��	���"�	���%	��������!-
��0��/	����������	�!���������-�	��!������� ����!���	��	������	�����	� '�
������	�
���� �	� ����	� ��� �	 
���� �	 �	��� !���#�� ����  �!��"�!� �	%�?�� �!"����	 ��� �	� !�	������
�L�	���	��	���������!���"	��	������!�����	�� �!"�����	�	��-
<	�������%���!�	���'�#�!	����	%���#�	����� �����	K�������L�#�	����	#�I���	�	����
�������	�����	� ��%�����������	 ���"	����
��� �I	���������
�	�I��	��������	�	����	
��
���-4��	�	�
�	#�	?��I���	�&������	��	 ��	��I'�
�������-Z���	��	�� �	�%�����������	�
���� �&���� ��������	� ���� �	� '�
������-4�� �I� �� ��� 
	���� �I'�
��	� �� ����	 ���� �I���!�	��	�
���'�
������ �����	����	���"	� ����	�����	�4 8/96�I�	����#�! ���	���"	����	��	�	��
�	�'�
������-/���������	 ����	��	���L�	����� ���	���������	�������	�	�����������	�	����	 
��
����I���	�&������	��	��	��I'�
�������-
<	�����L�	�'�#�!	����	%���#�	�����	�	���	K 	�����	�	�	�#�L�	���
��#�	�-<	����
C�����	����� ���	�	�
�	#�	�	�	�#�L�	���
��# �	������I���	��	���	��������� 	��������
�I�� �	� ������ �	� ���� %�������!�  �	� ���� 	���� �!� ��� �� ���  �I	�� �� ����� �	 �!�������	
������������	-
0��	�"	���	�I����!�	��	����� �$	��&���� � �����#�	� �I	��&���� !����I���	����	���"	��	 �
"	�� �I���	��	������	�&���	�����	��	������ 	���������	�I	������I����� �I	���I�������� ���-
<	�������C���	���	#�	���������!���	�������� �����	�	���'�#����������	�%�����������	� 
�����������	�	���'�#����������	�"	��#�������� ��	��������0��/ �������������������	
�48/96 	� ��%%�������	� ���� �����	�� ./012�- <	 �� ���	 #�	 ��� ������ ���� ����
�!��"�"�#�	� 	�C	 ���'������ �!�"�� ��� ��%���	  �	%���  �� �I� 	� � ��� ���� �� �I� � ���&
�!�����	-�	���-N

�$�%�������� H�	��������	�7��21-�����	���/�78��	����!�� �����	-N

�$���(��� H<	 ���� 	����	� �IL��	 �����	 ����	#�	 �	 �	���  ����	-<	 �	�����#�	CI������
��%��X�'���I��
����	����C	�����#�	?���!C&! �!%���-<	�����������	������'��	�-
����	����	3�I	��C	�	�������C�����		�C	�I 	�����	����
�	� ����C	���'���	����#�	�	�
!��� ���L�	�� �	 ���	C	 ���� ���'��C	 ���� ���� 	 ��- ����	#�$& �� �����	 �	 �$	�� ��� �I���!�L� 
�I���!�L��	�I!��	���	%���	����������I!��#� $������C�����	 #�$��������"!��	�� #�$������ ���%	��	��
���������	���	�����-��� C	�	�������C�����	 	�C	�$	�����	����
�	�����	#�	�	���	
�	��	����
�
�	�	���I�������	������������	�� �	����������	��	-<	�����I��������	�
�	#�� � !�! ��� ��� �����	 �7��21 C	 �����#�I�� � � �	�%���	� 	� �	�%���	� ����	��L��	
�	��	��!	�-`������!��%�����	�	����	 ���I��� 	��	&��!�� #������%�����	�	����	��
0��/ ���$���	��	����!���	���	��0�/	�����# �$!��-�I	����%���	-�����	�48/96 #��
	�� ��	 ������!	 �	 �� 0��/  %��� ��� ������� �I	�� �&����	 #�I	��	 ������	� �	� �	����	� ��
��!���	��-9�	%���	#�� ����L��	 �	��	��!	-6$��� �	���  �� �I� � ���#�	 ���� �	 ������	  ��
�	����� ���
�	 �	 �	�����	� �	 �$���������� �	 �	�� 	��	�� �	� �'��	�- ��� 	�	���	 C	 ����
�I���	��	�&��Z��
����	�	����
���1	���������#� 	�	�����	��/0 #�	�	�����	1'!Y��	 #�	
�	�����	��<� C	�I���	��	����	�����	�'�
���� !	�#�������	�!���#��������!���	�� .��	�
��!���	�� 	��-  C	 �	 �I���	��	 ��� ���	��	�	�� ���  %�����������	�- <	 �	 �	� �	�� ��� 	�
��%%�����!������	����	-
�	#�	CI���������!	��	���		������	���	����	 �I����&C���	����	 �����	���	K���"!�	�
�	����	�����	�	��� �����	���	K���"!�	��	��� �C	��	�
�	�����%���������	�&�	�������-
2%%	����	�	��  ����	 �����	 �	 ������	� �	 ���� �	� �	� ��� %���!�	�� �I����� �I��"!��	��	
�!�	�����	����"!�	��	����������I��	�	�����	� ����	-8���%���������	�&�	�������-<	�����	
#�I��������	��%���	���	�&��0��/����%����	 0�� ������#�	��		%%	����	�	����������	�
����������	�&'���	���	,^ C	�	������������ 		���	����	�R#�������,^�����������
��G�����������	��� ��		���	����	��	���#�	��	 ����������	#������������	��	�	�'�����! 
#������������	�	�������#���	��	��	���	��	�� �	�	��!������� 	��I	���	�������#���!�!
%��������0��/-
0�� �� ����	������� C	 �	 ���� ��� 	� ���	 
	����� � ���� CI�� #���� �L�	 �� 
	������ �	
����	�����	�� �����	� �	��	 	��������� ��� �	 ���� ;��������  	� ���	 �	 #�I��� 	� �	����	�� CI��
�������������!&��	�����	�	������	���������� �	#�����	��	��������-<	�	��	#�I��%�������� �
�	�	��	%�?�� �	 ��!�	��	��	��'��	� �	�I	�� �� � 	���
Y�'����	��'��	�#�I���	��L��	
�!���!#�	�	���	��	�����!���!-7��	���	����	� �	���!����������&��0��/ TN



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �F �
�


�$�%�������� H�	��������	���/�78-�����	���2�5A-N

�$����)*�  H�	��� �����	�� �	 ����	- �	��� �����	 �� 6��	��� ��	 5!�!���	 ���� ��
��!�	��������	����	�������-<I��
�	����!#�	� �0��/�����������	���������	�	�'��#�	&��
%�����1	�������		�&��������	����	����������� 	�-<I����������!#�	��0��/������������
�	���%%!�	��	�!���	�&�	���	�������	�����!��� ��C	������	#�	�	1	�������	�����������%�	�
���	��	�	��&�	�!���	�&�	���	�������	�����!� ��������	�����$���	��!��������	��0��/-
��0��/���	���	������	��'�����I�����������!"� #�	#������	��	���I��!��"	�	���	������	
�	�	����	������I	��	�
�	�	�����	�����	��-2�� 	�$���	���	��������#�	�	������	���C	��
��&���	����	�	�����	���	����	�L�	�$��	�� �	����	�����	�����	�����	��-
0�����������������	�I��%�������� �����	�7554 �	�	�����	���L��	
�	�#�	�	�!����	��
��C����!���������	�������	������������	��	�	�� 	�����I������	����	�� ������"�!#�$
������	��	���	����%���	������������������ 	�I��%��������-�	��������I�������!���+��!�	�� !
	�%���I	�	����	�����	�I	�����%���!�	���'�#� �����������������I�������!�$��	����!�! 
���� ������ #���� �� 	�� !�� �	 �� �!��
��#�	 �I	��  ������#�! �I����� �	 �	��� �$��	���	
�����������	�	��%��������	���	�����	��	���� �	�!�"��	��	����!	�����	����C	�������
�	��������-
8���������	����!�	�������"�	���#�I���I����� ����	��������	��	�����	����	�����	
�!�������	��0��/ ���������������	��"�#�	� 	���'!���	��������� 	���������������
����	����	�	�����	����	��
���&��%����	�� 	�
�	�������!��	0��/�� �	�!����	��
��C����!���������	-�	���������	��0��/�	��	�� 	���	�!��"�	����	��	�� ��	���	����
�����������	 	� ���� �	��	����� �	 C	���� �	 ��!�	� �	  ����#��� �	 ��� �!��"�	� ��D	E
�	��!�	�����D	E�	�I���������� �	#���	��	������ ��	%�����������	��	�	���	%��&�	�!
��
�	����	��	��������������	��	���I�
�	��	�	��� �����	��	��%��������	�	���	��0��/-
0�����������������	�!���	� �����	��6��	����� 	5!�!���	 CI�����!#�	����	�!����		��
�	����#�	�I	���	1	�������	#��	��������!���� 	�	�	�!���	�	��I	��������1	�������	�	���� 
�	�������	���	 ����������!����#�	�	�!���	��	 ���	�����'����I������������	���/6/
	� �� �	 1	�������	 �!������ ���'	��	��	�	�� �	 �	% ��	� �� ������������ �	 �	� !���	�  ����
������������/6/�����	����	�#�	����������	��	 ����%���	�����	�!���	�#�� ����	�$�
��������	�7554 �	�	���	�������	�	��������	� �	���!%	��	-
����	����� �I���	��	����� �	 �����	 �7��21  ������	 ��	 �	 �� �!��
��#�	  CI�� ���!
	%%	����	�	���	���%%!�	����������I���	�����#�$ 	��	�%����-<	�	��!%��	�	�����!�����	-
2�%�� �����!�����	&�����	���/�78 C	�������� ���	#�	�	�!����	�I�������������	��	��
�	��� �	����	� ��� !��� �� ����	�� ��������� �� ���  !��� ��1	�������	-8��� ���	����� �	�
�	����	�&�����	���	����	������� 	�"!�!���� ��I������	�!����	 	��������	�����
��������	��	�������!	����%��������������	�! ����	 ��
��� �I���	������	���-8���
�����
�	�������	��	��%����	�I���	��	�&�	�! ���	�������%�����������	� ���	%������
�	���	 �	� %�����������	� 	� ����	�&�%���  ���� ��� ��� �� ���� ������ �	� �!����	� & ���
#�	������-2��!
���	�!���	 �������������	��	 �#�	����������	�	�� �����$�����C�����
	��	�!����	-8����������	�#�	�������������  �����$���������	�!����	-8���������
�	�#�	������ ��� ������	� �����	  ���� �$����� ���  �	 �!����	  	� ����� ���� 	������� ��	
�	���	�	�������!	 ������������%����	��!����	� -
0������"�	���������	����	�	������������������ �	���#�����!�������"�	 ���
�
�	�	����
�	�	�	����������	����	��	�����	�	�����	�& �%���-<	�����	�	���	-N

�$�%�������� H�	��������	���2�5A-/����C	�����#�	C	�I�� �����	�	����	��	�����	-
<	 �������� ��!���	� �� �	���	� ����� ��%������%3 ��C����I'��  �� ����	�� �I/������������� �	 ��
0��/ ����������	����	�	�'Y�	��������
�� �	� ���	�$/����� �	����	�	����	��������
���	� �	����C������	�������	�#�$�����	��	��  �I������	���%���������#�	CI�� ������	�	
�'Y������ ��C����I'�� 	�����"	 �	 ��������	�& �	�� 	 ��������	- <	 �	 �!C���� �	 ���� #�	 �	��	
��������	#�	�����������!!	&�	������	� 	��� �!�	��	��C����I'�����#	��	���L��	
�	��P�
���-
6������	���	�R�����	����	����	��!���	�%%� ��	��	 �����	������������	���	���	-
4�%����	�	�������	����� �	�!���	#����	���� &�����	 �48/96�	%���	 ���	����! C	
���� ������	 �$	��'�X�	� �	���L��	 ��	� ����	 �	 �� � �����	� ���� �	 �!"������ �	�C��
	�
����#�	������������!���	%���	��	����	����	� �	��	��'	��	�	�#�	��������	��!C&
&
	�����������	�	�� '	��	�-8����	��	�������� �!���	����&��'����	�������	�
���	��
��"�����		���������	��	���������	���	 ���	���������#���!�!�!����!'����!���	
��������	�48/96����C	�	�	���		����	�������� �
����!	��������!-N



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� �+ �
�


�&�������� H�	���
	������ 
���	����!	-N

�$�%�������� H<	����������	�	�����	����������������	�- N

�$�%�������� H.!��%����#�����L�	#�	�	���	��	��
�	��	�� ��!-8����������	��������!�	�
&�����	�-

./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	� ;9��21/��	 62�2�48<	������ ;2=4/ �46	����� �>/�;782�����	� 
/81789��4�������	 �7801/81��	��	�>	��� 5/58/�6 ����?���	 �2�79@202��!
�� 
�7��>2�78 <	��������	  �>7012 ��"	�  �79002� �'���� �	  �2��/642� /��	�����	 
;79��42�/����� �/6/7/�407/.!����#�	 0/9�A8��'� ��	 �2�9A2�0��'�	 >79�484
��'��	�  �7�1/�42��<29002 ��������	  5/;�42� <��B�  ;2�1>42� 2��	��	  �7��21
�!���	 =2�4�/@�'��� 07��42�<	���A�	� =/1>7�/� �	��	 �2�5A5���	� 579</0���� 
;�7;2�=2�/����� �20042������	 �7554�!��4��� � 2�9�������	-

<	����������	 �	��'	�������"�	� �	��	���	�� �	���������#����	���IL��	��!�	��!	�
����	������	�!���	��������	8	����48/96 6��	� ����	�	��0��/��������-N

�	����	����������� ����0��"��� ��������������������$�������!�	��0��/�/87�/ �/
.���!	0��a5��������������$	�	����	���+- �


=.����������������� �+����2/�&���/��0��%����������� ��3�&/0�2�"���/���0�������#���
0��%���/"����3�0��%������/���/"��%�����0#��/&�"/&&� �"��%$�

�$�%�������� � H�	��	0��/��!�������	���!���	�-����	����	! ������	!���	�	��!�����	�
������ ��	� �� ����	 �	 ������� ���� "���	� ��	 ��� � ��� �� ����!�	��	 ��!��"	�	��#��
�I	�� ���� ��C����I'�� ���� �	� ����� �	� ����	� �� �� � !�! �����%!�!	 �� 1	�������	- �	� �����
���	��!�����	�����	��	��	"���	���	��������� �!���������"�Y�	&�	�������	���!�������
�$��!��"	�	���������	����	-
4��	�����	#�	��0��/��������	���	�	��	�	��� ������		��	1	�������	���������C����!�	�
���������#�	������!�	��		���%%���	��	�	������ �
�!	��1	�������	-/��!���� 	��	�I���	����
0��/��������-�	���&�	��� �����	�������	���� �	C�����	��	��������	�	���������	 �	#������	
& ������	� #�	 �	 ���� �� ����!�! ��
��#�	 �����	  �� 0��/ ��1	�������	 �	 .���!	 0��- 4� 	��
������ #�	 ���� �� �	����� ���
�	 �	 ���  �� � ���� � �� �	����� ������"	& �	 #�	 �	� �����
�I	��	����	  #�� �I�����	 �I�� �	����� ���
�	 �	 �� � �I��!������ �	 �I��!��"	�	��  �����	
%����	�	��L��	�I������	�!���������� �	�!����� ����#���	�������%���!�	���	�I��!��"	�	��
�����	���!��������	�!��������#�	�������%���� &�	���������	�����!	������
��	�$��
���	��I�%%�	���	���	���		��������	��		��-�	 �������	��	������	"�"�	�	��"����!	��	
%������	� �� �	����� ���
�	 �I��!������� #�� �����	 ��	��& ��%��� ����	�� ��	 �!�������� �	
��������	�	��	���!��������I��!��"	�	��-
�����	�������� �	1	�������	���'���	 	��	���� �	��	�	�������������������&�	���'��� 
#�	��0��/�	�	�������	����	��	�	����������	 ���&�	���!��������I��!��"	�	������
#�$	��	 �����	 ���!"�	� ���� ��� ���	� �	 �	����	� �� �����
����! �	 �	�	� �	� ��!������� �	
�!�������������	���	�����������������	�	
Y�� �	��������	���%%!�	��	�����	���1	�������	-
4����������	#�	�I�
��"������	����	������0 ��/���������$	����	���-8��������������
&%����!���	��	�!�!"�	��	���	�	�������&�I� ���	���������	� &�	���������	�����!	�����
�	 ����	 ������#�	 �	 %��������	�	�� �	� ������	� 	 � �I	�� 	� ���� ��� ��	 ������
�����!�	�����	#�� �������� ���� L��	 �%%	��	#�	 � 	 ���%�	� �	�����	� ��!�������& �� ����!�!
��
��#�	�����	#���	��	��������	0��.���!	0��- 
A�������	�#�	���������	��	���#�	�ON

�$����)*� H�	��������	���	����	-�	����	������������� �#�	��	������	��C	��	����
����	������	����#�	�I	��%����	�	���	����	��� ���������R���
�	��	��	�!�������	��
�����������! �I	�"�"	� ��	 �����%�������� ���%���	 �	 ��� �!������	 �I���	��	�����-<	 �	��	
#�	�	�����	�������	��	�'	��'	��	��������!&� 	�%���	��	������	������!�����	���	��	���	�I�" ��
�����	����	��	�	����	#�	���������������-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� )� �
�

6��� �	 �L�	 �	���  �� ����	 �	 ����	�����������	� 	�� 	� ����� �	 �	 �!�	��	� �	 ��#�����
�������!�	�	���������	��	�	�����!�	��	����� �����%���	����!�!������������#�	�������
���%����1	�������	-6	�&&���	�����	���	���� 	#�	������!���	K	�#�	�#�	����	��	����	
�	 ������ �	 %������	 #�� �	 �!
������	 �	 �	� ���� ���� 	��	���	��	�  �� � � �� ��� #�	 C	 �	
%����'���������C����I'��]����������C	�I���	� ��"	-
<	 �I���	���"	 	� C	 �	 �	����	 �� ���� �I��	K ��� �I���	����� %����	�	�� �	 �����%���	� ��
�����������!�	����	�����������	�	���	����	�	 �����	�I���������	�	�� 	�#�	�#�	����	
	� �'��"	 �	 �I!��� �����  �	 �I������������ �	 ��� �����	� �����	����	� ���� �	 �����"�	 �I�� ��
�	���	�����	- �� #�	����� #�	 C	 ���	  �����	�� �	 ����	 �I	�� #�I	����	 #�� �� �	��	� ����	
����!�	��	� ��� �	����	� ���������� �����#�	 �	�� 	��	����	 	� �	�� ���%	�����������	 ����
�	��������������	�����	�����	����	%���#�	�� 0�������������	����O
/�	��	��	�	��	 �	 �I	��	����	���"����!	 C	�	� ��	��	#�	�����3	����	#�	����"	���
�����������	�������C��������
�	� �	�����	� �	� ���C	���	������	 �	�����	��I	�!�������	�
��������#�� ���� ���%�!	� �� ��	�������	 ����!O4 � � � �����	�� �� ���#�	 �	 ����!�������� �	
�������!�	��	�����	����	������#�I����	��	��� ���	�'�����	�	���#�����!�I	��	����	����
�	� �	����	� ����������- �	����� �� �����"�	 ������ ���	  �����	�� �	 ����	  ���� ��	K
��������!�	�����	��	�!�	������	� �I	��������� �����	�����"�	���������	 ��������L�	�
%����	�	��	�������	��������	��	�����	��	�� 	���I�������������	����	�	�����	��	�	��	�
�������!�#�	�������	K������!	��	������������ "�	���������	-
<	������#��	��	�	��	���	&�I	�����	������! �	��	��
��#�	 �%�����������#�I	��	�	%�����
���%�� �	 ��������	� �����������#�	� ���#�	� ��	� � � �����P�	 � ������ �	� ����	������!�
����������	� 	� �� �����P�	 ������#�	 ��� ����#�	C 	 �	 �!���	& �'�#�	%���  ���� �	 ����	�
�	��!�	��!������	���������	����L�	����	�	��	 ��-
�� #�	����� #�	 C	 �	 ���	 �I	�� #�	��	� �����%���� ����  #�	��	 �����!  #�	��	� �����������	�
������ �	���� �	� ����	�����	�� ��� �	� ��%%!�	��� �'���� �I���	��	����� & ����	��������
���	�O
�����	�����	�	�����#��%���#���	���	�	6!��� �	�	�� ��.���	 �	1	�������	 ��0��/ ��0/2�
��
����!� ������	���������������	����	���#� ��������	��	�������	��'�����I���	��	�����
���	K����'	�����	�	��������	������	�����	�	 �����#��%���#���-
�����	�	��  	����	#�	 �I	�� 	�#�	�#�	 ����	 ��	 � �����! �	 ���� �!
������	� �	 ����	� �	�
��%%�����!�  �	 ���� �	� ���
���	� ��!�������	�� �� � �I����	� ���	��� �����#�	 �	 �P�	 ���������
�I��!���	�$	������$L��	��	��	��C�����#�	�� ��	��	�������	����	�������	 �I	���$L��	
�	������
�	�	��������#�$���	�	�M���	���	��� �	�	�	���������	��-
�	��	 �����%�������� �	 �� ����	 �	 ����	���������� �	� ��	� �	 �����%	�� ���"����! �	
����!�	��	������%���	��������	�	��!��	��	� �	 �	���	���	������
����! �	�	�����P�	�	
�I!��	��	�������	�	���	�������"	�	���	���� 	����
�����	-
�	���-N

�$�%�������� H�	��������	���2�5A-�����	�7554��	����!�� �����	-N

�&����))�� H<���	���	��������!��#�!�����	����������� ���'�������	����	�I����
��L��	�	�!����C	�����	�!����	3�����	���� ����	��!�	������� ��	������#�!#�I���I������ 
����	��!������I��	����	��	����!�!���������� ���������	���C	��	�����������%�!� ����
�	�������	�#���%����!%!�	��	 ,G ,F������	�� -Q�I/�����	,* ����	#�	�	���C	��	�������
����%�!��I	��#�	�#�	�'��	#����L��	��"�!��� ��	������	����	����	������������	�	C��� 
���� �	� �����������	���  �� 	�� ����#�! �����	�� ; 4�2�4 #�� 	�� ��C����I'�� �!�!�! 	� �	��
�	�����	�#�� �	�������������	����	���������� � ����C	�	�	����	���	�$	�������
�����������!�����!	������I	��&������	����C �����	��	���!�'!���-
<	�����
��"!		����	��	%����	�	���	������� #�	�	���I����!�!�	�!�	�����������������
��'��	��I	��������	�	���	
���	�	��	������� ���-N

�$���(��� H8��� ����� ��	 �����%�������� �	 �������  �$	�� �$���	��C�����#�	- <	 ��������
�	������	�&��%��������%���		�����	%���- 
<	 �	"�	��	#�	 �����	�� �2�5A�	��	 ���C���� �� �	 � �	 ���� �	 ���	�� ���� ��%���	 C	
�	��	#�	�	���I������	��	�-<	�������	��	�I�� ��	���#�	��������	������	��	���	��	��
������	��!����	�	����	����������� �	�$	��� ������&%������� ����#�$��	!��	!����!��	
��������� ����#�����L�	����C	�	��	#�I���I� ��	�&"�"�	�&�����	��-
0���	%����������!	��!
��3	%%	����	�	���� �����!	��!
���������	������	������������
��������	���R�	�!
���	���	�-�	�!
���	� ��	�	�����	��� �������	����!	����� 
���)  ���, �� ���	�� �	 �� ��!����� �	� ���	������� ����!�- 2� %���  �� ��!����� �	�



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� )� �
�

���	�����������!��!�!�����!	#�����	���������	 ������!������	�-2��!"���������	��	 ����
�����	����'���	�	�	���������	���!%	������ �������%�����	#�$	��������	 �������	�����
���
�	 �$	������� �R �� � � �	� ����	� #�� �	 ���� �	�����!	� �%%	��!	� & ��	 ��������	
���	���������	�����#�I	��	��	������	�����-
4� ����� 	� ��	 ��!	 #�� !���� �	 ���	 #�	%����	�	 ��  ���� ��	���� �� 
���	 �� 
���  	� ����
�����%�������	��	���������		�����������!-
�	�P�	�	�!���	���	�	���	�I���!�L�����	���% ����	�����	���� 	���	�������#�	�	1	������� 		��
�� ����� 	� ��0��/ ���� ��0�� ���� �	� ������#��  ���� �	��	��	�� �I���!�	�& ��%���& �	�
����!�	��	�  & �	� ���	��� �I!�'	��	 #�	 ���� �I��� �� ��� ���� ��	 ������	 �	 �,���
'�
������	�&�	����	��%������	��#�	�����I��� �����-
�I	�� �� 	%%	� �I��
���	 ���� ���� ������ #�	 �� �� ����#�	 	� �	� �!������� �	 ������#�	 ����
���%%!	��I	%%	���I��
���	-<	�	��	#�	�	�!
�� �I	�����&�	���	����&-6	����	%�?���	���
L��	#�	�	�!"�����	���������%���	��	�������	� ��5���������	������	��I���������	�	�� 
����
�	�	��	����C	��#��������	�������%���	 ��	�������	��	���	���	�������		������	�
�I���������	�	�� #�� ��� 	%%	����	�	�� �	� ��!��"�� ��	� 
	������ ���� �����!	� #�	 �	�
������	�	�"!�!���-
6����	��	��	� ���	��������
�	�	����!�	��	�� ��!�! �	%��� �����%!�!	���������#�	�	��
���H����	������!��	����'������	��N�����	� �	�������	�-
��������	�	����	�����������	��������	��&�	�� �����������	����������#��"��	����
�	����� ���
�	 �	 �'��	� ���� ��� �����	 
�	� �����  �� ��!����� �	� ��������	�
���	���������	�-
<	�	��	#�	������	%��������������	�#�	���! 
��������#�		�������!
�����!��#�	-
����������	������	�	����&��%���������	����� ������	�	��O8����������������	�!
��-
0������������#�	������	
��"	 ������������� ������	��	���!���������� �������������
����������!�	�&�	����	�������!�	�����	� ��� ����	��������
�	�	������������#�I��%���
��	���	-1���	��	���������������������	������ �	"���	�����	������#�	��	��������	
�	�	����C����������	�#�	�#�	�'��	�����	��� �����! C	����	��1	�������	-
0�� �$'������	 �	 �� ����!�	��	 	� �	 �� �������! &  %���	 �	� %�����������	�- <	 ����  ����	
�����	���2�5A ������	���	�	���#�����!� ����� ���%%�����!!����	#�	�	�������	��	
����	 �����	 ���& ����� �	�%�����������	� 	� ���
 �	 ��%%�����  ���� ������ �� ��%%�����! ����
����������
�	��%%������	�	�����	����������	� ���	��������
�	�	���C	��-
<	�	��	#�$	%%	����	�	�� �������������������! 
����������������	��������C	��-�	��C	�
	���I�
����	H�'��"	�	���	������N�I��	����! �! �	�I	���������������!�������� �	�$	��
��� ���� �� ������	 �����	- `�$	����	 #�	 �	�� �	�� 	� �	 %���	 	� ���� 	� 	� ��	�� ���� �	�
����	�����	��O
6��	#�	�	����	��	��������	���I�
������	��� !��"����	����������	�&�	���������	���
&��	 ���	�����������!  �	 �I	�� ��� �	 �$�
�����  �I	�� �� �����%	�� ��	� ��	 ����	������� 	�
��	���"��	�	����C	��#���	��	&��������	-2� %��� C	�	�����	������������������-<	
�	��	 #�	 ���� ����� ��C����I'�� ��	 �������! & %�� �	 #�� 	�� H��"�	��!	N ��� �	�
�!������	�-<	�	�����������#������	�	������ �������	�C	�	�����������#������$	�
%	�������
!�!%���	��	�����	�����	��-;�����
�	 �	������	� #���	��������	���!	�����
�	� ���������%� 	� �I	�� ������	�� �	 ��� ��� ��0� �/  � ���� �	���!	� �� ���� � �	���	� ����	
#�I	��	�����	��
�	������!�L�-N

�$�%�������� H�	��������	���/�78 �����	�245/6/��	����!� ������	-N

�&�����)���  H�	��� �����	�� �	 ����	- <	 �	���� & �
���	� �	�  ������ �	 �����	��
�/�78-<	�����	#�	���'	��	��	�	���	���������	 �����	���2�5A!�������	K���	�'���
����������	#�	�������	�#�	�������������
	� ������$	�"�"	�	��������	�������"�	
����&����	��	���	���	������	%���	#�I��	��� ��	��	�� 	����	�����	 �����	������	��
�����������������	�	���	X�	�����	�	���!����	 ��!	���	��	������	 �	�������	 �	��
�!"��� ������	��	-<	 �	��	#�	 �I	�� �	����#�	 �	  ���	 �	��-8��� �	 ����	� ��� ��	 ����	
���'�����	 	� C	 �����	 #�	 C���	�	�� �	 �P�	 �	 �I !�� 	�� �I���	� �'	��'	� ���� �	 �'��� �	�
�����
�	������	�������#�������	��	��	���I��! ����	���#�����!�	��	�	�����	�����	�� �	
�	������	�"�"	�	����	�����"�	 �I	��
�	��	�� #�	����%������-�	������	����	������� 
�	� ����	�������  �	� ��
�	������  ���� ����	� !��� 	��	�� ��
��#�!� ���� ����	 ��	
���������! �I������������#�	�#�������	��	��	�� �	%���	�	������������	�	�� ���	#�I��
���������!���	�������	����		��	�	�!���	 �	� � ��������	������	�����	����	��	�� �$	��
���	�	��"!�!	����	K%���-<	�����	#�	��%�?� ����������I��	K��	�!�	�������#�	
�$'���L�	�!-N



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� )� �
�


�$�%�������� H�	��������	�245/6/-<I���	�����C���	����	�� ����-4�	������#�	�����	
����	��  ��� �����	��� �!��
!�������  ����	& ��	 � ���	 �!%�	���� �����!"�#�	- �� �����!"�	 	��
���������	 ����	#�$	����	 ��	%���  ���� �	 ������  ���  ���� ��
������ �	� ����#�� ��� !�!
����	� ��� �	� �	������
�	� �	 ����	 ���� �	 ��%%!� 	��	� ����	��� ������#�	� ��%�� �	� ���!	�
�	���� �����	���� �G ���- �	��	 �	�����	 �����	 #��  �������	& �	���	� �� �	����� ���
�	 �	
����!�	��	� ��� ������	�  �� �	 �	��#�	 �� ������� 	�- �� ����!�	��	 ��!��"	�	��  ��
����!�	��	 ��
�����	  �� ����!�	��	 ��
����! 	� �� ����!�	��	 !������#�	 ��� !�!
�����%!�!	� ��1	�������	- �	� �	������	� �	 ��%�� �����! !������#�	 ���� �����	� ��1	�������	-
9�	 �����	 �	� �	������	� ��!	� ��� ���	� %������	�  	� �I'�
������� 	�� �����	 �	�� �	�
���	�����������!������	���	�1	�������	�-7��	 �	��#�	�	�������	� �	�I	������	�!
�� 
�I	�����!����!-/�C����I'�� �	�����������	�	 �����X��	�I	������	������	�!����!#��	���	�� 	
�I'�	�-<	�����#�I���	%�������!�����	�	�!
� �-�����	���2�5A �$	���	�	����'	#�	C	
����%	��� ����	���	��������������'���	 !�	���� �����	��������������%���	�I!������	 �I	��
�	�������%���	�	�����%���������	#�	����%�� �	������%�����	���	����!�	��		�	��	����	-
�	�����	���'��	���%%!�	��	�-7�����	�	����� �!�	��	C�����#�	3�I	��#���!���	3`����
���� �����%���  ��� 	�	���	  �� ����	 �	 �I!"���	 #�� �%��� �I�
C	� �	 ���
�	�� �!
���  ����
!�������X��	��I�����"	 ����������'��������X� �	�IM���	#����!����!������	�	�I!"���	-
8����I���������!�!"�!��	����!�	��	&�	 ��X��	 �IM���	-8���������!%�������'�	�
�	� �'��"	�  ���� ����� ��� �	#�	 ���� �������� 	�  ����#�	 �	��!�	������ ������#�	� 	� ���
�	�'����	��  	� �	 ��X��	 �IM���	 ���� � %�������! �	 ���C	� 	� %������� �	 ����	 �������	
������#�	-�	#�	����%��������	���0������0� �/ ��C����I'��	��	���� 	�����L�	�'��	-
8��� �	�����& �I���"��	 �	 �� �������	 ������#�	 � ���	#�	 �I	�� ����	 �������- �����	���� ��
����!�	��	 #����������	�I��!��"	�	�����	�	��� 	 C	�	����������������	�&�!���	� 
C	 �	 �!���	 ����- /�C����I'��  �� �	��	 �!������ # �� � ���	�� C�����#�	 �I	�� �� �!������ ��
1	�������	 �	�$	��������!������������	-��" ���	�����	��C����I'����1	�������	%���#�	 	�
�	��	������'�����	������	�����	�#��������	�� �	1	�������	 %���#�	�	1	�������	�	%���
#�$�����#�	����������	������#�	�	�����	�-���� �	��	!���	�	��L��	�!�	���
�	-/�C����I'��
�	�������#�������	��	��	���	%�����%�	��	��� ���&��	����!�	��	#�	�����I��������� 
�	������#�������	��	��	������	��I����X��	� IM���	#������%����	�	������X��	�IM���	
#����	��	�	����"���������	�	����	�������	- �I	���������#��	���������������	�#�� 
& ��� ����  ���� �	��	� ��C����I'�� �	 �������	�& 	�	��	� �� ����!�	��	#�	 ���� �I�����
����-���!%�������	����	���%���#�	��������� �	�����	�������I	��	����		����	��		�
%���#�	�����	����	%�?�������	����	������� ��
�	��	"!�	��	�����"������C	��-9�
���C	� ����	 �I��!��"	�	�� �	� ;��"�� �� �� ���C	� �L�	 ����	 �	 ���� ;��������  ����
�I����� ��� �	� ���	�� 	� ���	��	 �I����� ��	 	��	� ���	 �!�	�����	-6	 ����	%�?��  ���� �	
�	������� ����	�$	����	��!�������$��!��"	�	��   �%%���	��	�	����X��	�I�����"	 �	��	
����!�	��	�	�����������	������-
�$	����������	����	�	�������������#�	�I���" ��	� ������L�	#�	�	����	��%������	��
���������� ������L�	#�	�	�����!�	��	�C�����# �	����������	� �	��������������	�&%���	
����	���	��	��I!����-4�%������	��	�	��	�"� 	�	���������	�����	#�	������ ��C����I'�� 
�� �	��� 1  �I���!�L� �	� ����	�����	�� �I	�� #�	 � ��� ��������� �������	� & 	�����	� ��
�������	 ������#�	  �I	���&����	 �	 �'��� �	� ����	 �����	��  	� ���� ���	� �	� ������#�� ����
�	��	��	���I��������!	������������%�?������ �	��	�������	������#�	��L��		%%	���!	-
8����������	�L�	�!
������������	 �����0/2 ���
����!� ��������	���	����	#�����	
�,G�,'�
������ �������	�������	#��	������	 ,*���� ������	����	�������
�������"�"�	�
���
�
�	�	���F���'�
�����������	����#���#�� ��	��	�� ������	�	���������	�#�	�����
�����	�������	�����#����	��	�� ������	�	 �'Y������	��"�"�!#�����	���G���	����
���-8��� �	��!�	����� ����� �	G^�	 �� ��������� � ��1	�������	-<	 ���� ����	��	#�	 �	�
���	� ��	��	�� �����	 �� ���
�	 �I'�
������ 	� �	 � ��
�	 �	 �	��!�	������ ��1	�������	 ��	��
�����	�����
�	�I'�
������	�#�	�	�����#�	�� �������������	���	�
�!	�	��	�#�	
��� �	�����	�  FG �	�����	� �� �	� ����	���� ���� 
 ���  ����� #�	 ���� ����	� ,
�	��!�	������-0������	����������#�$���	�!�� ��	&����	������!��"���'�#�	 ��%���#�	
�����������I��	�"����!�����������	����L��	�� !�	��������	���������	�#�������������	
��������	�#�������	��	��	���	�!�	����	������ ����	������#�	�	�����	�����	��-
<	�����#�	�I	���������!
�������!"�#�	-<	�	 �����������	������������%���	����	�	��-
0�������	K�	�
���	���!	� C	������	�	������ 	�������� �	�'��#�	�	��������� �	���
�������!!��0��/��C����I'����������������&�	 ������������	���	����������	������#�	��
1	�������	 	� �� ������� #�� �	%	��%���!�	�� ��	�  �	� �	����	� �� 1	�������	 ���� �� ���� 
�	�



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� )) �
�

#�$�
C	����	�	������	����	#�����!�I��1	������� 	�	�	�����L��	����������!���	�	��	���	
�I�����	�����	�����	�� �I	���������
�	-
�	1	�������	��	�������"	�	%���		��I	��	���� 	�������	�	������������	�	��!�	�������
%��	�	�����������	��-<	���������!���	�-N

�$����)*� H�	��������	���	����	-<I��!����!��	�
	���� ���I���	��������	?���	��X��	
�I!���	#�	 ���� �I��	K%���	 ��� �	#�I	�� �� ��X� �	 �I�����"	  �	 #�	 ���� �� �����%	�� �	
����!�	��	�	��������%	���I	��	����	 �	����	% %	����	�	���	���C	��#�	C	�	����������
������---N

�$�%�������� H<	����#�	�������	K �����	����	�	�	���� ���-N

�$����)*� H `���� ��%��� �	� ����	��	� ���� ��	 !�	�����  � I	��#�$�� 	�� ����
�	 �I	�
�����	�����X����	�I�����"	��	%���#�I��	��!� �-`�����������	����X����	�I�����"	�I��
���C	� �	���	�	��������	#�I��	%%	���	�	��� C	������	������������� �����	
��������
�	��������	�����	�245/6/-`����������	����� C	� ���'	��'	�	���
�	������ ��
�	�'	��'	�	�����	����	� ���� �������	 �� ������ ���X����	�I�����"	�	� ����	��	�#�	
�I��%���-0���%����	�����	��	����� �	�����	� ����	������!� �I	���� �	�%����	-��������C	
�	��%���	�	�����	��	�������!"���_�	��	������ 	 ����	�!����	�	���	�>������	�0	��	-
8�������� �����������"�	���������	 %����	�� ���	��	�#�	����!�����	��	���	�	
�	���-
0�� �I!�������� �	� �����%	��� �	 ����!�	��	�  C	 � ��� �I������ ��	� �	 #�I� ��� 6�����#�	
�/�78 C	�	��	#�I����	�������	�	��������� �	����!	�����#����������!&�����%!�	�
���	��������
�	�	����!�	��	��	�������	��	�� �	����	�����������!������	��	�������	�-
4����	�����������%	����	����!�	��	�#��!���	 ���	����	��� ���	���I����	�#���	��������� 
����	#�	�I!�'	��	��1	�������	�$!��������	
� ����	�����������%!�	��	�����!�	��	�-7�
�	������	�	���	�������	 �����I��	K��� ��� ���I	�������-
4����	������%	����	����!�	��	�#���	������ ��
��"�����	� 	��I	����#�	������	�������	
���	�	���	-�	�����	�	�����
��"	�	�����%!�	� �������	&.���!	0��5��������� �$����	���
���$��#�	�����������	� ������� ����	����� ��	������	�	���	�'Y�	��������
��#��
��� �!���! �	 �����%!�	� �� �����	- �$	�� 
�	� ��	 ������! �!��
!�!	 �	 �� �����������!
�I�
������	���	����!�	��	����������	-
0���$	��	����	 CI	��	����	#�	�������	������	 ���	����		�C	�����I��������	��������
�	 %��� #�$��	 ����	 �	 �)��� '�
������ & ,G� %��� ��������	� �	 �	�� ��� ����� ��	 ���	��	
�I	��	����	��������	���C	��-���������%!�	��� �����	���	�	���	 ���	��������!�	�#�	�	��
�	���	�I��	������� �I��	����!�	��	�M���	�!�� 	��	������	-`�	��������	K#�I��"����
���C	� �I��!��"	�	��  #�$�� �����"	 %������	� �� #� 	 �� ��!����� �I��	 @/� �!�	����	 ��	
	��	����	 ���	  C	 ���� �I������ ��	� ����- ���� ��  �� �I	�� ��� ����
�	 �I���	������	� ��
����!�	��	�����	������	����	������!�	�)���' �
�������I	������P���#��!����-
�	���-N

�$�%�� ������  H�	��� �	 �	� ����- ���� ��%��������  �I����	� �� ��	� �	 ���	�� �� #�	����� �	
�����%!�	��	�������	 ����B�%%���	�	���	-4�� ������	�������	�#��'!���	��%���	�	������#��
�	�������'!���	��������"�	���&�������-
�	������	���!
����&�I����	��C���-N

�$�����+��+� H<	��������#�I��!���	�	�!���"	��	��!��
!�� �����-8�������������	��	
�������	 C	�I������������	�	��	������������� 	��	��������	5���	��2�5A #����C����I'��
�$���������	�����	"����	���������%������	�� #������	�C	�-8���	�����	����������
�!��
!������ �������	- ���� ��C����I'��  �����	�� � 2�5A  #���� ���� ���	� #�	 ���� ���	K
����	��	� �� ����!�	��	 �����	 & ����	�����������	�   ���� L�	� ���� �� ���	 �!��
!�! �	
�!���%�������� ����	 #�	 ���� �I��	K ��� �	� ���	��   ���� �I����	K ��� �	� ���	��  ����
�I��	K���	��	����	���	�	���		�����	�	��	� ���!�	��		�����������	��	����	�-N

�$�%�������� H<	�	���������	�	����	��	����	�	�����	- <	����������	�	����	���
���	-N

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	� ;9��21/��	 62�2�48<	������ ;2=4/ �46	����� �>/�;782�����	� 
/81789��4�������	 �7801/81��	��	�>	��� 5/58/�6 ����?���	 �2�79@202��!
�� 



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ), �
�

�7��>2�78 <	��������	  �>7012 ��"	� D������� & �>/� ;78 2�����	�E  �79002�
�'�����	  �2��/642� /��	�����	  ;79��42� /����� D�� ����� & 5/�/812�594��2�4871
����	�E �/6/7/�407/.!����#�	 0/9�A8��'���	 �2� 9A2�0��'�	 >79�484��'��	� 
�7�1/�42��<29002 ��������	  5/;�42� <��B�  ;2�1>42�  2��	��	  �7��21 �!���	 
=2�4�/@�'��� ���	������V-

U07��42� <	���A�	�  =/1>7�/ ��	��	  �2�5A 5���	�  ; �7;2�=2� /�����  �20042�
�����	 �7554�!��4��� �2�9�������	 ���	������ �	V-

�	����	�����������  6�%��&�7/��������/%#��0����#22��4����!���&��� 3


� �������	 �	 �������	 �	 �����%�������� �	 ��0��� !�! ��
��#�	 �����	 �$/�!��"	�	��
D0��/E	�0���!�!��
��#�	�����	D0��E 

�
� �������	 �	 �������	 �	 �'��"	�	�� �	 ������ ���� ��	 	� �	 ��� ����	����� �	 ��

����!�!- /����  �� ����	��	 ������ ������	 �	 �� �� ��!�! �	�� H0�� .���!	 0��
/�!��"	�	��N	�����������	������	��H.���!	0� �/�!��"	�	��N 


� �������	�	���C	��	�����������%�!��	������ !�!C����&����!�	��	�!��
!������ 


� �������	�	�	��!�	������	��.���	�	����	���� �������	����/��	�
�!	�5!�!���	�

�	��0��/��������&����	������	%�����
�	��� ����%�����������������	������	��
����'���	/��	�
�!	5!�!���	2������������	�	��0 ��/��������-

� ��+�G��
��

:.� �� �!�����/��0#� �����2����0��� "/&�����"��� 5/����� ��� �"%����4�� �#�%�"3� ��4��%�����/��
%#&���#��� ���"/%/��3� �/��� ��� 0��/��� 0��� &/��2�� 01�% %#&�����/��� 0�� 2��� 01������ 6�
%1����%����&�����#�%�"�+�����/���%�	�%%����#0���)�� �0������$�

�$�%�������� H�I	�������	���7801/81#���������		������� �����"	�&���������	�-N

�$�����+��+� H�	��������	���	����	-<	��������'	��	���� ��	#�	�$	����	�!��
!������
#���I������������	�������	�	�������	��C	��	 �	���� �	#�	C	��������
�	���!���	� ����	
�I�����I����	��������	���2�5A #�	�I	����	�! ��
!������#����������	����'���	�������
��	��������	#�����������	����#�	�#�	�'��	��� ��I	��
�	���	�!��
!������#����������	
����'���������	%����	�I���������	�I�������� -�	�'����I	���	��������	�!��� #�	�#�	���� 
�	����	�����	#�	���!����	&�����	������!-7 ��	���	���L��	����	��	��������	�	�
#�	 ��������	�	��&�	#���!�!��� �����I'���� ��#�	�!�	���	�	#���!�!%����	�����%	���	
�����	&.���!	0��5��������������P�!�!��'�� ����#�	#�������	�����	��	���%��	��-<I��
�����	�����'����	�	�	���!������� �����
�	� &����	�����������	� �	���!�!�����	�	��
%�����
�		���������	�	��&�	#���!�!��� �I�� ��	�����	�����&���^�����%!�	��	�������	3
������� �'Y�	��������
��	��I����	�����	������ !C&�����	������		������	����	������
�����	C�����	-
4� %��� 
�	� �����	���	  ����	 �I� ��� 6�����#�	 �/ �78  #�$�� 	�� �	���� ��	 ���
�	
����������! 	� �I	�� �	��	 ���
�	 ����������! #�� " ���	 ����	 �!������- 4� � � �I�
��� ��	
����������!%��������	 ����	#�	"�Y�	&�	�����% 	�� ��������������������	����������	�	��
	�����
�	�	�������������� 	�
!�!%�������I��	 �����	�	�
��"	���������!����.���!	0��
5���������&�������		��������������	%���	� ����	���		�
�����	 �����	���		��!����	�
����	����	�����	�	�����������	�����������	��
	 ����-�	��#���������	���	����	��	�	�
���	�����	�	������	����#�	������������	����	�� ����������	���	%�����	���%�����	��	
#�$����	%	�������&������	-
���	�����	����������!	���	�'��#�	����	#�	��� ���������������	������	���!�������
#�����!�!%���	�	�C	�	C�����	#���!�!���� �������	���	����	 ������������������	�#�	
�	�����������!��$��"!��	��	 �	�����������!��	 ����	�	�����!�	��	�	�	�	��	����	�	���
�"	������������	�	�����!���
�	�-<	�	C�����	# �	������6�����#�	�/�78 �I	����C����I'��
���� ��� %�����������	� ��	 �!����
�	 ����������! � 	 �	 ���C	�	� ���� �� %��������  ����
�I	��	����		������I��!����������	�	�������!�	 ��	�-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� )G �
�

�	��	 ���
�	 ����������!%��� #�	 ���� �'���������  	� ���� �I��������  �I	�� �� �'���  ����
�'��������� �I������-8��� �	�����  ��� �� �������� ��	 �������	 #�	 �	 �'��� �	 �I������ �	%���
�����������	����	������"�"�����"�"����-
�	��	��	�����	������"�"�����"�"�����I	��#�	�� ������������	��	��	��������!�������	�
	� �����	��� �� ��������!  �	 ����	 	� �� ��������� ��! ���� �	��	� �� �	���	 �� ���������%- �	�
���������	�����	������	�	������������%!�!� �	����	�	��	���	���	�	��!�������&�	���
�L�	��	��	��	%��������I���	��!�����	�	�I!�� 
����	�	���	���������	��	�!��� #�	�	������� 
���I����	�!��������#�!������	����C	�� �	���� 	���	����	����	��	�!#���	��	�'��#�	��	
.���!	0��5��������������	��!�������	�	����� 	����������"!�	��	���!������������	�
'�
������-
8��� ������ �����	��� �� ��������! �	 �	 �	����	 �� 
���  ��������	�	�� & �	 #�	 ��� �����	��
�2�5A ���$���������$����������	#������	��	 �!#���	�	�����	 	�	��	�������������	
%���	�	��I��!����	�-�I	���I��������������#�	 ���������������	����	��"	��������	�������
�� �	���	 �	�'��#�	 ���������&����	�����������	� 	�#�	 �	� !#���	� �	���� ����!	� ����
�I�������!�����	��	���	��	����	��	�'��#�	��	 ����	�����������	�-

�	�	����!�!�	���I	��#�	"�Y�	&�	����	������ ��	��I!��
����	�	���	��������� ����������
�������%���	��	��	�%���	��������	#�	.���!	 0��5��������� �I	����	!���	��	��������
�	����	 ������	�	���	��#�	�����I�������� # �	�����	������������	���		�M���	
&�I!�'	��	�	����	�����!"�	&�I!�'	��	�	����	 ������	-�	���������	��	���	
�	��J��	
���������!����	���#�����!�	���������� �	��� �C	���	����!����!�����	�
��	����I!���	�
��!������!�#���I���������C���	�����C	�����	 ����	�����������	�������������	��	�
�	
�	���C	������I	��	�
�	��1	�������	-4������ �	��	��	���I��'���
�	�!���	��	�������	�
���!�����#�	�����	�������C����&�L�	�	������ ��'�����	��	��������!���	�-2��	��	�
�I���������� �������������������C	�	������I�� 	���"�Y�	&�	����	���������#������L��	
�!�	����!�����	1	�������	������	������"������ ������	�������	#�������	��	�����I	�%���	
��	�����"���'�	��"����		������������� "�Y�	& �	��	�����"���'�	 �'����	�	���	�	�����
����	��	���	��	������������	��	���	��	��!� �����������	����������-8����������������
����������	� 	� �������	� �	� ������#�	� ��
��#�	� ����!	� ��� .05� ������	�� ������ �	
�I���������	�	�� �	�I��!��"	�	�� �	���
����!�  �	�����������-8��������� ��������	���	
	�����	�	������!"�	�	�������	�	����	���'!�	��	 �&�I!�'	��	��1	�������	-
8������������!�	��
����! ���������������	�� 	�!�	����	�	������
�	 ����
	������
�	��C	��#����	��������	��'!�	��	�����	&�I!� '	��	�I���	�������	#�I	��	��I������%���!�	��
&�I!�'	��	�	����	������	-�	���		���������� ���	���I	��������	���	#�I����%���	
���� �	%���	  �	�� � !�! ��	 �	� �'��	� ��� �	�#�	� �	� �� %��� �I��!����	�  "��
��	�	�� ����
�I	�!�������	��������	�����#��������������% ���	�����	%���	O����	#�$������������	�
�	���!	� �	�	%%���� �	����	��	���������	�� 	�������	���������	��	����	�����	���	��	�
����������������	��!	�-

�	 ��������	 ��	 	�� �	 ������� 	�����"	� �I����	� ������� ��� �	 �	��	 �	 �� ����	  ��� �	
%�����	�	���	�	����	�����	�	�����.���!	0��5� �������������	��	��	�������	�&%���	
�	������������!����"�#�	 �	������������!�	�" !��#�	 �	���!���������	���!���	�	��	���

Y���	��� ��
����  �$	�� ��	 ����	 ����������! �	 � ���������	� �I����������� �	 �I��"	�� ��
���-
�$��"	���	.���!	0��5����������I	��������I�� "	���	�����	�����	��	�%��	&��
����	�	�
����������	�������	� ������������������������ 	�&���	����������	�	�������������	-
2� �	��	� ��!�������	��3 �� ����	 �I�� 
��"	� �	 � )�S #�� �	���� 	�"�"!� ��� �	� ���#
����'���	����!	�&���^%�����!�����I��"�����	 ��
����	���������-�	���� �	��������#��
��������	��	������	�#�����	��3�	�#�����	��  ����	�����������	���2�5A �������"�	�I�� 
C	�	������������	���	#���������	#������� ���	���	���	�����	 �	�#�����	��#����������
�� ��� �� ���� �	�� �������  �	�� ����	��	�� ���� � 	� #�����	�� �	 ����	�����������	� 
������������	�	���+B�������	��	�����	�������� 	��!�����	�	%%����	�)�S-
�	#��	������������I	��#�	����	������	��	�	 �����P�	�	���!������� ��������!��
���
�������"��'!�	����	�����	�������!�	���		�M ���	-7��	�����%���	��S�	���������
��	����	 ���!	 ����	 #�	 ���� �$����� ��� �	� ���	� � �	�����	�� �	 �	 %���	 ����	 #�	 
��������	�	��&�	#���!�!�����!�!�	��	������ I���������� ����������"���	��	�����P�		�
���� ������ "���	� �� ��X����	 �	 �	� ��!�������-2 � ����#�I�� "���	 ����� �� ��X����	 �	 �	�
��!�������  �� �� ������� 	�%������� �	� ��"	��	� �� �	� �������!�#�� �	��	�� �'��"	� ���
������� & ��C����I'��  �� ������ #���� �L�	 ����%�	 � �	��	 �����%������� 	� %������� �	 ���

	�����	�	�%��������	���"	��	��	����	������� ����	�-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� )� �
�

�����������	�	��'	�������"�	� ����	C	�I���� ���	�������	������	%����	�I���������	
�I��������-4����	��#������	���� ��	�����	� �./012� �'����������I������	������#����
�I������  	� �� � � �	�� 	��#�� ��� �!C&�	��! ��� �#�� ���� �������	� �	 �	��	� �	C����%�	� �	��
��������������!�	��	�	����	��	��������	����	 �	��	��������������������C	�	�������
���� 
�	� �J� �	 ������ ����	�� ��� �	 #����%�	��  ����	�� ��� �	 #�����%�	��  CI�� �� ��� &
�����	���	 ����������� �	����	��	�����	������� ���������  ����I�����	�� ����	����	��
�	�	�	���		�M���	 ����I�����	�� &��������	 � �	����	���	�	�	���		�M���	-
<	�	��	#�	
	�������	����	�����	���	�����	��	 ���	�I!����!�����
�	�	�������		����,
#�������������!C&	����'	��	��	�	���	�������"� 	��� ����	#�	�I	������C	������������
�����	���%�������!	���	���F	����, �	�	��I� ��!�L������	��C	��	�	���	���;9�>21	�
�2�5A  ����� #�	 �� ����	  & �I!��#�	  ����� 
	���� �� ���� �	 ��������� �	 �IZ��� 	� ����

	������ ���� �	 ���	�� �I���	����- 4�� �	 �I	� ��� � ��� �����!�  ��� �I��� ��� ����� �I	�
�����	� ��������	���������	�����%��������� !����
�	�'���-
0$�����	� �	 �� �����	  �I	�� �I�����	� �	 ������L� 	� ����	#�	 �I	�� ��� �� �����	#�	 ����
���� �	��������� 	���	 �������  	���	 ���� 	� ����� �� 	���	 ����	�����	��- �I����������! ����
����	�����������	��	�!����	��)�S�	��������	 �����	������#��� �)�S�����	���		�
�!����	�%�����	��	������	 C	�����	��� �	� ���	�	��	���	����	�����	���	������������ 
�I	����	����������!#���	�	�����	�������	�- 8�����������������I��!�	��	������%	���
����!� ���� �	��	 �!��
!������ CI	� �������	 ���%� ��	 �����	�� �	 ����	  	�C	���� �	����	 
�	����	�	��	���	����	�����	���	������������ � 	
�	��������	��!��
!�	��	���-N

�$�%�������� H�	����	�	��	��!�	�������	��'�������		����� �	-�����	���2�5A��	����!
�������	-N

�$����)*�  H�	��� �����	�� �	 ����	- <I����!��	 �	 �	�� �	 � � �����	 �	 �����	��
�7801/81-4����$���P�!�	��#��
���	��	��	� $����	�	��#���	%�����	�-<	�����	#�	
�$	����	��!�	������������	����	��	 ���������	 	������
C	����	���P�	�	�!����	����C����!
	� �	 �I���������� 	�C	�	��	#�	 �	�� �������#�� �� �L�	 �� �	����� !��� �I	����� �	 �	������
!����	����C����!-
0��% �� �����	�� �7801/81 	�� �	�	�� >���� ����	�  �� �I� � ��� �	 "!�!������ �������!	
�I��"	�����	��!���-0��	1	�������	���	���	�� �	������	����������	����������	 �	���	��
���	#�I�����	���	�������������I����	���C	��� �
�	�������	�%���%������	�� #���	���������� !�
�� ���	�� �	 �� ��2�1  �	���� 
����!� ���� �� ����	  ����	 #�	 ����� �	� ����	� ����	� �	����
�!�!	�-4��$������	������#�	�	1	�������	�� �	���	��	��	���	%%	��I��
���	�������	����
�������	����!����	���	�����	�����	��������� �����"�	� ����	� �����	�� �	����	 ����
����	��	����&�	��
������	���-
<$���	"���!��	����	�����������������	#���!�� ������	����	�����	�!������ C	�I�����	��	
�	����	��#�	 �	�� ������%���� �� �����%���� �	� �' ��	�- �	�� � ����P� �	�����	& �����	��%�	� �	
����	�����	�!������	���	#���!%�����	�������� !� #�������	�	����	�����	�	��� #�������	�	�
���	�����	�	��� �	 �	����	��	�	��  #�� ���� �	� �'� ���	��  #�� 	�!���	 �I	���	��	� �������  #��
	�!���	�	���!��������������	�	��-�����	���� 	�$��
��������	���	�	��	����	��	������		�
�	����1	�������	��	���	����	�	���%������	" 	��	-
0���	�!������	��I!�'	��	3�I	����������C	�  �I	����%%����	�I�������	�!����	�����������	�� �
�	��C	�-�I	�	���	#�	CI���I	��#�$	�"!�!����� ����	
	�������I!������	��I!�'	��	�������
#�I����������	�	�����!�	��	� �������#�$��%�� ����	�	�����	������!������	� C	�I����#����
CI!����6��	��	��5!�!����	�$������������!"���� �	�����	�����	���	��%������	��!"����
����%���	��	���I!������	��I!�'	��	-.�����	K� ��	����������	�������	������	����	�
�'��
�	� �!"�����	� �	� �����	�3 #�	��	� #�	 ���	� � �� 
���	 ������! 	� �I	%%������! �	�
��!���	����	�!"����	"���'	����	�	�����	 ��� �$������%����I!������	��I!�'	��	����	
#�I���	��	���C���������
�	�	���
����-
7� 	�� ���� �	 �L�	 ���#�	  �� �� ����	��	� �	� �"	 ��� �� �1�& ����	�����������	�  �	
1	�������	���	���	��I�"	������������	��	��� �	�����	�	�������������		�����%���� ������ �
�����I�"	���	������	���J�������!�	�����	�-4� 	�������
�	#�$��%���	���	��I!������	
������������	��
��#�	�����	���	����	��	���� ��I��������������	��	����
��������
�	�	%%	���%��	�'��#�	�	���	������		��	1	��� ����		���%��	�I�������������X����	�	���!� 	��	
��
��#�	���#�	����	���IL��	���"���������	�$ L��	�!"���%-
6��������	�����	%�"��	 �	�	�����	���	����� ��	�����!�#��	%%	���	�����	��������-`�	��
��X����	�I�����"	���������!	���������	����� �	1	�������	�	�	�����	��L�	�	���	����	�
#��%	�����	��������-4��$���������	
���	�	� �	�	�� �	�!������������	�	�
�	�	�	��	�
��	��	�>	����7801/81-<	�	��	#�	�I	����	�	��	 �I	��	����	 ��	�	��	�	����!�	��	�



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� )* �
�

	���	���%������	��	������
����!�����#�I������ �	������	��!����	�	����	� ������	����	
#�	�#�	���	�#���	��	���������	"������������ 	������������	������	�#���������	������
��1	�������	-N

�$�%�������� H�	��������	���2�5A-�����	���>/�;78��	����! �������	-N

�$��H��
��� H<	 ������� �	�	���	� �����	�� �7801/81�	 �� ��! �	������� C	�����#�	
�I	�� �!����
�	�	�� �	 
�� �'���#�	 ���� �����&% ���	 ���� �� �����	-8��� ����� �� �'���	
�$����� �!C& 	��!���	��! �	 ���������% ���� �� ���� �� ��!�!�	��- ��	��	�>	��� �7801/81 �
����	�!#�	�#�	���	� ��	����
��!#�	�#�	����	�  ������	����	��		�
�!����#�	�	����	
�	�;!����� #���!�!�	%���	�������	�	�� 	�C	 �	���������	#�	�I	����	��	�����#�	��	
�����������
������	�����	�������
�	��	���� !	�	�#�	�	�����������!�!%�����	%�?��
�	���#��
�	 �	����"����	#�����!	���	�#�	��� ��	�	�	���	#��%���
!�!%���	�������	�����
	����"	��#��	������	���	��	��	 C	��������� 	�	��%�����
�	&�	��	�!��
!������-N

�$�%�������� H�	���-�����	���20042���	����!�������	-N

�$��������� H`���� �� �	"���	 �	� �������!� 	� �	� 	��������� ��%�����	� C	 �����	 #�$	�
�I!��� �	�#�$��	��������! �I	����	�������	� �!	-6$�
��� C	���	��	�������������	���	���
�	"�	�� �����	��./012� �	���	#�	����������	 �"���	��	�	��� #�	��	#�	�����	������	��
������#�	 �	���	���	�����!�	��	����������	�-2 �����&��	����!�	��	#���$	������	���!	
���������	�	�����%���	��	�'����	 �������%!� 	�&�I!�'	��� ����	���� �����#�	��	� �	
������
��"	-7�������!C&�	�����	������	����� ���������	 ��������		��	�!����	�	�� ��
�	���!��������������	��	1	�������	 �	���	 ����X��""���	��	����	�%	����	������������%	�
�	�������	���������!'	���
�	����
	�������$'�
 ������2�����	C	���	#�$���I��#�	�����
����	� #�� �����%��	�� ��	 �����	 �	 �	��� �����	� 3 ����	�����������	�  �������  �'Y�	����
����
��	�������������	���"!#�	�#�	�����	�!�� ��I����	�����	� 	��	��I�������I���	������	
�����	 �	 �L�	 �'	��� ���� �I�������- <I�� �� �	� 	 ����������� ��� �	 %��� �	 %���	 �� �!�	��
�	���������	�������	�����!�	�������
�	�	����� ����3C	�����	!���	��	���I	����	����
���	
��!	�I	�����"	����!�	�������
�	�	������������ �	#�	����!����	�	����	��������I���L�	�
&��%�������	�	�������	�-��������	���	�	���� ���	�	��%���	���!�	�������
�	�	�	�������	
�$���$����'��"	#�	�	#�	�#�	���	���������� ����	��	��	�	��-
4�%���������#�	�	�	�������	�������	�	����	� ����	�������	�#������	��	���	�������	-
6	 ����  ����	 �����	��� ����	� ������	� �	 ����	��  ��� �	 �L�	 �'	���#�	 ����  �� �� �	
�	�����	���	���������������	K������	�������� �	�����	���������'	��	������	 ���	�	���	 
�	�/�	��	��������"	�����<	���	����#���	���	 ��"!�!	�����	1	�������	�P�!����	����
�������	� 	� ��� �� ����	 �	0�	��� �� �	 �!����	�	 �� �	 �I����	 �P�! C	 �����	 �	�� �� �	�
�����������-
<	�	��	#�	�	�I	�������	
���	��!	�I!���"�	� �	��!��������	�����	��	����������	�&
��	����	������!����	.���!	0��5���������#��	 ��	����	��������	�	������	���L�	
�	�!����	��������'���������%%��"	����	��	� ���	��-<	�	��	����P�#�	 ������������	
������%�������	��	�!�	������������ �	����	��! ����	�	����	����	�������%!�!	�&�I!�'	���	�
�	����� 	�#�	 �	� ������	� ����	��	�� �	� ���	� �� �� �!���	���	��	�-7� �	��	������ �����&
�	�����	������	���	��������&�����-
<	�	��������������������	���"��	�����!�	��! ���������	���7801/81#����CI	��	���
����	��	����	������"�"�����"�"���� �	�'����	 �I������ C	�����	#�	�	���	���	���	��	��
�!�'��	���!�����	�	�����	��	�I���!�L��	�	� ����%	��-
��������	��	�����������C	���	��������	�	��	 �!��
!������-N

�$�%�������� H�	��������	���20042�-�����	���/�78-N

�$���(��� H<	��������%���	�	���#�	�#�	��������	���� ����F�	�I����	��C���	�#�	
�	��%����	��'	��	�	��	��	#�	��������	�	�� !�����-
8����������������	����	�!��
!������#��	���� �L�	���
������C	�����	#�	�����	��	��
���� ���!�	�����-6I�
��� ����	#�	%����	�	�� �� � 	 ����	#�$�� � �& ����� �	� ����!#�	��	�
�	���������	��G����	�!�	������������ �	�	 �!%��������	��!������	�-�	�$	���������
#�	 ����	#�	 �	1	�������	 �� �	���	 ���S& ����	 �����������	� ��� �� �����	#�$�� �� ����
�	���	�����	�'��	&�P�!- �I	���I����	�����	 � I	���	 ����	 �	0�� �	0	��	#��!������	
"���	�����	#��%������#�	 �	� �'��	� !���	�� �!�� ���	� �� �������  �	 �I	�� ���� ����	 �	��
#�	�	���	����	-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� )F �
�

8����������
!�!%���	��I��	������#�	%�����	��� ������	��1	�������		�5��
	���2�5A�	
����
�	� ��	������	���	��	��������� ������� ��!���	���	�����	���	1	�������	 ���������! &��
���������� ��������������	��	��!�'��"!����	 %���#�I��	����	������!�	��������	�����
��	������	�	,G����'�
�������G��)��S�	�!� ������	%��������	�	�� �	��%����L�	�
�
�����	�� ����	� �	� ������	� �	 �� �����	 �	 ���� 	�����������	�  ���% �	� #�	�#�	�
�������!�#���	�	�����	����	��	��	��	��	���� ����������������	-4���	����	��	%�����	
����������!�I��!����	��	�	����	 �	%���	����	 ��	%���	%�����	�-
0���	�
��"	���	�����	 C	�	�������	��'��"	 �	�	��	�!�!"����� �������	K����	�	�����
#�$��B�������	�	�����	��J�	��	%�����	-����� ��	��� ����#��������	��%����	��O�	��%���
�	������	#�I��C����������	���"�������	�" �	��"	�����	#�	��������	��!��������
��	����!�	��	�
��"�����	�����%!�!	��1	�������	  #��!����&�I!��#�		�%����	�����������!
�I�""���!�������  #�� !���� �$���������	�	��- 2� �� ���  �� � �����%!�!  	� �	 �����%	�� �I	��%���
��������,����	#�	�	��%�������	�� �I!������"	 ��
���#���	�����	�����������		������	�
���������- /�C����I'�� C	������#�	  �L�	�����I �
����  �	�����%	�� �	 �������	%����	������	
#�	%����	�	�� ���������!������"	��
��� ����� ����	�	��	������	-
�������	��� C	�	
���������	#�	�����������	� ��7801/813#������������#�����!�	��
��	������� �!����!	  ��� 	�	���	 ��	 �	� ;!�����  � � ���� 
�	� #�	 �	 1	�������	 �  ��� H��
��������	N ���������!&%���	�	���������	"�� ��	#�����!#���������C����%����	��	������
��	�������	 ����#�	�I	��������	#��	��&�I�� �"��	�	��'��	�	������	#�	� �	 �	�����	�	��
�����#�!-
<	 �	��	 #�$�� �	���� ��������	�� �	 �	 ��� �	 %��� 	 	� �� ������#�	 �I	�� �	 ��	���	 �	�
�	������
����!�	��IL��	������	���	�	#�I��%�� �-<	������	������������	���	�	����	%���	- 
4��I��#�	�����������	�#���	%�����C����I'��  �������	���������	%���	-�$	����	������
�	��������L��	������	���	��	��-`�����	���K 	������	���1	�������	��������������	
#�� � !�! %���  #�� 	�� ����� �� 	%%	� �I��
���	- . ��� ���	K #�	� 	�� �	 ���"����	
�I���	�����	�	��� �� 1	�������	 ���� �	� ��� ����'� ��	� ���!	�O ,G��S  	� �� �������� �I	�
����	�����	#�$����	�!�����IY�	-�	%���#�	� 	��	�������	��	�������!�����	������	
�!�������#�	 �I	��������	�!
�������	���20042� -<	�����	�����	�	���I�������&��	����-
0���	����	%	����	������������% �I	��������	� !
��-<	�����	�����	�	���I��������	�����-0�
�	1	�������	�	��%���	���!�	���	����	������
 �	�����	1	�������	 �������	���	����	���	�	 
%���		�����!����������	������	��!�!"�!	���� �	�������	� ����	������	���������	�	����
�	������	��!����	�	����	�-
/�C����I'��  �� %��� 	� �� �� �	 ���� ���� �� �!��
 !������ �������	 #�	 C	 �����	 	����	 ����
	�
�!����#�	-N

�$�%�������� H������CI���������!��������-�	��������	��� /�78-�����	5/�/812�
594��2�4871-N

�&��)����+��)���������+� H�	��� �����	�� �	 ����	-<	 ������� �!�����	 	� ����#�	
��	���	 !��	  "����	 ����	�����	��	 �	���� ���C���� - 1��� �I�
���  ���� �	 ����	� ���
������!����	��	��������	�-`����������	����� 	�!����	�	����	�	���I	�����!����H����
����	K��� ��	 �!����	�	����	N ���� ����	K��� �� 	 ���	#�� 	�� 	� 
�� !��� �� 	� �������
!���-
����#�	�	��	�������
�������	%�������	������� 		��$����������%!�!&�����������!�I�""��
��!�!�	��	��  C	 ���� ���	 #�	 ��� 	� ���� #�	 ���	 ����	 	� %��� �	 �	��	 ����	  CI��������
�I	��	�
�	�	�	��	�����	#�������!�!%���	�	% �?�����	K��"�#�	�������	����
�����	��
�	��������	#�	�I	���	�	������������������� ��� 	������%!�����	��		��!��	��		��	��	
�����	 ����	�	�����������������	�������	� 
	�������������	-
<	�	
������������	#���!�!���-1�����	��#�$ ���$����#�	�	������	�����	#�I�����%��		�
�	�%�����	�	���#��	����	�� C	������������	� ��!�'��"	#�	CI��	���	��	����	�	;���"�
����	��	#���	����������������I	��
�	������ 	�������	�������%����	�	����	��	�������I�
�!%�!�'��-.��	K����� 	�%��� ��������	������� ��	�	�L��	�����	���	��	��&�	�	����	��	�
����	������	��-
8���"����������	�I��	����!�	������	����	#�	 �����	������������%����&����	������'�	�
�	��'��"	��$������	#�I�������!��
�������! C&������	�����%�����I	��	�
�	�	����!����� 
�������'���	���������������"�	���! �	��	��� �	�� �	��	�L�	�	��������"���	��	����������
#�������	���	���	�!�����! �I�����	�	�� ���� �	���	���	�L�	�	��#��	���I��	�	�����	
����	�� ����	���	���R����L�	�������'����!	  ������	����	����	��-1���	��	������	�
�	 "���"	 ���� ��"���!	� ��� �� C	� �	 ���!�- 1��� �	�� ���� �	 ��X�������  ���� "������
�I��	����!�	��������	�����	������%!����	�	� %��������	����
���	�%%���	-�	��	�����	�� � �



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� )+ �
�

�I� � ��� �	 "����	� �'���	�  �� �I� � ��� �	 �	��� ����	 	� �	 �	�� �	 �	����	�� �	 ���� �	�
����	�����	�� #�� ��� ���� & "�"�	� & �	 #�	 �	� �� ����� ����	�� ���	 	� #�I��� ��	�� ��
	�������	�	���	#�����!-N

�$�%�� ������  H�	��� �����	 5/�/812�594��2�4871- �����	�� �7801 /81 �������
���	��	��������������	-N

�$�����+��+�  H�	��� �����	�� �	 ����	- <	 ������� C���	 ������ 	� #�	�#�	� �!����	�
%����	��	�-<	��������	�	���	������	���>/�;78� I���������!�	����	�	�;!�����-9�	
�!����	�����	&�����	���2�5A����	#�	����%��� 	���������		�����	�C	�����	�����
#�	 ����%���	� 	����� �	 �	 ��� �����	���	- �����	 �� �2�5A #�� �����	O ����	��������
���	�- `�� �!���	O ����	�����������	�- `�� �I����� 	 �	 �I	��	�
�	 �	 �� ��'!�	��	 ��
���C	�O ����	�����������	�- .���!	 0�� 5���� �����  �!�����	 �� �����	 �	 ����	������� ��
������	 ��
��� �I	���&����	  	� �I����	� �	��	� �	 �	 �����	��� 	� 
�� !���- �I	�� �	��#�$	��	
����	��	.���!	0�� �	�	��	�I	������-8	���	� ���#�I���	%���������	� �I	������	��������
���	�#���	%���C	�����I��	����#�!-
�����!�����	&�����	���2�5A����	#�	������	�	� �����	�'���-�	�'�����	��	���	���	3
	����	#�	CI��
�	�����	������	�	%���#�	C	 �I������	����	���	%���	�	����C	�	��%���	
�I����	��'��	�O
7��������C	�	%��� ����#�I������	#�����L�	 &�	������	�G�����S����� ��C	%���
�	�� C	�I�������	����	���	%���	����	�'��	- �I	���&�R�	���������	���!����
�	��������
�	 �I!��- /�C����I'��  ����L�	� 	� ����� �	 ���	 � ����	�� �2�5A 	� �	���	���07��42� 	�
�20042�#�	�����	%	�	K��	������������	&��� �	�����������	������	�����	�����	�� 
�I	�������	#�	����L�	�	�������	���	 ����	 #�	�����I	����	K����	����	��%������	��-
<	�����	�	���	�����	���	����	-N

�$�%�������� H�	��������	���7801/81-4�	������#�	����%� ��	�	��'��� ��%���������	�
���	���	�	�%���	-�I	����	!���	��	�����I��	 ������	"!�!���	 ������
�	�#�	���������
�	��!��
!������������������!�	�����	�����	�� ��	������	#�$��C����I'���	������	�	���������
�!�!�������!��������	����	��	%��� �����	 �	���* �I	�����������	�	����	��	�	��-7���� �

�	�#�	�	������		����������	 �������#�I�� ����	&��	�����	���!��	��	 ��������	��
�	� '�����	 ��� ����	� ����	#�	 �����	��	�	�� �I	� 	����	 �	� ����!�	��	� 	�� 	�	��! ��� ��	
����	������!#���������������������	������	�� !�������	��������	�����	�����	��	�	�	��
L��	#�	�	�I!���"�	��	�����	�-1���	��"���	�� ���	#�I��	��	�������I���	��	� �I	�� ���"�!
�	��	 �	�����	 ��������	��	  �	 "���	� �� ��������	  �	 ������"	 �� ���	�� �	 �� ����	 ���� 	�
����������&
!�!%���	��	�������"	�������!���� ����������	�	���������	-
�I	�� ����	 �� ��%%�����!3 �� � �	� ����� �'��� �� ���!"�#�	� 	� �����	�� �2�5A������#�	 �	��
��������	����	���������	������!#���	�	������� #�	�	���������	 �I	����	%��������������-
7�����
�	�#�	#�	�#�I��������������	 ���	 ��������$��	�������	�����	�!����	�	����	
����������	-0$��������
���	����������	 �� ���	��	�����C����������	-
8�����������
�
�	�	��&�	���������S�I���	��� ��	�	��&%���	���������	 �������������
�����	��	�
Y���	��� �	�����!��������!�	�"!��# �	#��	����	�
��"������!"��		�����	�����&
��������	��&)��S���������-8������������ ���� �G�S&�	���	����	�!���	� ����
��������S&�	���	����	�!#���	�	���������%�  �G�S&�	���	����������	 �������	����
���	& ��	 �	�����	 �	 �������� �$	����-8��� �����  ��	 �������! �I���	�����	�	��#�� 	�� �	
�I����	�	,&G�S����� ����	�#�	����S���� �����I	���	��	��	�
Y���	�������	#�I����
�	�I���	�����	�	��#���	��&%���	�	�I	���	��	� ��������	�
Y���	���-
2�%��� �����������	%���	�	%����	�	)�S�	 %�����	�	��������	������ �L�	��	�
#�	�#�	���
�	������ ���	������,����&%���	�	 ��-
8���������
�	�#�	�	�I	��������
�		��	�I	� ����
�	���������	#�	�	������	�!�!
�������������	?� �	��	������	�%�����	��	�	�� �	����	�#�����������	���1	�������	�	����
�������������	�-4�	��������#�	C	%���	�	�� '��������!"�#�	�#���	��	��	���	�!���!�	�
�	��	�����	%�������!#�������!�!����		�#�� 	������������%���	�����	��	#�	�	��	�	�����	 �
������	�-
�I	�� �� �!
��#�� 	�� ���� ���!�	����� ����	#�	 � $	�� �� �!
�� �	 �����!"�	 �!����
�	�	�� �	
�I��������
��#�	-
<	����������	�I	��!��
!�	�������L�	��I����� �-N

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	� ;9��21/��	 62�2�48<	������ ;2=4/ �46	����� �>/�;782�����	� 



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ,� �
�

/81789��4�������	 �7801/81��	��	�>	��� 5/58/�6 ����?���	 �2�79@202��!
�� 
�7��>2�78 <	��������	  �>7012 ��"	� D������� & �>/� ;78 2�����	�E  �79002�
�'�����	  �2��/642� /��	�����	  ;79��42� /����� D�� ����� & 5/�/812�594��2�4871
����	�E �/6/7/�407/.!����#�	 0/9�A8��'���	 �2� 9A2�0��'�	 >79�484��'��	� 
�7�1/�42��<29002 ��������	  5/;�42� <��B�  ;2�1>42�  2��	��	  �7��21 �!���	 
=2�4�/@�'��� ���	������V-

U07��42� <	���A�	�  =/1>7�/ ��	��	  �2�5A 5���	�  ; �7;2�=2� /�����  �20042�
�����	 �7554�!��4��� �2�9�������	 ���	������ �	V-

�	����	�����������  6�%��&�7/��������/%#��0����#22��4����!���&��3� �!���	�	3

-�F �������	��$	��	������������%	�� �	�����!�	��	� �����		� !������"	��
��� ��"����������
�����	��	��������	 ���		��!���	�	�����%��$�� ������������	%���$���!	�	��	�#�	�!%���	�
��� �!��
!������ �� ����	�� �� 1	�������	 �(�1����\ ��� �	 �$Z��
����	�	�� ��
��� 1	���������
.���!	0���5������������G����
�	���� 

��F ��!���	�#�	 �	 �����%	�� �	 �� ����!�	��	 �����	 &�$Z��
����	�	�� ��
���1	��������� .���!	
0���5����������	�!%��������	3����!����� � $��!��"	�	��	��$	���	��	��	�������	����
��K��	"!�"���'�#�	�!����		����	�	�	����!�	� �	�!��
!������3


�  �� ��!����� �����	�� ������	�� �$��#��������  �� � ����������� 	� �$���	����	 �	� ���	�
����	��	�-

�  �$��!��"	�	�� �����	�� ������	�� �$!���"���	�	�� 	 � �	 �	��	��	�	�� �	� ���	� 
�$!��
����	�	���$�������$���"�	�	��	����!���� ������$!#���	�	��������	��

�  �$	���	��	��	�����	�$	��	�
�	�	���������!�	�� ���	���������	�	�!����	����	�]
���	�����	������	���!��������	�	����	�	��	� �	�!�	�"	�	��-


�	�!������	�	�������	�����%!�!	�����	��3�� �'����!	 �	���
�	��$���"�	�	�� �	���������� 
����	�	�%������	���
��#�	� �	����������D���% "����	���%���	��E �	��������������!���
��� �!"!�����!�  �	� �����	�	���  �	� ���� �	 ����� �	�	��  ��P���	� 	� ���	��  �	� ����	�
�����
�	�  �	� ���������%� �	 ��"���������� ������� 	  �	� �	��	���	��� �	������  �	� �����"	� �$���
�������������������!��	��������	-

0���	���	��!�	��	������������%	��3�	�	����	� �����!�	���	��	�	��	 �	�C��������	�	��	�
�!"!����#��������������	�����������!� �	�L �	#�	�	��!�	����	������
������$!�	�"�	 
�	��!�	����	�!�!��������������	�����	��!�	��� ����!�!������#�	�	��
���	���
��������	
��&������������	�����	�������!����������	-

9�� ��!���	�#�	�	�����%	���	������!�	��	!������ "	��
��� ��"���������������	��	��������	 
���		��!���	�	�����%��$��������������	%���$ ���!	&�$Z��
����	�	����
����	���������.���!	
0���5���������	��	��	����	����	�!������	�	 ��K��	"!�"���'�#�	�!����	�����$���	�	
&����!�	��	�!��
!������ �	���	����!	������	 ��	���	�	�!����������	�����	���!������	
&�$���!��	����#�	� ������!�	��		��	�	��!	-

;�F  ��286�2 /�12#�	 �$	��	����� �� �����%	�� �	 �	� � 	�� ����!�	��	� �	�� 	%%	����	 �	
� 	� ����� ���� ���� �	 �	��	�� �	 �� ����!���	 �!����� !	 & � G�����* �� ���	 "!�!��� �	�
����	������!��	���������	�-

<�� ��286�2/�12#�	�	�������&������������	�$Z�� 
����	�	����
����	����������	������	
��������#�	 ���� �	� 
�	��  !#���	�	��� 	� �	����	�  �!�	�����	� & �$	�	����	 �	 �	�
����!�	��	�-N �


>.� �� �5��� �#�� %1�!�����/�� 0�� %�� "/&�����"�� /�%�4��/ ���� I�"/����#"��/�3� �&���4�&���3�
���������� ��� 2/�"��/���&���� 0?�A#���&����� "#%�#��%� 3� �/"�/"#%�#��%�3� �/"�/��0#"���2�� ���
��/���2��J�0��%1����%����&�����#�%�"�������/���%�	� %%����#0���)���0������$�

�$���(��� H7�	�������	�L�	�!
��#�	�	���#�I����	�� �I����� ���'���#�	�	���	��
��������	�������	��C	���	�������#�	�	����� ���!��������	��������	������	 	�������



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ,� �
�


�	�#�	�	����)���� �	�!#���	�����	����	� �� �"�!��������! �I���������	�	���	�	���	
&�I!���-
<	 ����	��	 #�	 �	 ���	 ����� %��� �I�
C	� �	 ����� �� �� � � & �	� ���� )� ��� ��	� ��	 ����	
�I��'�!����	  �	 ��� �������� #�� !���� 	���L�	�	� � �!���!	- �	��	 ����	 ��'�!����	 ����� ��J�!
���������� �	%�����  � G��S-2��	 � !�! ���� ��� ��	�	�� �!�����	 ��� �	�� �'!�����	�3 �	�
�	����	�� ����'	� �	 �� ����	 �I��'�!����	 ��� ���� 	�! �� ����	 	� �$��� �!%���!	 ��� �	
�!�	����	�	���	�	��������	� 	�������	�I	��� ����!	�����
X�!		��������	�������	��	�
	%%����	�	���#��������!���
���	 ����#�I��	�� �����	�����	���	�����#��	����	����	��	
�!�'��"	-
4� � � 	�#�	�#�	� �!���������-<	 ����	��	C���	 � ��� �!����	#�	 �	����� ���� �	 �G��� 	�
�I	���	���L��	�� �����
��	�	�	����	�!�!%	 ��!	����	#�I	��	!�������"	�	��	 	��	�����
!�!�!����		��	%��� �	�!#���	�	���I	������� !#���	�	��#��	���������
�	�����	����	�
�������!�-
�������	��� �������	K#�I����	��	�/����	�� �0����#�����	���	�-�����	�	�/����	� ��
�����������!�	%���	���!�	����	�	���	����� ������	���I��	�	������������		�������	
�����#�	��
�	 �	�����#�		�����!		��	������� ���������	��&�!����	����	��������
�	
�	 ���"����	� ������	�� �� �	������������ ��"����� 	 �� ����-4� �	 �����	#�	 �� ����	 �	
����	�����������	��!�!��
	����!	H1	��	�	<	�� ���,N C	�	����������	�<	��������
�!	��	�	����	�&�����	����, ���7.46�
	����� ��	����
!�	����	����	�� �	�<	���	1�B��
����������	��	��	-
�	� �������!� �� ����	 �� �������� ���� ������	� �� ��	 �	� �������!� �	 ������	�	��
�	����������I	���J� �!"���������	���� ����#�$ 	����������	�����	�	������I��'�!����	#��	��� !C&
��	�	������������	����	��I����	����	��	���� �
���������	����������0��	��	�-
8���	�	������I��'�!����		��&�����	��#������ 	��	&�	�	����	�����	�	���	��	���
�	��
���	�� �������� 	� �� %!�!������ �I��'�!����	 �I	��  ���!�	��!	 ��� �������!� �� 1	�������	 	� ��
�!�	����!�I����������	������!����	�	�� �	�� �������	������������#�	�	�I��'�!����	-
6	�$����	�P�! �������������C	��	�!�	����	�	 ���	�������	>��	
	��	 ��	���	����	
�������	�������	�#��	�����		������	-����� ��!�	������!	���	�I�%%�	�	�������	��	��	
�	����	�����������	�����I��'�!����	��	�������	 ���������
����!�I�����������	�	%��� ��	
����	�I��'�!����	#���	��	��	�I����	������	��� ��%	���������!"�����	�����	��������	��I	���&�
���	 ��	 ����	 ��	� ��� ��������  �	� ���
��	�  �� �������! �$����	����� �	� ����%	��������  �	�
�	������	�	�������	��!����#��������	� ���� �	��	����	����������!��C	��	-
�$	�� ���� �	��#�I�� 	�� ������! �I!�	���	 �� ���� !�	��	 �� ����	 �� ��������-<	 ����	��	
#�	 �	 1	�������	 � 
��"!�! ��� �� ��������	 ����S  ���� �	� !#���	�	��� ������%�  �� �	��
������!�	�����J���������%�	���!������������ ��	����������	���������	���S-�I	��
��	 �	� �'��	� #�� %��� �����	 �	� �
C	���%� �� 1	� ������	 	� #�� �	�� ���	� �� ����	 	� #�� �	��
�!�	����	��	���	#������������	����	�������� �	���������	-N

�$�%�������� H�	��������	���/�78-<I���	������!�	��!���	� ��	���!�!�������I��'�!����	
��	� �	� �	������
�	� �!"������ #�� ���� �	��� �	 � ��� 	� #�� !���	�� 	%%	����	�	�� ����
	��'�������	�&�I��!	#�I�������	�����������	 �	���	��������������	���!������#�	�	���	
%������"!�!���	�	�� 	� ���%���	 '������	 ��	� �	 � ��
 ����� 	� ��	� �	� ���"	�� ������-2� 	�
��!������ ����� #�	 
�	� �J� �	 �����%	�� �	 �	� !# ���	�	�� �	 ����	��	 ��� �� "	����� �	�
"�����	�����	���	#������������������������ ����������!��������	�-
�I	��	%%	����	�	�� ��	����������!-8���	�	����� ������	 �	��	����  �������  ����	��������
���	� 0��	��	� 	�	����)� ��	 ���	������������C����I'����	��������
����!�� �	����		����	
�	%���	�	����"	�	�!�	���	��	�	�������	����		 ���"�������	���	����������-
�$	��������	�I��	����!�	��	�����!	#�	������ ���%!����������!�	��	�	�I!#���	�	�� 
�	#���	��	����#�	�	����	�����	�	���	%���	�� �������	�����	����������	-
A�������	�#�	�������	��	���#�	�O�����	��07� �42�-N

�$��������� H�	��������	���	����	-<I����	L��	���	��	� ��	�	����������	��	����	�
��%%!�	��	��!��������������	��!��
!���������!� !�	��	�-<	����	����	�	���	�	����������&
�	 #�	 C	 ��	��	 �$	��	���	 �	 ����	 ���� 	� ������  #�	 �	 �����%	�� �	 ����	����� ��� �	�
"�����	�-
0�C	������!��
!������	��I	��
�	��	����	�� ��������	�������%!�!��1	�������	-6�����#�	
�/�78���#�	�I	�������	���	�<	��7�����#�	�� �� ,C	�I�����������	�����������	�
���������	�	�������	��	�>������	�0	��	�	�	�� 	�����C	�	�����	���L��	�����!-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ,� �
�

�	����	�����������	���������!�L��	���������- �����	�/����	���0�����	���+ C	�I�����
	��	�������	��	�������	�������%����	�	��� �������������	���'����	���%�	��	����	��
����������1	�������	-
2����	#�	�	�����	�����	�����!�!�������!����� �
������	��	����������1	�������	O2�
����������������������C	������	�	���-
<	����
�	��I���!�L�����!���	����1	�������	� 	�����%!�	��	����	������������1	�������	
����	#�I�� 	�� ����	 �	 ������� 	�#�	C	 �	 �	��	  ��� ���� �� ����	 �I��%����������	 ���� �	
�!������	 �	 �	���%������� ���	��	 #�$�� � �����!- <	 ���� 
�	� ��� ���!�L�& �	 #�	 �	 ����	 ��
�����������������%!�!����	#�I���������I��� ����	��I'�
������#�����������	�����#�I����� �
�b��%����������	��������	�-�	����	>��	
	��		�� �	�I����	�P�!�	������	 �	��������!�����
����P����	�!	�&L��	�!����	���CI��
�	������� �-4�����
	�����	������������	
!�!%���	�
�I��%����������	��������	�- �
�	����������� ���� �����	�	��#�	 �	 �����%	�� �	 � ���!�	��	 �� �""���	� �� �	�����	#�	
���� ��	K 	���	����	 �	 ���� �����%!�	�- �	� �����% 	��� �����%� �	 ����!�	��	� �������	��&
	��	�	� ������	������	����	����������	��I�� ��	���6�����#�	�/�78�����#�!H�I	��
�����	 ��C	�� ���� �	��������!��	�������%��	� ���	 ������	N	�C	�I�%%���	�����-�����	
�	�� �	 �	��  �	�� �	�� ���	 #�$	� %���  �	 �����%	 �� �	 ����!�	��	� �����	�� �$����� �	�
����	�����	��&�	����	 #�I���	�	����	�����  �I��	������	���I��	����	-
Q������� �I	�������	�����������	�������	� 	��������������	�'�������	#�	�	�������%�
�I	����X�	���	�������������
�	�	�	���������	 -/���������	�����������	K���	�	�����	����
�������	� ����	����������������-
�	�����%	���	����!�	��	�	���������	�	����%%!� 	���	�	����	�����	����	#�	C	�!���	
�	�������%����������	���	����������!-�	�'� ��#�	����%���	��I	�������������	�'���
�	�����	��	�������	�	�������	K	����#�!#�I�� ��������	��L��	�	���	��	��#�	�	��	���	�� 
C	�I	� ���� ��� �J� ����C	�I���	���"	 
	������- �����	�� �	 ����	  ���� ��	K	����#�!  	�
��������	��0��/	������������%	��	�0�� �	� ������"	��	�	#�	��������	���������%!�	�
�� 1	�������	- �$	�� ������L�	 #�� ��	K 	����#�! #� 	 �	� �!������� �����	�� �$!���"�	� �	�
����	�����	��-<	�	��������I���!�L��	�����%!� 	��	����	������������1	�������	�����	�
����������-
<���	 ��	 #�	����� �	 ��!������ ���� �I�������!  ��  ����	 ����� �I!#���	�	��� ������	�� 
�����������	�� 	� ������!������%�  ����� �L�	#�	 � ��� �	�	K �	 ���	#�I	�%��� �	 �����%	�� �	
����	��	��������	�"�����	�#��!���	������	�� �	-2����	#�	����������	K�������������	�
�	�����������������!�	�����	�����#�$�������	�� 	���	���	���	����#����������%	��O
0��I	�����#�	�	��
!�!%���	��I��	����	�I��'�!� ���	��������	�	�������	 ���	���I���	���"	�
����	
!�!%��	#�I	����	�����	�%���	�����	��-N 

�$�%�������� H�	���-�����	��>79�484���������	���	������� 	-N

�$�H������� H�	��������	���	����	-<	�	�	��	���	�!�"�� ������!%�	�����	�����	��
07��42�����	�/����	���0����-<$�������	���� ���!&����	����!���������	��!�������	����
�	�!
��C��#�$&���	������������������#������ �!�!%����������#�	���	��	�	��&���!����'�#�	 
�	� /����	� ��0����-2� �I������	��	 C	 �	��	#�	  ���� �I����� ��� �	� �L�	� �����	� 	�
�����I��	K�	���L��	���������!&����	��	��!�� ����������������!-0���	�/����	���0���� 
C	�	������"�������#�	����	��!������#�	���� �����	�	� ���������	������	��	����
#�	���������	K�	��������������	���'���	K �� ����	%���	�	����	-`������	�����!�����
�������!��
!������H�����������	������	����� N #�����������	�#�	�	���$�����	���	�����	 
�I	��%���-�	����������� ������������ ��C	�� 	��		��-�	��	������	������!	��������
����!� 	
�!"�	������	����
���	�#�I�����	�������	�� �		�%���	C��#�I	�'���-2��	���	�	�	�%����
	��������	��	����	����� ���I����	��	��	�� ���������%����		����-<	�	������"�������
#�	CI�� ������! & ����	� �	� �!������ �	� /����	� �� 0���� 	� �	� �!������� ���� �����	�	��
��%%!�	��	��	��P��	�-�	���
	������-N

�$�%�������� H�	���-�����	���/�78-N

�$���(���  H9�	 ��!������ & <	���A�	� 07��42� ����	 #�$�� �	 �
���� ����	� �� %��� #�	
����	�����������	� ���� ��
	����!	 1	��	 �	 <	��- < 	 ��� �	�������	 �I���	� ��� �	 ���	
��������,-��"	��	�	"���	��	�����	���
	����!	� 1	��	�	<	��-����	�����������	�	��
�	�
��
	����!	1	��	�	<	��-
<	�	��	#�	�I	���������������	#�	�I	������# �	�I	���������	�#�	%����	�	���	�<	��
����#�	�#�	�'��	�I���������-



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ,) �
�

`�	 �'	��'�������� & %���	O 8��� �'	��'��� & �	��� 	 �	� �	���	��� !#���	�	��� 	� �	�
�	���	��	����������������	�����	�����	��	��� %�������#�I���	����	�	������
����!�#�	����
����� �	 �	 %���	- <I����	 L��	 �� �	� ��
�����%- � ��� C	 �	 ���� ��� ���������	 <	���A�	�
07��42��	�	��-N

�$�%�� ������ H�	��� �����	�� �/�78- �	 �����"	C�����#�	 	�� � ��� �����	3 �� �����%��	 �	
����		��������	������	1	�������	�����	��!��" �	��"	������	�"�����	�#���$������	��-
�$	��
�	�����#������������&
!�!%���	��	�"�� ���	�#����������	���	-
�I	������		�������	�I��
�����	�	1	�������	� �	��!�!"�!������������	��	�	����	�����	
�	�	��	����!�	��	 �	���	���	����	���
���	-
<	�	��������	����#����������	 �	�����%	����  ����	 ���	�� ����	�!����	������	��
07��42�  �� �	�� ���C���� & ����	�����������	�- <	 �	 �	��	 ��� #�I�� ���	����	 ���
����	�����	���$��	���	�-
8��� ������ ���� �	� ����	�����	�� �� !#���	�	�� �	  ���� 
�� ���	��-<$�� 	��	��� ����� &
�I�������� �	� /����	� �� �����  
	������ �	 ������ %��	 �������	 ����	�	�� �	 ��#�����! �	
�	���!#���	�	���-
7� ����	��	 #�$	� ���, �� � ����� �L�	 �	� ����� �� �� �� ����	 �	 �I��'�!����	 #�� ���	�����
#�����	�����	���'�����-7�	��#�����L�	��C���� I'��������!#���	�	��#�����	����
"����	 �!����! 	� 	����	 ��	%���  �� �	 �	�����	 � ��%����!� �� ���
���	 �	� ���	�� 	� �	�
�������!� �I���	�����	�	�� �	 �� ����	-0����!"�#�	 �	��  �� � �I����������! �	 �I	� ������ ��� �	
'��� ��	� �� !#���	�	�� �	 ���� 
�� ���	��#�� �� � 	����& �� ���
#�� 	�� �!C& �	 ���� 
��
���	��-/�C����I'�� ����	�	������$��'�!����		�� ��)� ��	 ���"%���?��� ������	��	�#����	
����	����������#�������	�����	�������	�-
5��
��	�	��  ������� %���	 	� ����	 #�	 �	� ����	�� ���	�� #�� %��� �	 �I��'�!����	 �����	��

!�!%���	��	�	��	��������	�	��		�#�I	������ �������	��
!�!%���	��	�I	%%	��I!��������	�
�	�����������-.�����	K"!�!�����
������%���� �	��07��42� �������	K�	#�	�I	��-4��
�������!������ �����%��������� ���������!��	 ���	������������!��������	�����������	�
�I����� �	� �	������ #�� �����	�� �	 '��� ���	�� 	� � ���� ��������� ���� �I	��	�
�	 �	 ��
���������!�������	�	����	�����������	�-8��� ��� ��������!�� �����
����!�	��!���� ��
'!
	�"	�	�� #�� �	��	��	 �I��"����	� �	� ���"	� ��� � �� %!�! �$��'�!����	- �	 �I	�� ��� ��
���C	�#�	C	���� ������	 ����	#�	 ���� �I�������  �	 ���� �	� �!%�	�����-4� � � ������	&�	
���	��I��!#���	�	���	����
�����	��#��	����	 ��	%����	�	�����&���'��"	���	��	��

��"	�%���	�����	�-
8�������	���C�������	� ����"!������������	-� ���!%������� ���������	���R��%���
%���	�	��'�������	#�I���	�	������	������	 �%���	-7��	�	��������	�����	���	���S
��� �	 ����	  �G�S ��� �� �����	 	��-7� ����%��� 	 �	� �'��� 	�C	 �����#�	 �	� ����	�����	�� 
	����	��	%��� �	���	������I������������	� ����	�!����	�	����	 ��������	���	���������	
#�����������	���	�'	K	�� ������	���������� �#�����!�	�������	-`�����������%���	����� ��
������	����������������	����������I!����	� I!#���	�	��#��	����C����I'��#�����L�	
���	K�����	-
6����	���C	� ��������!������I������������ ��!#��!�����������	��!����������#�������

	������!�	�"!�����	����	�	�/����	���0���� 	��	�	�������!��!��"	�	���	�����	
��������#��	����	�!C&�	%�?�����	����������� 	������������		�#����������L��	��!��"!
	� ����	 �� 	�� �� �	� �����  �� �������� �$!�	���	  ��� �	� ����	� ������	� 	��	���	��	�	�� ���
�������	��	��	�������	���	��	�	��-
�	���C	��I	�����	����	%������! ����������	� ���	�������I�������I�������!#���	�	��
�	����
�����	��&�	�	������-<	�	��	#�	�	�� %����	��-<	�����#�	�	��'������������	��
�����I���!�L��	�����������	��	�������	���	� ����C	��	�-
<	����������	�	���	�-N

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	� ;9��21/��	 62�2�48<	������ ;2=4/ �46	����� �>/�;782�����	� 
/81789��4�������	 �7801/81��	��	�>	��� 5/58/�6 ����?���	 �2�79@202��!
�� 
�7��>2�78 <	��������	  �>7012 ��"	� D������� & �>/� ;78 2�����	�E  �79002�
�'�����	  �2��/642� /��	�����	  ;79��42� /����� D�� ����� & 5/�/812�594��2�4871
����	�E �/6/7/�407/.!����#�	 0/9�A8��'���	 �2� 9A2�0��'�	 >79�484��'��	� 
�7�1/�42��<29002 ��������	  5/;�42� <��B�  ;2�1>42�  2��	��	  �7��21 �!���	 
=2�4�/@�'��� ���	������V-




��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ,, �
�

U07��42�<	���A�	� =/1>7�/��	��	 �2�5A5���	� 5 79</0���� ;�7;2�=2�/����� 
�20042������	 �7554�!��4��� �2�9�������	 ��� 	�������	V-

�	����	�����������  6�%��&�7/��������/%#��0����#22��4����!���&��3� �!���	

� �F6$!�	���	 �� ����%�����
�	& �$	��	����� �	 �� �� ��!�	��	H������������  ��!��"	�	�� 
	���	��	�	�%��������	�	���I!#���	�	���������	��  �����������	�� ������!������%�	�������%�N
���!	&�$������	 �-G��+�G4�(���5�1	��!������ � �$���!�L��	��������� �	����	 �$��'�!����		�
�	�������	���������������&����	�����������	�- 


�a��286/�12#�	�	��		��	������	����!�	��	�	 ��	%%	����	&�����	���� 	� ���������-

)� ��286/�12#�	 �	���� ���& ����������� �	 �$Z� �
����	�	�� ��
��� �	��������� �	 ������	
��������#�	�����	�
�	�� !#���	�	���	��	����	� �!�	�����	�&�$	�	����	�	������!�	��	
������!	-


� �+�������+�

-��.���������/����������"�����/��0��%��	�%%��6�%��� /"�������/�C&��01�"/�/&�����!���	�%%���
�#0��/��%����$�

�$�H������� H�	��'	�������"�	�-<	������!�	��	�	���C	� �	0/2���
����!������������
�	��������#�	����������!C&	�"�"!	������	�� �����	�&��%������!�	����	�	���	�
��������.!��
�����������		�&��%��������� "������!�����B��"������'!-�	��������	�
%��	���	���
����!�#�	�������������������	&� ���	���	��	0/2�������	�C	���C	������
����-
<	��������	��	���	�	���	����	���C	��	���
�	 ���%�!#�	��	��%���	�����	����	����	
��!	���	����	�	���������"	-
<	�I���	�	��	�	�!�!�	�#�	����	�����������	� 	����	�'������	#����	��������	�I��	
�����	 ��1	�������	- �	��	0/2� ���%����	�� ��� �� 
������ 	� ���������� ����	�����������	�
����	 �� 1	�������	 	� �����	 ��� �� ��
����! �	 �	 ����- 2��	 �� �I���!�	��	� & ����	� �	�
��
����!�����	���������!����#�I	��	��������	�� ����	���
����!�����	�#�	�����������	����
& �!�	����	�- ���� ����� ����	#�	 ���� �$�������� ��� �	� ��
����!� 	���	 	��	�  �� � � �	�
#�	������ �	 ��������	�	��  �	 �!�	����	�	�� �	 �!' ����	� & %��
�	� !��������  ����	
�I���	�����	�	�������I'����"��		������������� 	����	�	�	�'��"	�	�!'����	�!�	����#�	�
���������	-�	��	0/2����	���������	��������� 	����	#�	����
����!�	�	��L��	#�	�	��!	
&��	!�'	��	"��
��	����	�I�����	�!��	��	�>	�� ��7801/81����	�����%	���	�����	-9�	
������#�		%%����	�	�I���L�	����������������� �	��I��	������	 �I	������?�#�	�	1	�������	
��!���������	�����	�	��&'���	���	,G����S-� �����	�	��	�� C	����������	 ��"������	�	
�I���!�L� �	� ����	�����	�� 	� �I������� �������	� �� �	����	 ���	�� �	 �	� '�
������ 	�
���	�������� �� ����	 �	 �G����S ���� �� �!�	���� 	�	�� �	 �	 ����	� �����- 6	�	���
����������	 �	 �	��	 0/2� �� ���� �	��	���	 �	 ���� ����	� �����	�	�� & �� �!%������� �	 �	�
���	��������	���������	����	%���	������#�	�� �	����1	�������	����	�	�C	��-
�	� ����	�����	�� 	� �	����� �����	�	�� �	� ��	��	� � �!������� & ����� �	��	  ����	 ��
�!���������� �	� 
���	� /�����
 ���� ����� �I��!��� ������ �	 ��"	����� ���	��	 	� �	��� �!	�
�	� ����	� �	 ��������	�	�� "������	� "�Y�	 & �	� � ���	��� �	 ��!�	��	 ���� ���� ��
��	�
�I	���	��	� �	� ���B��"� ��
����- 6	 ����  ��	 ����  "����	 ������������� �� ��������	�	��
������	������	�����	�����!	����	�
����	���� �����������	��	�����	��
!�	��	������	
����	������	��
���&������	����%��	-7�	���� 	�	�!�	����	��	������"�	��	�!�������
�	�"��	��	�2�	��	����[�������%������	��I�� �	��������!-
<	�����	����	���� &����	���	��	�!��
!������  �	�����������	���"��#����	��������	��
��"��%�������H"���������	����I�����	�������� 	�����������	�	�������	����	�	����N-
<	�����	�	���		�C	���������	�������	�����	 ���	����	�����!��
!�	�-�	���-N

�$�%�������� H�	��������	��>79�484�����	����
	�	����!- �����	���2�5A��	����!
�������	-N




��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ,G �
�

�$����)*� H�	��������	���	����	-<	��������	��	#�	#� ����������������!�	���"��
�	����	����	 ���	��������
�	�	�	�����	��	� �����#�!	��	��������C	����#�	����
��	K�����I'�
����	�	���	�����	���"��-
0����#�	������	�0/2�-�!��7554�!��#�!�	��� �����	�������	������	��	������+
����	�0/2� 	� 	���������	�0/2�  �������	��� ���	�������� �	�I��"�	�����	 �I������
��
��#�	-�������	������	������"����������	�� �	���#�	�	��������	��	&�I!"����	�
���	�
�!	��!��
!����	��	�����	������!���������� �	�-2��	�����"�����	����#�	�%������	��	��	�
�������!��	�����"	�%������������	�0/2������ ������������	�#�����	���	��	����������	���
�'�����I�������!	������I������������	������	 	���	�	���%%!�	������	����	����	������!�-2��	 
�����"���� #�I�� !���� ��!%!��
�	 �	 ������!"�	� �	 � 0�� ����P� #�	 �	� 0/2�- 2��	 �����"���� ��
�!�	����! �	 ��!���� �� ����� & �I��%�������� 	� ��  �����P�	 �	 �I����������	 	� ���������� �	�
����������� ��!����	� ������!	� �	 �	��!�	������ �	  ����	� �	� �	���
����!� ������#�	�
�	��!�	��!	�������	�����������-
<	���������	����	�����#��������$��	K����'��� ��	��!	���	0������P�#�I��	0/2�-
0� ���� �	 �	 �	��	��	K �����	�� �	 ����	  C	 ����� 	 �����	 �20042� �����!�	� �	��	
���	��	�����-<	�����	�	���	-N

�$�%�������� H�	��������	���2�5A-�������		��&�����	��� 20042�-N

�$��������� H`����CI�� �� �	 ����	 �	 �	��	 �!��
!������0/2 � ��
����!�  �	�� � ������! ��
��������!	����	�����	�����-����&���	����	� ����C	�	�������	���	�������� C	�����!?�-
<	 �������	 #�	 �I	�� 	����	 ��	 0/2� 	���	 �	� �	� �	� ����	� �	 ����	�����������	� 	�
�������-<I���	 
	������ �� ����	 �	 ������� ����C 	�	 �����	��� ��� 
�	� �	��	 ������! �	
�	�������!����#�	�	��&�	��	�	��	����	-�	���	 ����	�	�	����	�� �����	��./012� #�	
�����	%���	�����	#�	������	K��������!�	���� �	��	��	������	��;2�52�#��	������	
�	�������	��	��!���	���	.���!	0��5�������� �-
6	�����	�	����	0/2���
����!� C	���� 	����� ���	���C	� #�I��	��#�	������I��	��������	
#����"!�	�	��	���	��	�	���	��������	�	������� �
��		��	�
���	��	�	�'��"	�	�!'����	�
!�	����#�	�-<	�I���	�����&	��	���	����	��	�� �	��	
�� �	K��	���!����	����	����	�
�����
�	�-�	���I	������	������!-4�	��
�	��	 ������!����!������I��	�����"�	��	��!��
�����	�"��	� �I	����	
���	�'��	�����I	���� 	����	��	#�������!�!%���	������������
��������	��./012�	�#���I����	���	���	�!	��� ���!"���_�	��	������	����	014�����C	
�	�����������
�	��	#�	�	��	0/2���������� ������	��	����-
`����C	����	���C	� CI���I����	�����#�	�I�
C 	��	�	��	0/2�	��#�����L�	�!�!���	���I��	
������ �	 �� ��
����! #�� �	��	 
��!	 	��	���	��	�	 �� ��� �� ������	 ��������	��	- 7� �I� ���	�!
��
����!� ���� �	�� ����	��	 	��	���	��	�	�� �� ��� ���	- `����	& ��!	� ��	0/2� ��
����!�  ��
%�������#�$	��	�
���	����	��	���
����!�	�	� ���������	��	��	�#�I��%���������!"�	������!�� ��	
���!���������	"�K&	%%	��	�	��		��	������� ��������'!��#�	�-
<	�	�����������
�	��I���!�L��	��0/2����� �$!���-��������	 C	���� ����	�	������"�	�
�	 �I����������  ��	 ��������	 �	 ���� ���� ��#�	�� 	 ����	�����������	� �	�� �� ����������	
����������		��R�	������������	�������'	�����	 �%��	��C	�����	��!�	��	�����#�	�	�!���
�	�?���	���!C&�	����	����!������	�P�	��C���� I'��-
<	���������	����C	��#�	������	�����������	� ������	����!�!#���I���	��	0/�464 C	�	
��������	#�	�I	��#�	0/�464 	����	#�	����	 ����	K��������	��		���	����	O�	���-N

�$���(��� H7� 	�� ���C���� ��� �	 �L�	 �!
�� ����� �I	�� �� ��	�� ����	#�	 �	 �	��� 	�
�	�������������	�0���I	������
�	� �	�	��� 	��	�������������	�0/2��	�I	�����

�	� �����	���	K����P�L��	������	��"�#�	�	 0�� �����	��	�����	�����	���#�	-
��������	 ������	�'��	#�	C	�I���	������ ����$	��#����CI	��	��� ���	�	���	 ���	
�����	�����	�����L�	�	���������!��	������	�� ���	� C$	����%��	�������	#�I�������[		�
#���������!#�	CI�������!���	�� �I	���	�!�� �!����!�	��	��� �	����	�I	��	����	��	�!�� �!
�����	����	�����	���	��	���-<I	����%��	���� 	#�	C	�$����������I���������	�I	�����	�
����	�������C	�����	�	���!������-�	�����	��	� 	�� CI����	�%%	�����!����	�����	�!���! 
�	�����	��	�	��C	�I������������!�	��	��� ��� �C	�	��	#�	�	�"	��#��	�����	���	�I���
��� ��	- ���	K���  �	"���	K��� 	� �	"���	K ����	�� 	��	 	�� ��!�	��!	 ���� �� ��	��	 	� ����
�	��	K#�	�	�$	������������	#��	�������� ���-<	���'���	����#�I���	���	���H����	
��������! ��	� �	��	 �� �	��	 �	�����	N  �	�� �I� ����� �	��- �	 �I	�� ��� ��	 #�	����� �	
��������! ����	����	��	%�����	#�	������I�� �!�L�-
6����	��	0/2� �������	��������
�	�I���!�L� �-���������	���20042� �����	����	K
����	�����	#��	���	�P�!�������� �	�P�!'� ���"��	-<	�	��
�	� �����	���20042�#�	



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ,� �
�

�������	K��������!'����	!�	����#�	 ���!��! �	����#�	 ������L�	�������!����"�#�	 �	
#�	C	����� �����	����	K��������	T-U������� �����
�	V
0��	��	�'����"�	����"�	��	�� �������	�����!# �	��	�#�I	��	������� ��������		����	
%��� #�	 �!����	� �	 ���
���	 ����	���- �	��	 0/2� �� �!����	�  �� ��������	�- 4� � � �	��
������	���C����I'�� ���	����������	����-
������������	�	���		�����	 �������	#���	�� ��	-7����I	����#�	��	#���!�!	����#�!
�� 1	�������	 ��� �� �	����� ���
�	 �I!���  ��	 ��� �!�! ����!	 ���� �	��	 ��������	 H#�	��	
'���	cN-�	��	����!�!	����	����!�!#����	� �������!� #��	����%�����	�I��"����	#���	��
���� �	��	���	 �	 ���� ���	� 	� ���� 
����	� ���� � 	 ����	 �� �!�	����	�	�� �	 �	�����	�
�'��	�-<I���I����	������$L��	�������!
���	
 ����"	����!����#�	-7�%���/ ������������
#�$��%���%���	; ��%���;�������������	%�� �	/-�I	��#�����L�	���	�
�K���	 �	�I	��
�������	�	��#�	C	���?�����������#�	-������ ��#�	�I	���	�!
�� �I	����"	������	���%���� 
�I	�������"�	�����	��	�	��	���	�I���!�L���� �	���% �	�I	�������������%�?�������	��	�� 
%�����C����I'��-
.���L�	������������������	���������I	���&���� 	#�	�����	%��	K����	��	���!������	�����
�	#���	���	��	���	&����������	��	��	�I��!� ���	���#�����!�	��	�	�����������	��	�
C	�����	�	���	"�	���
�	-N

�$�%�������� H�	��������	���/�78-�����	��>79�484-N

�$�H�������  H<	 �������� C���	 ���	 #�	�#�	 �'��	 #�� �	 ���� '	 & �M�� ����	 #�	
%����'	�	��  �	 �I	�� ��� ��	 ����#�	 �����	�� �200 42� C	 ���� ���� ����	� ��	� �	 �M��-
�	������� C	�	�	��������!���!�����#����CI 	��	�������	�!������ C	�	��	�����!���-.���
��	K������!&��	�!�������	��I!#���	���������	 ������������������	�	����������	�����
�	��	��	���	�� �	C	�	K����	���!������		��� !�����	�������	����	�������	���"	-
6��	#�	 ����������  �	 �����	��	���	#�$�� � � ��	 %�����	  �	� ������� ��#���#�	 �	 ���� C	
�	��	#�	 ���� ����	K%���	 ����#�	 �	��- �� ����� 	 �� ���� ���������	#�I��%������� ��	���	
�����	��	�!��
!������ �I	���I���L�	��	�����	 ����������-7����	����������! �������	�
�	����	��&���������������	�#�	��C	�	������ �����'	�����	#�	C	������	���	�����	
#����L��	 	������
����!�	��!	� �I�����	���� �	� ��%%!�	��	���
����!�-�I	�� �	����� �	����
��������� ����	���	K%�������	�'	����	
����� �	 ����	��'��	�����	�	�� ���	�	�����
C	�	��	�	��	������	����#�	�#�I��	��	������� ��	�������H����L�	�����'	�	#�	�#�I����
������	K�	��������	�N-4����	�������
����! �I���	��	���	��'��	������	���	��	�����	
�I'����"��	 ����	�$!�	����#�	 ����	�	�!��-0�� ��������	��	����������! 	��������	%���	
���������	�������-�	�$	���������	#�	����L �	������I����������#�$&�'�#�	%���#�	 
�L�	 �I�� � � ��	 
���	 ��!	#�� �����	%���	 ����� 	� ���� �	 ����	 ���� �� �L�	 ���	����� 
����������	K���	�'�#�	%������-/�	K�	�����"	 	�����#�$�����������	���	#�	���%������
�	� ��C	�� �	 �� �����������! ����	��	  �L�	 �� �� � �	� ��%%!�	���  �L�	 �� ���� ��	K �	�
��%%!�	��� ����
���&��	���	-�	���-N

�$�%�������� H�	��������	��>79�484-�����	���20042���	��� �!�������	-N

�$��������� � H�	��� �����	�� >79�484 ���� �� �	?�� �	 �����	- < 	 ������� �����	�	��
�!�����	�����	�	��-<	�	��������%%��#�!�	�� ��!�	��	�I��		���	����	����!	 CI��C���	
�	����!#�I	��	!����	���	����	0/�464��	��I���� 	���������	���/�78 C	�	�	�������
�%%��#�!-
��������	&'����"��	 �����	���/�78 �I	������ ������!	-����	�����I��	K��� ��������	
!�	����#�	�	%���#�	�!����	��	���
���	-�I	�� ���	�������I'����"��	#���I	����	���&�I!���
�����	�����	��	 ��%����	%�
��#�	�	�+�^�	 �$'����"��	�����	����		��%�
��#�!&������
�I!�	�"�	�%�����	������	�I	�������	��������- �	���-N

�$�%�������� H�	��������	���20042�-�����	��5/;�42���	��� �!�������	-N

�$�)�
����� H;������& ����- �	��� �����	�� �	 ����	 �	 �	 �� ��	� �� �����	-<I����� ��	
���	��	����� �	�����	�	�� �����	 ��� �	�� ������3 �	 ��	��	� ����� 	�� �	����% & �� ���� �	�
�����	� �	���!�!��������!
���I���	��	������ 	�������	5���	��2�5A-
�������	������	�������!�	��	�������#�!�	��� ��	�����	������!�������	������	������	
���
�	�	����#�	�	�����	������!�����	������� 	���'P�������	��	���!		��	���	�������
!�	���	��	�	�� �	 %���	 �	 �!�	�����	 ���� %	��	� � 	� �'��
�	� #�� !���	�� 	� ������
�	-
Z���	��	�� ����	��	�	�� �	 ���	 �	 �������� #���� � � ���� �� ��������� ���� ��#�	��	 ����



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ,* �
�

����	� 	�� ����P� ����	��- 7� �	 �	�� ��� %���!�	��  �	 
��	� ��� �	 #�	 ��� �� ���� �	�
�����	�&�	���������	��� ��	�����������	�	 �����%���!�	���I������	��	������	���	-
����	����� ��#�	����������	0/2�	� ����#������ ��	0��/ ����	0��-8�������	�
����	���C	��#���	����	��!����!�	���I���	����� 	�	��-�	�����	����	�����	�	���#�I��	
����	������!�	 �������	�	����	�����������	� �	 �	�����������	� 	��	���� �	���%%�����!�&
������	�����	���C	����������������� ������ 	��#�	�����-�	��C	� &�����	�	������	� 	��
�	���&�	��	�	��������������	��!'����	��'	�� �#�	�	��	���������!#�	���������	�����
#�	����	������!&������������	��	��	������
��� �!�#�	��������������&����������	���	�
��������	��� �	 �!'����	� 	� ���� �	C�����	 �	 #�	 ������ �����	 �20042� �	� �!'����	�
������
��	���������	������	�	���	��'��	�-
/���	��	�	�� �����	�!%��	&�	#��	����!�� � 	��!'����	��'	���#�	�����	���������X��	 ��
�	���	 �	 ���� �	� �!'����	� !�	����#�	�- 4�%��� � ���� �������	� #�	 ���� �'��"	� �� �!'����	
!�	����#�	  ��%��� �	� 
���	�#�� �	 ���� ��� ��%% �����	� ����	��	�	��& ��%��� ��� �	 �	�������	
%���	�����	���������"��
��	�	��&�I!�'	��	�	� ������	-
��#�	�����#���	���		���	�	�	����	������	�� ������	��������������!�"�����
	�����
#�	 �	��	 ����������� �� 	����X�	� ��	� �I��������� � �	� �!'����	� !�	����#�	� �R �!'����	�
'����"��	 �� ����	�- �I	�� �����	���� #�	 ���� �	�� �� ���� ���	� �� �	����� ���
�	 �	
#�	������ �%�� �I������	� �	� �!����	� 	� �	��� 	� 	� '	��	 ��� ��������	���- �	��	 0/2� �

	�����	%�����	�	��������������%��������	� 	� �	�
	�����	%�����	�	������������	�
�	��	������
����!�#�I	��	����-6I�R�	�������	 �������!	��I���!�L��	�������%���		���	�����
��� ������� �	� ����!�!� ����!	�  �	 #�� 	�� ���%�� �	�	�� ��'!�	�� & �	 ����	- �	� ����!�!�
����!	������	�����	����	��	�������	������!�  ��������	��	�
�	��	�	��	����!�! ����
�	��!�	�����������	������!	�����������	�	��� ��I	�����	������	#��	��%���	��I������	�
�	��!����	������������	���-
Q�	��	 �	
��	���	��������!�����	�����	�	�� ���
	�����#���	���	����-�	�I	�������
����	�� �I��	 0�� �� �$��	 0��/ #�	 ���� ������ �	�  ���	�� %������	�� �I�����	� �	��	
�	������
����!- �I	�� �� ������ ���� ��#�	��	 C	 � ��	��� ����  	�#�	C	 �!%	����� �� ��!����� �	
�	��	0/2������#�	�	��"���	�	���	��	����	�- <	�����	�	���	-N

�$�%�������� H�	��������	��5/;�42�-�����	���2�5A��	����! �������	-N

�$����)*� H�	��������	���	����	-<	���������	
������� ��	��������	<��B�5/;�42�
����	������������	������	�-<	�	����������� ���	�������	������	�����C	�����	
#�	�I	��%����	�	��	���	��	�	���	�	��!������ �����	�������	������	������#�	�����
�	� ���� �I'P������ ���� �!�����	� �	 ������� �	 ��  ���� �	� �����	�- �	 �P�	 �	 �� ���� �	�
�����	�	���IL��	�	"������	�I	%%������!�	�I� �������
��#�	��������������	�����������#�	�
�	 ��	���	 �	��� �	������
����!� ����#�	 �� ���� �	 � �����	� �	�������	 ��� 	�	���	 �	
������	��	���"�	����������	�������08�����	 ������	��	���
�	�	�����I'P������-
`���� �� �!���"	 �	"	��	 �� �	 �� ���%����� �	"	� �	  �� ���� �	� �����	� � ���#�	 �	��
���#�����	��������	��	 #�I��%������#�	�	���� �	������!�	��	�����������	��	��	��	��������
	�#�	�	�0/2��$!���	������	
������������	� ��		�����	���	���	�	������#�	��
��#�	 
#�	�	����!�	������	����#�	�#���$!���	������ ���!�	���������!�-
�$	�����!���	��������#�	�	��	���	�	��	������ 
����!�-.�����	K�!���!�	��!	���	0/2� 
�I	����	�������	��!	 �����I	�����	�%����	� 	%���	����	��	�'��	��&�������	������	�
	��	�!�����	��	�!���	��	��	������
�	������� #�	��	����
�����	�	����!�������	��	
�	������	�	�	������
����!-N

�$�%�������� H�	��������	���2�5A-<	��������C���	�������	 	������������	�����	-
8��� ����� 	�%����	�	�� �	 �L�	 �!
�� ��� �	� ��C	 �� ��%%!�	��� ���� ����'	� ���%��� ����
�I���'��	����	�����
���	-
4���
	�������	%�������!�	�������	�I������ ���� ��������� �����	����	����������� ����
�	��!�������#�������	��	���	�I���	�����	�	��� 	 �)�S�������	�����		����!���������	
����	����	&'���	���	���S-1����	�!�!�	���� 	�������	����	�	�����	�����	��-8���
������I����������!�	��!	���	��������	 #���	� �L��	�����#��
�	 C	�	�������C�����		�C	�	 
��!�	�������IL��	 �������	��������	������ �	������	������	�	���������%��������	�	���
���	������������!��	��� �������	������������ �	&!���	��	�	��	�������	-
2��L�	�	��� C	���������������	#�$���!
���	 �����!�!�	�������� CI���	?��������	
�$7���"	#��	���	���	������	��	%���	��		��! ���	�����������	�����	�������	�����	�
�	��������	�	��	�������	�������"	�����	��	� ���!	�����������	�	��������	����	����
	����	� �I��!����	� �� %������! �� ��������	�	��- < $!���� ���� ���!�	��! ���� ���� �$������ &



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ,F �
�

�I!��#�	���I	��	����	�	�'��#�	���	��	���	��� �	�����������	�	���IL��	����	����	�	�	��	
	��!��	��	#���!�!�	%���	����	���-/�C����I'��  ����������I����������! "�Y�	��1	�������	 
�	���������������	��	����	���I��������	��� �I�����		��$	����	��I�������	�%����	�	��
�� �	����� ���
�	 �I!���������- �	���L��	#�	 �� �� ����	& '����"��	 �	 �	�� ��� �� �����!	
�����	�	�����	���	��	�	����	�	���������� ��� ���	�������	�����	������!�-<	�	��	#�	
����	�����������	� � �� ���� ���!�L�&L��	 ����	�� ��	 �I�� �	� ���C	� ����L��	 �� �M�� �	 ��
�!%��������	�	��!���	���������	����C	��#����� ��	����	����	���	�	��	0/2�-<	�����	
#�$��	 %�������! �	����	��	 �
����� & �$��������- < 	 �	 �$!����	 ��� �	 %����	�	�� �	
�I����
�����	#����!"�!�����	��	����	�	����� ��	���"����	�I���!	�-
4�%���L��	������#�		������	�-�	��	0/2����� ����	�	��	����������!�IL��	���M���	
�I������ ���M���	�I	��!���	�����������!�	���	 ��	�	��L��	���%���	�����	���	���	��	��
�����	1	�������	&
!�!%���	��	����	��	������� �!�����	������	���
����!� #�	�	��������	
�!�� #�	�	���������������	&'����"��	 #�	� 	���������"	���������������	�	��-<	�	
�	��	���#�	��������	������#�	���������X��	� 	��������� ���	���	���'���	� ��������
�	�����	!������#�	�	����	����	������������� ��	��������	� ������	���������	\������� 
#���	�	��	��	�����&��������������	��������� -
6����	�����)����!	�#����	��	�� C	�	��	#�	 �	�����	�����	���!���	���IL��	���M��
�	�	��		��!���	������� ���M���	�	��	�������� ����	�C	����� 	�������� #�	�	��������
�	�	���	�I���!�L�"!�!����	����	����	-7��� 	�����
�	��J��	�	��	���%%!�	��	��-
<	����������	�	����	������	-N

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	� ;9��21/��	 62�2�48<	������ ;2=4/ �46	����� �>/�;782�����	� 
/81789��4�������	 �7801/81��	��	�>	��� 5/58/�6 ����?���	 �2�79@202��!
�� 
�7��>2�78 <	��������	  �>7012 ��"	� D������� & �>/� ;78 2�����	�E  �79002�
�'�����	  �2��/642� /��	�����	  ;79��42� /����� D�� ����� & 5/�/812�594��2�4871
����	�E �/6/7/�407/.!����#�	 0/9�A8��'���	 �2� 9A2�0��'�	 >79�484��'��	� 
�7�1/�42��<29002 ��������	  5/;�42� <��B�  ;2�1>42�  2��	��	  �7��21 �!���	 
=2�4�/@�'��� ���	������V-

U07��42�<	���A�	� =/1>7�/��	��	 �2�5A5���	� 5 79</0���� ;�7;2�=2�/����� 
�20042������	 �7554�!��4��� �2�9�������	 ��� 	�������	V-

�	����	�����������  6�%��&�7/��������/%#��0����#22��4����!���&��3� �!���	�	3


� �������	� �� ��!����� �$��	 0���!�! /�����	 �$Z�� ����	 ����	 �����	 �!����!	
.���!	0����
����!����������	�������S-


� �������	��	�	��	�	��&�	��	����!�!������	�$ !������	����	�����	�$��	����	

�	�G����S����	��������&�������!�	��	����� ����	�	����	�����������	�����
���������������� ��!�	�!	����	
��"	��������� ��	��������	-


� 	��������	��	��������C�����&����!�	��	�!� �
!������-


� �������	� �- �	 ����	& ��������� 	� ��"�	� ���� �	� ���	� �%%!�	���& �� ��!����� �	 ��

0/2�.���!	0����
����! 


-��������4����/��0�����������������0��%��	�%%���#� �/����%�01�0&���������/��0��%���/"�����
��/�C&��01�"/�/&�����!��������	�%%����#0��/��%���� 

�$�%�������� H8���������������	������	����	���$/�������� ������	��.���!	0����
����!� 
�	���	���>79�484��'��	� 	�5/;�42�<��B� 	� ���� �$/��	�
�!	5!�!���	 �	 ��0/2�
.���!	0����
����!� �����	��>79�484��'��	�-

<	����������	�	���	� C	�	��������I����	�� ��������	-

U./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	� ;9��21/��	 62�2�48<	������ ;2=4/ �46	����� �>/�;782�����	� 
/81789��4�������	 �7801/81��	��	�>	��� 5/58/�6 ����?���	 �2�79@202��!
�� 



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� ,+ �
�

�7��>2�78 <	��������	  �>7012 ��"	� D������� & �>/� ;78 2�����	�E  �79002�
�'�����	  �2��/642� /��	�����	  ;79��42� /����� D�� ����� & 5/�/812�594��2�4871
����	�E �/6/7/�407/.!����#�	 0/9�A8��'���	 �2� 9A2�0��'�	 >79�484��'��	� 
�7�1/�42��<29002 ��������	  5/;�42� <��B�  ;2�1>42�  2��	��	  �7��21 �!���	 
=2�4�/@�'��� ���	������V-

U07��42�<	���A�	� =/1>7�/��	��	 �2�5A5���	� 5 79</0���� ;�7;2�=2�/����� 
�20042������	 �7554�!��4��� �2�9�������	 �	 ��	��	��������������	V-

�	����	�����������  6�%1#����&����0����#22��4����!���&��3� ����������������������	 �����
���	������	�������� �!���	�	3
�� �!��"�	�3


� �	���	���>79�484��'��	�	�5/;�42�<��B� �	��! �	�������	������	�	����	����
�������	�������	���$���������������	��.���!	 0����
����! 


� �����	�� >79�484 ��'��	�  �	��!�	����� �	 �� ���� 	 �	 ����	�����������	� &

�$/��	�
�!	5!�!���	�	��0/2�.���!	0����
����! -

�� �������	��	������������	���������!��"�!�&� ��	��	�����	��	�%��������#���������	���	��

L��	 ���%�!	� �� �	�� �	 ��0/2� .���!	0�� ��
���� !D��!���	��	  �	�
�	� ��������	� ��
�����!�����	�������������$���	��$�%%�	�TE���� �	����	�	�	��	�	��!�	�������]


)� �������	��	������������	���������!��"�!�&� 	��	���� 	��!���!�������	�	����������!� 

�	����	����!��������!	��������!�	��	�!��
!��� ��������#�	�	�C	�����	��!�	��	�	�
#�	��!��&�$������	�)�����C	��	��������	�� ����!�!-N


0���	������	�!���	&��'��
�!���	����	�	�!���	&��'�G-

�$�%�������� H�	��'	�������"�	� C	����������	!�	���	��	� 	���	�	�	���&�������	�-

<	����������	�	�	��	���	���!���	-8��������� �	����%���	�$���	�-

./012� ����	��  �245/6/ 5�
��	��  �/�78 6�����#�	  5/�/812�594��2�4871 ����	� 
�28/9:���'	� ;9��21/��	 62�2�48<	������ ;2=4/ �46	����� �>/�;782�����	� 
/81789��4�������	 �7801/81��	��	�>	��� 5/58/�6 ����?���	 �2�79@202��!
�� 
�7��>2�78 <	��������	  �>7012 ��"	� D������� & �>/� ;78 2�����	�E  �79002�
�'�����	  �2��/642� /��	�����	  ;79��42� /����� D�� ����� & 5/�/812�594��2�4871
����	�E �/6/7/�407/.!����#�	 0/9�A8��'���	 �2� 9A2�0��'�	 >79�484��'��	� 
�7�1/�42��<29002 ��������	  5/;�42� <��B�  ;2�1>42�  2��	��	  �7��21 �!���	 
=2�4�/ @�'���  07��42� <	���A�	�  =/1>7�/ ��	��	  � 2�5A 5���	�  579</ 0���� 
;�7;2�=2�/����� �20042������	 �7554�!��4��� � 2�9�������	-

<	��!���	#�	�	���!�	�������������	�� ��"�	 ���	���#������	�������!���	-N


� ����+����

--.����5������6�%��"/�5����/��0��0/��01K#5���01���� 0����%��"�0���01#���"/�5����/��0��
����0��"�$�

�$�%�������� H�����	5/�/812�594��2�4871��������	-N

�&��)����+��)���������+� H�	��������	���	����	-
/��'�����	�	��������	 C	���'���	����������� 	���
�	��I���	����	�%%���	������	 ���
�	�
�I���������	 ���!������������	�	����%���	� �� �
�	� �� ���������&L��	�!��	��	�
�	 &
L��	�����"!��������������! ��	���������	��� ����	 ������	 �������	���
�	� �IM���	
�I�������	���	��&����	��	��	��		�&����	 ��	��������� ���
�	��	���������	��������	��
�������"�	%���	�	���������	��I	�������	�	��  ���
�	�	��	��������	&���	#����%��������	�



��������	�
��������	������������������	�
�	� ��� G� �
�

	����	� ��
���� #�� ���� ���� �� �'	�� & ����	����� ������	�- ���� C	 ���� ���� ����	� �	
�$��	����&������	������	����IM���	�I������� �	����	�I��	����	������	�!���	��	��	�
�	������	��1'�	���;2828/14-

2� ���	�
�	���*  �	 ����	�� ��������� � %�������! �� ����	������ ��	� �$������	 1'�	���
;2828/14 ��� �	 
���� �I��	 ����	����� �	 �!���	��	 - �$������	 ������	 �I�� ��	��	� ��� �	
�	�������	�	����	�����������	�������������	��	 ���!������-2������	�����	 ���!�!����	��
������	��#�I���I	�"�"	���&�	��%%!�	��	������� ��!��"�"�#�	�����������
����������	�	
������		�&�!����	���	M���	�I��������	���� �	�	������	-
2� �	��	�
�	���+  �� ������	 � ��"�! ��	� �$������ 	 ��	 ����	����� ������ & ��!���	� �	�
���������������	��	�������!�����#�	��	�$M��� 	H�	��#��������	�N-
�$��	����&�	��	����	�����	����!������	3�� !������!�� �������	�	�� ������		��!�������
�	���������	�!�����! �	
���	������'		��	�	 ���	��!#����
�	�	�$M���	����������&���
����	 �	������	���	������	����!�	����	�&� �����		�
!�����	���	����	%���	 ��
����������! #�	�#�	�'��	#����������	������� M���	-
�	�'��"	�	��������	���	�!&���"���	�	���� ���#��!������!���������	������R��
����	������!C&�!"�!��	����	�	����S'����� �	� #��!�����I!#�����	��������		����	�	�
��������	�������		�
!��� ����	���	��"�	� ������	��	�������������		���	*���S
'������		�����������	�����!"�	����������� 	�G��S'������		�C	�����	�	���	�	
�	�
��������"�!	��	��	�!��
!������-N

�$�%�� ������  H�	��� �����	 5/�/812�594��2�4871- 7� ���� � ����  
�	� 	��	���-
�����	��=/1>7�/�	����	�������	-N

�$�'�+H����  H�	��� �����	�� �	 ����	- �����	 5/�/812�594��2�4 871 �	���- 8���
��������$������������	�$������	&��������
���� ��	��
���	���"	�	����	����	 �����#�	�	
���#�$���%%�	&����	����	����	���������	-��� �����	 �������'���	������������	�������
���������	����	��������	�����������&������ �	������	-4��	��	��&���
�	�ON

�&��)����+��)���������+� � H�� ��������	 �$!�	����&*����S- ���� �	 ����	  �� 	�� 	�
*����S����*���S �������	������������C�� �	� ��	���������	F����S��**���S
>1-

�$�'�+H���� H�����	�	���	������	%��������	#���I������	 ������� ������������#�	��
���� %��������	 �	 �� ����	 	�� ���	K !�	�!	- ����� ��� �	 ���C	� 	� �����L�	 	�� ����
�	  ����
������ ���
�	� ����	�����������	� 	�� ��	 ����	 #��  �I���!�	��	 & �I���  �� 	�� ��������� �	
������� ���	���� ���� �I���- ���� �� �� ��������� � ���	��	  ���� ��������#�	 �I	��#���� �L�	
���	K�'	�-N

�&��)����+��)���������+� H<	���������!�����	���	��	�	��-0���������	 K �	���C	�
���	�����	���������� �	����#�	�	�������		 ��	��!���	��	H�	��#N�����	&�	��	�!����	�
�& �I	�� �$����������	�	�� �	 ����	 ��	 ������! �	 �����"	 	� �I!�'��"	 	� �	%�	��! ���� �	�
����	�����	��-4� �����	 �����	����  �� 	�� 	%%	��� �	�	�� 	� �!����	 �	 �7.46 �� �I� � ��� �	
����!������&%���		���	�	��	������������-2��� �	#�	�I��!���������!��������� �����I����	K 
���#�	�	��!���������'	�O<	�	�	��	������� #�	��������	�	K����	����	���������	K
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���!���������	�	�������	 ������	K�����!�� ��	�	�� ��	����������	��!����	�	����	 
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����&�P�!����#-�I	���	�	����!�!�	���I!�'�� "	 �	�����"�	 �	����!�!-�	��	� ����
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�I������-�I	�������	���I!�'��"	%����L�	���� ��	�!����	��%%����	-�	�����������	��	�
���� ����	 ���� ���	� �	 �I�����- �	� �	�� 
��"	�� ���� �����	�	�� ��%%!�	���  �� �	 �	�� ���
�	���	 	� �	���	����	 �	� �	�� �'��	�- �	 
��"	� !� ��� �!C& �������!  �� � � �����	�	�� �	�
��	���� �� ���	�� �� ����	#�� 	��& '���	�� �	 �� ��S-<	 ���� 	� ���	  �	%������ ��� �	�
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